

တည်ဆောက်ရေး၊ ပစ္စည်းဝယ်ယူရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ရာတွင် လိုက်နာရမည့် တင်ဒါလုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ ပွင့်လင်းမြင်သာမှုရှိစေရန်နှင့် အစစ်ဆေးခံနိုင်ရန်လိုကြောင်း နိုင်ငံတော်သမ္မတ ပြောကြား



ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဘဏ္ဍာရေးကော်မရှင်(၂/၂၀၁၇) အစည်းအဝေးကျင်းပစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၇

ပြည်ထောင်စုနှင့် တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်အစိုးရများအနေဖြင့် မိမိတို့ ဆောင်ရွက်ရန်လိုအပ်သည့် လုပ်ငန်းများကို သေသေချာချာ စဉ်းစားဆုံးဖြတ်ပြီး အမှန်တကယ် ပြည်သူ့အတွက် အကျိုးဖြစ်ထွန်းနိုင်မည့်လုပ်ငန်းများကို စီမံကိန်း လျာထားချက်နှင့်အညီ ဦးစားပေးအစဉ်ချမှတ်ပြီး အမှန်တကယ် အကောင် အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မည့် လုပ်ငန်းများ၏ အသုံးစရိတ်များကိုသာ အရအသုံး ခန့်မှန်းခြေငွေစာရင်းတွင် ရေးဆွဲရန်ဖြစ်ကြောင်း ဘဏ္ဍာရေးကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်က ပြောကြားသည်။

၁ နာရီတွင်ကျင်းပသည့် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဘဏ္ဍာရေး ကော်မရှင်(၂/၂၀၁၇) အစည်းအဝေးတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်က အထက်ပါအတိုင်း ပြောကြားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ထို့ပြင် နိုင်ငံတော်သမ္မတဘဏ္ဍာရေးကော်မရှင်(၂/၂၀၁၇) အစည်း အဝေးသည် ၂၀၁၈-၂၀၁၉ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ပြည်ထောင်စု၏အရအသုံး ခန့်မှန်းခြေငွေစာရင်းဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များအတွက် ကြိုတင်ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး ဖြစ်ကြောင်း။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာနများ၊ တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်အစိုးရများ၏ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းများသည် လာမည့် ၂၀၁၈-၂၀၁၉ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင်

ပြောင်းလဲနိုင်သည့်အတွက် မိမိတို့ဆောင်ရွက်ရမည့် စီမံကိန်းများကို ပွင့်ပွင့် လင်းလင်းဆွေးနွေးနိုင်ရန်နှင့် ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ် စီမံကိန်းရည်မှန်းချက်များနှင့် အညီ အရအသုံးခန့်မှန်းခြေငွေစာရင်းကို ရေးဆွဲရန်လိုအပ်ကြောင်း။

စီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာနသည် ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံး ခန့်မှန်း ချက်များအတွက် နှစ်လတ်ဘဏ္ဍာရေးမူဘောင် (Medium Term Fiscal Framework)ကို ရေးဆွဲထားရှိပြီး ပြည်ထောင်စုအဆင့်ဌာန၊ အဖွဲ့အစည်းများ အတွက် အသုံးစရိတ်ဘောင်များကို သတ်မှတ်ပေးကာ ရေးဆွဲနေကြောင်း၊ အလားတူ ပြည်ထောင်စုက တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်များသို့ လိုငွေဖြည့်ဆည်း ပေးခြင်းကို

စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ သို့

အောင်မြင်ရေး၊ လမ်းကြောင်းမှန်ရေး
စာမျက်နှာ - ၂

ကမ္ဘာ့အရည်အသွေး၊ ပင်လယ်ကူးတံတား၏ ပင်မအဆောက်အအုံ တည်ဆောက်မှုပြီးစီး
စာမျက်နှာ - ၄

ဆေးပညာဘာသာရပ်သည် အသက်မွေးဝမ်းကျောင်း ပညာရပ်ဖြစ်သဖြင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၏ အရည်အသွေး၊ အရည်အချင်းနှင့် ကြိုးစားအားထုတ်မှု အပေါ်မူတည်၍သာ ရွေးချယ်တက်ရောက်ခွင့်ပြုခြင်း ဖြစ်
ပြည်သူ့လွှတ်တော် စာမျက်နှာ - ၅

အကြွေစေ့သုံး လောင်းကစားဆိုင်များကို စိစစ်ဖော်ထုတ်ပိတ်သိမ်းအရေးယူခြင်းကို တစ်ပြေးညီလုပ်ဆောင်ပေးရန် အဆိုတင်သွင်း
အမျိုးသားလွှတ်တော် စာမျက်နှာ - ၅

Let's Build Together!

ရုံးချုပ် | အမှတ်(၁၂)၊ သလင်းမြို့နယ်၊ လမ်းဆုံကြီး၊ ရန်ကင်းတိုင်းဒေသကြီး
ရုံး၊ +၉၅ ၉၅ ၁၁၉ ၃၈ | အက်(စ်)၊ +၉၅ ၉၅ ၁၁၉ ၃၈
Email : ho@maxcement.com
Sales Hotline : +၉၅ ၇၇၀ ၇၇၀ ၇၇၀
Technical Hotline : +၉၅ ၉၅၀ ၉၅၀ ၉၅၀

စက်ရုံ | အထက်ပီလားလမ်း၊ ဝေဠီမြို့နယ်၊ မြောက်တောင်
ရုံး၊ +၉၅ ၉၅၀၀ ၇၇၇ | +၉၅ ၉၅၂ ၀၅၀ ၂၄
Email : factory@maxcement.com



MAX CEMENT



ကြေးမုံ

အောင်မြင်ရေး၊ လမ်းကြောင်းမှန်ရေး

တရားအလိုအရ ဒီဋီနှင့် ဝိစိကိစ္ဆာ အရှင်းပယ်နိုင်မှု မဂ်လမ်း၊ ဖိုလ်လမ်းကို ရောက်နိုင်သည်ဟုဆိုသည်။ လောကအလိုအရလည်း ဒီဋီနှင့် ဝိစိကိစ္ဆာပယ်နိုင်လျှင် လမ်းကြောင်းမှန်ရေး၊ ဘဝအောင်မြင်ရေးအတွက် အထောက်အပံ့ကောင်းကို ဖြစ်စေနိုင်သည်။ ဒီဋီဆိုသည်မှာ အမြင်မှားခြင်းကိုဆိုလိုသည်။ ဝိစိကိစ္ဆာဆိုသည်မှာ သံသယဖြစ်ခြင်းကို ဆိုလိုသည်။ အမြင်မှားခြင်း၊ သံသယဖြစ်ခြင်းတို့သည် မည်သည့်လောက၊ မည်သည့်နယ်ပယ်တွင်မဆို ဆုတ်ယုတ်ပျက်စီးစေနိုင်သော အကြောင်းတရားများဖြစ်သည်။

ဗုဒ္ဓမြတ်စွာဘုရားရှင်အလိုအရ ဘဝအတွက် ကြီးမားသော အဟန့်အတားမှာ သံသယနှင့် အမြင်မှားဖြစ်သည်ဟု ဆိုထားသည်။ သံသယနှင့်အမြင်မှားသည် ဘဝအတွက် သံသရာ၏ဆွဲအားများဖြစ်သည်။ ထိုဆွဲအားကြောင့်ပင် ဘဝသည် သံသရာတွင် နစ်မြုပ်နေရခြင်းဖြစ်သည်။ ဓမ္မလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ရာ၌ သံသယဟူ၍ လုံးဝမရှိအပ်ချေ။ ဓမ္မလုပ်ငန်းသည် ဘဝဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက် ဆောင်ရွက်သော လုပ်ငန်းဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့် ဓမ္မသည် ဘဝ၊ ဘဝသည် ဓမ္မဖြစ်နေရာ ဘဝအောင်မြင်ရေး၊ ဓမ္မအောင်မြင်ရေးအတွက် သံသယများကို အရှင်းပယ်ဖျောက်ကြရမည်။

ဘဝဖွံ့ဖြိုးရေးအတွက် ဆောင်ရွက်ရာ၌ ယုံကြည်မှုအပြည့်ရှိရန် လည်း လိုအပ်သည်။ ယုံကြည်မှုအပြည့်ရှိလာလျှင် အတွေးအမြင်မှားအားလုံး ရှင်းလာမည်ဖြစ်သည်။ အတွေးအမြင်မှားအားလုံး ကြည်လင်ပြတ်သားလာမည်ဖြစ်သည်။ အတွေးအမြင်မှား ကြည်လင်ပြတ်သားလျှင် အရာရာကို အောင်မြင်ချောမွေ့စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်မည်ဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့် မည်သည့်အရာကိုမျှ သံသယမထားဘဲ မိမိ၏ခိုင်မာပြတ်သားသောယုံကြည်မှုဖြင့် ရှင်းလင်းပြတ်သားအောင် တွေးမြင်ထားရမည်ဖြစ်သည်။

တကယ်တမ်းတွင် ယုံကြည်မှုအပြည့်ရှိလာပါက မိမိတို့၏ အတွေးအမြင်ဟူသမျှတို့၌ ပေါ်ပေါက်လာသော အရှုပ်အထွေးများကို ဖယ်ရှားရှင်းလင်းပစ်နိုင်သည်။ ထိုအခါ ဘဝအတွက် မိမိဆောင်ရွက်ရမည့်လုပ်ငန်းများ၌ အတွေးရှင်းလာမည်ဖြစ်သည်။ အတွေးရှင်းလာသောအခါ မိမိ၏ဆုံးဖြတ်ချက်များလည်း မှန်ကန်ခိုင်မာအားကောင်းလာမည်ဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့် ဘဝအတွက် ကိစ္စအဝဝတို့ကို ဆောင်ရွက်ရာ၌ အတွေးရှင်းပြီး အမြင်ကြည်လင်စေရန်အတွက် ယုံကြည်မှုအပြည့်အဝရှိဖို့ လိုအပ်သည်။

ဒီဋီနှင့် ဝိစိကိစ္ဆာတို့ကို အရှင်းပယ်ဖျောက်ပြီး ယုံကြည်မှုကို ခိုင်မာအားကောင်းစွာ တည်ဆောက်ထားနိုင်ပြီဆိုပါလျှင် သင့်ဘဝ၊ သင်တို့၏ ဆောင်ရွက်ဖွယ်ကိစ္စအဝဝ၊ ဆောင်ရွက်နေသည့် ကိစ္စအဖုံဖုံတို့ မအောင်မြင်၊ မပြီးစီးဘဲ ရှိနိုင်တော့မည်မဟုတ်ချေ။ အောင်မြင်ပြီးစီးခြင်းသို့ ဧကန်မုချရောက်တော့မည်ဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့် အမြင်မှား၊ အတွေးမှား၊ ယုံမှားသံသယများကိုပယ်ဖျောက်၍ ယုံကြည်မှုဖြင့် မိမိတို့၏ ဘဝများကို တည်ဆောက်ကြဖို့ တိုက်တွန်းချင်ပါသည်။

သို့သော် လက်တွေ့တွင် လူမှုဘဝနယ်ပယ်များ၌ အခက်အခဲများ၊ စိန်ခေါ်မှုများ၊ မနှစ်မြို့ဖွယ်ရာများနှင့် ကြုံတွေ့နေရသည်။ ယင်းသို့ကြုံတွေ့နေရသည်မှာ အမြင်မှားများ၊ သံသယများ၊ မယုံကြည်မှုများ ဖြစ်လွန်းနေသောကြောင့်ဟု ဆိုရမည်ဖြစ်သည်။ တစ်ဦးအပေါ်တစ်ဦး၊ တစ်ဖွဲ့အပေါ်တစ်ဖွဲ့ မယုံကြည်မှု၊ အမြင်မှားမှု၊ သံသယပွားမှုတို့ကြောင့် ဦးစွာပထမ မနောက်အမှုကို ကျူးလွန်ကြသည်။ ထို့နောက်တစ်ဆင့် တက်၍ ကာယကံအမှု ကျူးလွန်သူအဖြစ်ရောက်ရှိကြသည်။ အလွယ်ဆုံး အများဆုံး ကျူးလွန်ကြသည်မှာ မနောက်ဖြစ်သည်။

မယုံကြည်မှု၊ အမြင်မှားမှုများဖြင့် တစ်ဦးနှင့်တစ်ဦး သံသယပွားကာ အမှန်းထားကြမည်ဆိုလျှင် ဤလူ့ဘောင်လောကကြီးသည် အဘယ်မှာလျှင် ငြိမ်းအေးသာယာခြင်းသို့ ရောက်ရှိတော့မည်နည်း။ မိမိတို့၏ဘဝအတွက် အောင်မြင်မှုလမ်းကြောင်းပေါ်သို့ ဘယ်အခါရောက်နိုင်တော့မည်နည်း။ ကျွန်ုပ်တို့သည် ယဉ်ကျေးသော မြန်မာလူမျိုး၊ ကျွန်ုပ်တို့နိုင်ငံသည် ဓမ္မလွှမ်းခြုံသော နိုင်ငံဖြစ်ပါသည်။ ဤနေ့ဤအချိန်အခါမှစ၍ မိမိတို့ဘဝအောင်မြင်ရေး၊ မိမိတို့ဘဝ လမ်းကြောင်းမှန်ပေါ်ရောက်ရှိရေးအတွက် အမြင်မှား၊ အတွေးမှား၊ ယုံမှားသံသယများကို အရှင်းပယ်ဖျောက်ကြကာ သာယာလှပသော လူ့ဘောင်လောက၊ အေးငြိမ်းချမ်းသာသော မိမိတို့ဘဝများကို ဘဝဓမ္မများဖြင့် တည်ဆောက်ကြဖို့ အလေးအနက် အကြံပြုအပ်ပါသည်။ ။

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၇

ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာနနှင့် ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့တို့ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သော “အရှေ့တောင်အာရှဒေသတွင်း နိုင်ငံများ စဉ်ဆက်မပြတ် ဖွံ့ဖြိုးမှုပန်းတိုင်များ ပြည့်မီစေရေး ကျန်းမာရေးအသိပညာ မြှင့်တင်ခြင်းဆိုင်ရာ အစည်းအဝေး (South-East Asia Regional Meeting on Health Literacy for Health and Well-being in SDGs Era) ကို ဇူလိုင် ၄ ရက်မှ ၆ ရက်အထိ နေပြည်တော်ရှိ မင်္ဂလာသီရိဟိုတယ်၌ သုံးရက်ကြာကျင်းပခဲ့သည်။

အခမ်းအနားတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာမြင့်ထွေးက ပြည်သူ့လူထု၏ ကျန်းမာရေး အသိပညာ မြှင့်တင်လာသည်နှင့်အတူ ကျန်းမာသော အလေ့အထများကို လိုက်နာကျင့်သုံးကြရန်မှာ အလွန်အရေးပါ၍ ခက်ခဲသော လုပ်ငန်းတစ်ရပ်ဖြစ်ကြောင်း၊ ပြည်သူများကြားတွင် ကျန်းမာအောင် နေထိုင်စားသောက်တတ်သော အလေ့အထများ ထွန်းကား၍ တစ်ဦးကို တစ်ဦးက အတုယူဆောင်ရွက်ခြင်း (quantum of peer pressure) များပြားလာမှုသလျှင် ကျန်းမာရေးအသိပညာမြှင့်တင်ရခြင်း၏ ရည်ရွယ်ချက်အောင်မြင်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံတွင် ပြည်နယ်/တိုင်းဒေသကြီးအလိုက် မတူကွဲပြားမှုများစွာရှိသဖြင့် ကျန်းမာရေး အသိပညာမြှင့်တင်ရာတွင် လုပ်ငန်းပုံစံ တစ်ခုတည်းဖြင့် ဆောင်ရွက်၍မရနိုင်ကြောင်း၊ ပြည်သူ့လူထု၏ ကျန်းမာရေးအသိပညာ မြှင့်တင်ရေးလုပ်ငန်းသည် ကျောင်းကျန်းမာရေးလုပ်ငန်း၊

ကျန်းမာရေးအသိပညာပေးခြင်းဖြင့် ပြည်သူတစ်ရပ်လုံး၏ ကျန်းမာရေးအသိပညာလည်း တိုးတက်မြင့်မားလာမည်



သူနာပြု သားဖွားကဏ္ဍတိုးတက်ရေး လုပ်ငန်းတို့နှင့်အတူ ဝန်ကြီးဌာန၏ အဓိက ဦးစားပေးလုပ်ငန်းကြီးဖြစ်ကြောင်း၊ အခြေခံကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများအနေဖြင့် ပြည်သူ့လူထုကို အိမ်တိုင်ရာရောက် ကျန်းမာရေးအသိပညာပေးရာတွင် ကောင်းစွာ အထောက်အကူ ပြုနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု လုပ်ငန်းများတွင် ကျန်းမာရေး အသိပညာမြှင့်တင်ရေးကို မူလအစိတ်အပိုင်းတစ်ခုအနေဖြင့် ပါဝင်ရန် လိုအပ်ကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

ကျောင်းကျန်းမာရေးလုပ်ငန်းများတွင် ကျန်းမာရေး အသိပညာမြှင့်တင်ရေးသည် မရှိမဖြစ် လိုအပ်သည့် လုပ်ငန်းဖြစ်ပြီး ကျောင်းသားများ၏

ကျန်းမာရေးအသိပညာ အဆင့်အတန်းမြင့်မားလျှင် ကျန်းမာသော ကျောင်းသား ကျောင်းသူများမှတစ်ဆင့် အနာဂတ်တွင် ကျန်းမာသော လူ့အဖွဲ့အစည်းတစ်ရပ်ဖြစ်ပေါ်လာမည့် အပြင် ကျောင်းသားများမှ မိမိတို့ မိဘဆွေမျိုးများသို့ ကျန်းမာရေးအသိပညာ အဝေးပေးခြင်းဖြင့် ပြည်သူတစ်ရပ်လုံး၏ ကျန်းမာရေးအသိပညာလည်း တိုးတက်မြင့်မားလာမည်ဖြစ်သည်။ ကျန်းမာရေးအသိပညာမြှင့်မားလာသည်နှင့်အတူ စားသုံးရန်မသင့်အသောက်များ၊ ဆိုးဆေးပါသော အစားအသောက်များ၊ ထုတ်လုပ်သူအစားအသောက်များကို ပြည်သူများစားသုံးခြင်းမှ ရှောင်ရှားနိုင်မည်ဖြစ်ပြီး အစားအသောက်ကြောင့် ဖြစ်ပွားလာမည့် ရောဂါများကိုလည်း ကာကွယ်နိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

(နိုင်လင်းကြည်)

ဘားအံမြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျေးရွာ ၁၆ ရွာအား ဖြစ်ပျက်စိမ့်ကိန်းကျေးရွာအဖြစ် ထပ်မံပေးဆောင်

ဘားအံ ဇူလိုင် ၇

ကရင်ပြည်နယ် ဘားအံမြို့နယ်အတွင်း ကျေးလက်နေပြည်သူများ အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်းရရှိစေရေးအတွက် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာနမှ အရင်းမပျောက်လည်ပတ်ရန်ပုံငွေဖြစ်သော ဖြစ်ပျက်စိမ့်ကိန်းကျေးရွာစီမံကိန်းအား ၂၀၁၇-၂၀၁၈ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း ထပ်မံဆောင်ရွက်ပေးမည့် ဖြစ်ပျက်စိမ့်ကိန်းကျေးရွာစီမံကိန်းအတွက် မိတ်ဆက်ရှင်းလင်းပွဲကို ဇူလိုင် ၆ ရက် မွန်းလွဲပိုင်းက ဘားအံမြို့နယ် စုပေါင်းရုံးရှိ ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့သည်။

ရွှေဈေး၊ စက်သုံးဆီဈေးနှင့် နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း

ရန်ကုန်	ဇူလိုင် ၇	ရန်ကုန်	မန္တလေး
ရန်ကုန်(ရွှေဈေး) ၈၉၂၅၀၀ - ၈၉၂၅၀၀	မန္တလေး(ရွှေဈေး) ၈၉၂၅၀၀ - ၈၉၂၅၀၀		
စက်သုံးဆီဈေးနှုန်း		ရန်ကုန်	မန္တလေး
(က) ဒီဇယ်	တစ်လီတာ	၆၅၀/၆၇၀ ကျပ်	၆၅၀/၆၆၅ ကျပ်
(ခ) အောက်တိုန်း ၉၅	တစ်လီတာ	၇၀၅/၇၂၀ ကျပ်	၇၅၀/၈၀၀ ကျပ်
(ဂ) အောက်တိုန်း ၉၂	တစ်လီတာ	၆၅၀/၆၇၅ ကျပ်	၆၈၀/၇၀၀ ကျပ်
(ဃ) အဆင့်မြင့်ဒီဇယ်	တစ်လီတာ	၆၇၀/၆၉၅ ကျပ်	၆၇၀/၆၉၀ ကျပ်
ရန်ကုန် လက်ကားဈေး			
ဒီဇယ်	တစ်လီတာ	၆၀၅ ကျပ်	အဆင့်မြင့်ဒီဇယ် တစ်လီတာ ၆၁၈/၆၂၀ ကျပ်
အောက်တိုန်း ၉၂	တစ်လီတာ	၅၉၅/၆၀၀ ကျပ်	

နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း

(က) အမေရိကန်	တစ်ဒေါ်လာ	=	၁၃၆.၂၀
(ခ) ဥရောပ	တစ်ယူရို	=	၁၅၅.၅၀
(ဂ) တရုတ်	တစ်ယွမ်	=	၂၀၀.၂၅
(ဃ) ထိုင်း	တစ်ဘတ်	=	၃၉.၆၆၅
(င) မလေးရှား	တစ်ရင်းဂစ်	=	၃၁၆.၉၃
(စ) အိန္ဒိယ	တစ်ရူပီး	=	၂၀.၀၄၃
(ဆ) ဂျပန်	တစ်ရာယန့်	=	၁၂၀.၂၇
(ဇ) တောင်ကိုရီးယား	တစ်ရာဝမ်	=	၁၁၇.၈၅
(ဈ) ဩစတြေးလျ	တစ်ဒေါ်လာ	=	၁၀၃.၂၃
(ည) စင်ကာပူ	တစ်ဒေါ်လာ	=	၉၈၄.၉၉

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ် သတ်မှတ်ရည်ညွှန်းနှုန်း

နေမျိုးလွင်(ဘားအံ)

ကြေးမုံ နေပြည်တော်

ဓာတ်တည်းဖူးချုပ် - ဦးခင်မောင်ကျော်ခင်	သတင်းထောက်ပူး - ဦးဌေးအောင်	အငယ်တန်းသတင်းထောက်များ - ဦးအောင်ကျော်ဦး၊ ဒေါ်ခင်စာလီ၊ ဒေါ်ခင်စုလှလှိုင်
ဓာတ်တည်းဖူးများ - ဦးဝင်းနိုင်၊ ဦးစိုးစိုးနိုင်	တာဝန်ထမ်းဆောင်သူများ - ဦးအောင်ထိန်း၊ ဦးဇော်ဝင်း	ဓာတ်ပုံသတင်းထောက် - ဦးခင်မောင်ဝင်း
ဓာတ်တည်းများ - ဦးစန်းအောင်၊ ဦးအေးသန်း	အကြီးတန်းသတင်းထောက်များ - ဦးတိန်းထက်လင်း၊ ဦးနိုင်လင်းကြည်၊ ဦးသက်ထွေး၊ ဒေါ်သီသီမင်း	သတင်းထောက် - ဒေါ်ဆုနင်းလှ

ပြည်တွင်းရေးရာ

ကိုယ့်ဝတ္တရား ကိုယ်ကျေပွန်အောင်ထမ်းဆောင်



အစိုးရအရာထမ်း၊ အမှုထမ်းတွေဟာ မိမိတို့အပေါ်ကို တရားသဖြင့်ကျရောက်လာတဲ့ တာဝန်ဝတ္တရားတွေကို လူထုနဲ့တိုင်းပြည်မျက်နှာကို ထောက်ထားပြီး ပြတ်ပြတ်သားသားဆောင်ရွက်စေချင်တယ်။ ဒီလိုမှ ပြတ်ပြတ်သားသားမဆောင်ရွက်ဝံ့ကြရင်လည်း ဆောင်ရွက်ဝံ့တဲ့လူတွေကို နေရာဖယ်ပေးကြစေချင်တယ်။ အစိုးရအမှုထမ်း၊ အရာထမ်းဆိုတာ အမှန်စစ်စစ်တော့ ကိုယ့်ဝတ္တရား ကိုယ်ကျေပွန်အောင် ထမ်းဆောင်ဖို့ပဲ။ ကိုယ့်ဝတ္တရားကိုယ်ကျေပွန်ရင် ဘယ်သူမှလည်း ကြောက်ဖို့မလိုဘူး။ ဘယ်သူကမှလည်း လက်ဖျားနဲ့မှ မတိုနိုင်ဘူးဆိုတာ မှတ်ထားကြပါ။

(ပိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်း၏ ၁၉၄၇ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ ၅ ရက်နေ့ အသံလွှင့်မိန့်ခွန်းမှ ကောက်နုတ်ချက်)

တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် ဦးဆောင်သည့် မြန်မာ့တပ်မတော် ချစ်ကြည်ရေးကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ အိန္ဒိယနိုင်ငံသို့ ရောက်ရှိ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၇ - အိန္ဒိယတပ်မတော်(ကြည်း၊ ရေ၊ လေ) ဦးစီးချုပ်များ ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ Admiral Sunil Lanba ၏ ဖိတ်ကြားချက်အရ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် ဦးဆောင်သည့် မြန်မာ့တပ်မတော် ချစ်ကြည်ရေးကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့သည် ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် နေပြည်တော်မှလေကြောင်းခရီးဖြင့် အိန္ဒိယနိုင်ငံသို့ ထွက်ခွာရာ ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် ၉ နာရီတွင် အိန္ဒိယ သမ္မတနိုင်ငံ ဂါရာလေဆိပ်သို့ ရောက်ရှိကြပြီး အိန္ဒိယ တပ်မတော်အထူးလေယာဉ်ဖြင့် ဆက်လက်ထွက်ခွာကြရာ ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် ၁၁ နာရီတွင် ဗာရာဏသီ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်သို့ ရောက်ရှိကြသည်။ ထို့နောက် မြန်မာ့တပ်မတော်ချစ်ကြည်ရေးကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့သည် မိဂဒါဝန်ဥယျာဉ်မှ ဓမ္မရာဇိကစေတီတော်ကြီးအား လည်းကောင်း၊ ဓမ္မဓမ္မစေတီတော်ကြီးသို့

လည်းကောင်း သွားရောက်ဖူးမြော်ကြည့်ညိပြီး ပန်း၊ ရေချမ်းများ ကပ်လှူပူဇော်ကြသည်။ ယင်းနောက် မိဂဒါဝန်ဥယျာဉ်အနီး သီရိလင်္ကာနိုင်ငံမှ တည်ထားကိုးကွယ်သည့် ဓာတ်တော်တိုက်အား သွားရောက်ဖူးမြော်ကြည့်ညိပြီး တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ပိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင်နှင့် ဇနီးဒေါ်ကြူကြူလှတို့က အလှူငွေများ ပေးအပ်လှူဒါန်းကြသည်။ ဆက်လက်၍ မြတ်စွာဘုရားရှင်အား ပဉ္စဝဂ္ဂ ၅ ပါးတို့ ခရီးဦးကြိုသည့်နေရာတွင် အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် တည်ထားသည့် ချောက်ခဏ္ဍီစေတီတော်ကြီးအား သွားရောက်ဖူးမြော်ကြည့်ညိကြသည်။ ယင်းနောက် တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် ဗာရာဏသီမြို့အတွင်းရှိ ဆေးဝက်ပါ မြန်မာကျောင်းတိုက်သို့ သွားရောက်ပြီး သံဃာတော်များ



အား ဝါဆိုသင်္ကန်း၊ နဝကမ္မအလှူငွေနှင့် လှူဖွယ်ပစ္စည်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းခဲ့ကြသည်။ အဆိုပါ ဗာရာဏသီမြို့ ဆေးဝက်ပါကျောင်းတိုက်တွင် မြန်မာသံဃာတော်များသည် လွန်ခဲ့သည့် နှစ်ပေါင်း ၆၀ ကျော်မှ စတင်၍ သီတင်းသုံးနေထိုင်ခဲ့ကြကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးကျော်တင်ဆွေ နယူးဒေလီမြို့တွင်ကျင်းပခဲ့သည့် နဝမအကြိမ် ဒေလီဆွေးနွေးပွဲသို့ တက်ရောက်ပြီး ပြန်လည်ရောက်ရှိ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၇ - နိုင်ငံတော်အတိုင်ပင်ခံရုံးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးကျော်တင်ဆွေသည် အိန္ဒိယနိုင်ငံ နယူးဒေလီမြို့တွင် ဇူလိုင် ၄ ရက်မှ ၅ ရက်အထိ ကျင်းပသည့် နဝမအကြိမ်ဒေလီဆွေးနွေးပွဲသို့ တက်ရောက်ပြီး ယနေ့ မွန်းလွဲပိုင်းတွင် ရန်ကုန်မြို့သို့ ပြန်လည်ရောက်ရှိသည်။ နဝမအကြိမ်ဒေလီဆွေးနွေးပွဲကို အိန္ဒိယနိုင်ငံ ပြည်ပရေးရာဝန်ကြီးဌာန၊ အိန္ဒိယနိုင်ငံ သုတေသနဖောင်ဒေးရှင်း၊ ကာကွယ်ရေးဆိုင်ရာ သုံးသပ်လေ့လာရေးဌာန၊ အိန္ဒိယနိုင်ငံ ကုန်သည်ကြီးများနှင့် စက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များအဖွဲ့ချုပ်၊ စင်ကာပူနိုင်ငံ အရှေ့တောင်အာရှ လေ့လာရေးဌာနနှင့် SAEA သုတေသနအုပ်စု၊ ဂျာတာတာမြို့ အာဆီယံနှင့် အရှေ့အာရှဆိုင်ရာ စီးပွားရေးသုတေသနဌာန၊ မလေးရှားနိုင်ငံနှင့် ထိုင်းနိုင်ငံတို့မှ မဟာဗျူဟာနှင့် နိုင်ငံတကာ လေ့လာရေးဌာနနှင့် ဗီယက်နမ်နိုင်ငံ သံတမန်ရေးရာ သင်တန်းကျောင်းတို့ ပူးတွဲကျင်းပခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်။ ဒေလီဆွေးနွေးပွဲကို “လာမည့် ၂၅ နှစ်ကာလအတွက် အာဆီယံ-အိန္ဒိယ ဆက်ဆံရေးလုပ်ငန်းစဉ် ရေးဆွဲရေး”



ဟူသည့် ဆောင်ပုဒ်ဖြင့်ကျင်းပခဲ့ပြီး အိန္ဒိယနိုင်ငံ ပြည်ပရေးရာဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး ရှာရီမာတီ ဆူရှမာ စဝါရက်ဂျီက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားခဲ့သည်။

မဟာဗျူဟာမြောက်ဆက်ဆံရေး ငါးနှစ်မြောက်ဖြစ်ခြင်း၊ အာဆီယံ၏ ထူထောင်မှု နှစ် ၅၀ ပြည့်မြောက်ခြင်း တို့ကြောင့် ထူးခြားသည့်နှစ်ဖြစ်ကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ အနေဖြင့်လည်း အရေးပါသောကဏ္ဍများဖြစ်ကြသည့် နိုင်ငံရေးနှင့်လုံခြုံရေးနှင့် စီးပွားရေးကဏ္ဍများတွင် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း၊ အိန္ဒိယနိုင်ငံ၏ “အရှေ့ဘက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုမူဝါဒ” ကို မဏ္ဍိုင်အဖြစ် သတ်မှတ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိခြင်းအပေါ်ကြိုဆိုကြောင်း၊ ထိုသို့ ဆောင်ရွက်ခြင်းအားဖြင့် အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများနှင့် ပိုမိုခိုင်မြဲသော ဆက်ဆံရေးကို ဖော်ဆောင်နိုင်မည် ဖြစ်ကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံသည် သမားရိုးကျမဟုတ်သော လုံခြုံရေးဆိုင်ရာစိန်ခေါ်မှုများကို အိန္ဒိယနိုင်ငံနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ရေကြောင်းလုံခြုံရေးအတွက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု ပိုမိုမြှင့်တင်လိုကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက စီးပွားရေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုကဏ္ဍတွင် ကိုးလ်ကဏ္ဍနှင့် စစ်တွေဆိပ်ကမ်းများအား ဆက်သွယ်ပေးမည့် ကုလားတန်ဘက်စုံ ပို့ဆောင်ရေးစီမံချက်ဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုအတွက် အိန္ဒိယနိုင်ငံကို ကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးကျော်တင်ဆွေသည် ဇူလိုင် ၅ ရက် နံနက် ၁၁ နာရီတွင် အိန္ဒိယနိုင်ငံ ပြည်ပရေးရာဝန်ကြီးဌာနဝန်ကြီး ရှာရီမာတီ ဆူရှမာ စဝါရက်ဂျီနှင့် တွေ့ဆုံခဲ့ပြီး နှစ်နိုင်ငံအကျိုးတူ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးကိစ္စရပ်များကို ဆွေးနွေးခဲ့သည်။ ဝန်ကြီးနှစ်ဦးသည် နှစ်နိုင်ငံအကြားကိစ္စရပ်များနှင့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များတွင် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်သွားရန် သဘောတူညီခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ဒဂုံမြို့နယ် ပြည်ထောင်စုရိပ်သာလမ်းရှိ ရန်ကုန်ကလေးဆေးရုံကြီး မွေးကင်းစကုသဆောင်သို့ ဦးတော်ထွန်းနှင့် ဒေါ်စုလတ်စန္ဒီမောင် (ကြယ်စင်အားမာန်ကုမ္ပဏီ)က အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၆၅၀၀ တန်ဖိုးရှိ အသက်ရှူအထောက်အကူပြု ကိရိယာ (DOLPHIN NASAL CPAP) တစ်လုံးကို ဇူလိုင် ၇ ရက်က ပေးအပ်လှူဒါန်းရာ ဆေးရုံအုပ်ကြီး ဒေါက်တာစုစုဒွေးနှင့် ပါမောက္ခ/ဌာနမှူး ဒေါက်တာရဲမြင့်ကျော်တို့က လက်ခံရယူစဉ်။ (အေးမင်းသူ)



စာအုပ်စာပေ လှူမိတ်ဆွေ

အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေးမှသည် ရာသီဥတုပြောင်းလဲခြင်းအထိ နိုင်ငံတကာ အရေးအရာများကို ဂျီ-၂၀ ခေါင်းဆောင်များဆွေးနွေး

ဟမ်းဘတ် ဇူလိုင် ၇
စက်မှုဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် ဂျီ-၂၀ အုပ်စု (ဂျီ-၂၀) ထိပ်သီးညီလာခံကို ဂျာမနီနိုင်ငံ ဟမ်းဘတ်မြို့၌ ဇူလိုင် ၇ ရက်တွင် စတင် ကျင်းပလျက်ရှိကြောင်း အကြမ်းဖက်မှု တိုက်ဖျက်ရေး၊ ကမ္ဘာ့ကုန်သွယ်ရေးနှင့် ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှုထိန်းညှိရေး ကိစ္စရပ်များအပါအဝင် နိုင်ငံတကာကိစ္စရပ် အများအပြားကို ဆွေးနွေးကြမည်ဖြစ်ကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာ သတင်းဌာနများက ဇူလိုင် ၇ ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

ကမ္ဘာ့ထိပ်တန်း စီးပွားရေးအင်အားကြီးနိုင်ငံများမှ ခေါင်းဆောင်များ၏ နှစ်ရက်ကြာထိပ်သီးညီလာခံ အကြိုကာလတွင် ဂျာမနီနိုင်ငံ၏ ဒုတိယအကြီးဆုံးမြို့ဖြစ်သော ဟမ်းဘတ်မြို့၌ ဆန္ဒပြပွဲများဖြစ်ပွားခဲ့ပြီး ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် ဆန္ဒပြသူများ အဓိကရုဏ်းများ ဖြစ်ပွားခဲ့သဖြင့် ထိပ်သီးညီလာခံကာလအတွင်း လုံခြုံရေးကို အထူးတင်းကျပ်ထားသည်။

ဆန္ဒပြပွဲများအတွင်း အဓိကရုဏ်းများဖြစ်ပွားခဲ့ပြီး နောက်စုဝေးချီတက်မည့် အစီအစဉ်ကို ဆန္ဒပြသူ

ခေါင်းဆောင်များက ပြန်လည်ဖျက်သိမ်းခဲ့သည်။

ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှု ထိန်းညှိရေးနှင့်ကမ္ဘာ့ကုန်သွယ်ရေးကိစ္စရပ်များတွင် ကမ္ဘာ့ခေါင်းဆောင်များအတွင်း တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းတည်း သဘောတူညီမှုရရှိမည့် အလားအလာမရှိနိုင်သော်လည်း တစ်နိုင်ငံနှင့်တစ်နိုင်ငံ အပေးအယူ အညှိအနှိုင်းပြုလုပ်နိုင်မည်ဟု မိမိမျှော်လင့်ကြောင်း ထိပ်သီးညီလာခံ သဘာပတိဝန်ကြီးချုပ် အိန်ဂျလာမာကယ်လ်က ပြောကြားသည်။

ကမ္ဘာ့ဘဏ္ဍာရေးဈေးကွက်များအား ဥပဒေစည်းမျဉ်းများနှင့်အညီ ဖြစ်စေရေး၊ အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေး၊ ရာသီဥတု ထိန်းညှိရေးတို့မှာ ဆွေးနွေးရန် အကြောင်းရပ်များအနက် အရေးအကြီးဆုံး အကြောင်းအရာများဖြစ်ကြောင်း၊ လွတ်လပ်ခြင်း၊ ဥပဒေနှင့် အညီဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် တရားမျှတခြင်းတို့နှင့် ပြည့်စုံသော ကမ္ဘာ့ကုန်သွယ်ရေးဖြစ်ပေါ်ရေးမှာ အရေးကြီးလှကြောင်း ဝန်ကြီးချုပ်မာကယ်လ်က ပြောကြားသည်။



ရိုက်တာ။



ဂျပန်နိုင်ငံတွင် ရေကြီးရေလျှံမှုများဖြစ်ပွားမင်းသမီးမာကို၏ စေ့စပ်ကြောင်းလမ်းမညီရက် ရွှေ့ဆိုင်း

ကျိုတို ဇူလိုင် ၇
ဂျပန်မင်းသမီး မာကို၏ စေ့စပ်ကြောင်းလမ်းမညီရက် တရားဝင်သတ်မှတ်ထားရှိမှုကို ရွှေ့ဆိုင်းလိုက်ပြီဖြစ်ကြောင်း ဂျပန်ဧကရာဇ်အိမ်တော်ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူက ယနေ့ပြောကြားခဲ့သည်ဟု အင်န်အိတ်ချီကေသတင်းတစ်ရပ်အရ သိရသည်။

ဂျပန်နိုင်ငံအနောက်တောင်ပိုင်းတွင် မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းပြီး ရေကြီးရေလျှံမှုများ ဖြစ်ပေါ်ကာ မြေပြိုကျမှုများကြောင့် လူအများအပြား ဒုက္ခရောက်နေသည့်အတွက် မင်းသမီး၏ စေ့စပ်ကြောင်းလမ်းမညီရက်ကို ရွှေ့ဆိုင်းခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

မင်းသမီးမာကိုသည် ဂျပန်အင်ပါယာ အာဇီဟိတိုနှင့် မိဖုရားမိချိုကိုတို့၏ အကြီးဆုံးမြေးဖြစ်သည်။ သူ၏စေ့စပ်ကြောင်းလမ်းမညီရက်အထိမ်းအမှတ်မင်္ဂလာကို ဇူလိုင် ၈ ရက်တွင် ကျင်းပရန် တရားဝင်သတ်မှတ်ထားသည်။ ထိုသို့ စေ့စပ်ကြောင်းလမ်းမညီရက် ပြောင်းရွှေ့ခြင်းနှင့်ပတ်သက်ပြီး မင်းသမီးမာကိုနှင့် သူ၏ကြင်ရာတော်လောင်း ကိုင်းကိုမူရိုတို့အနေဖြင့် သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲတစ်ရပ် ကျင်းပနိုင်ဖွယ်ရှိကြောင်း သိရသည်။

နိုင်ငံ၏ အနောက်တောင်ပိုင်းအတွင်းရှိ ကျူးရှူးဒေသတွင် မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းမှုကြောင့် ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုများဖြစ်ပေါ်နေချိန်တွင် မင်းသမီး၏ စေ့စပ်ကြောင်းလမ်းမညီရက်ကို ကျင်းပရန် သင့်တော်မှုမရှိကြောင်း ဧကရာဇ်အိမ်တော် တော်ဝင်မျိုးနွယ်များက ဆိုသည်။

အဆိုပါဒေသတွင် ရေကြီးရေလျှံမှုများနှင့် မြေပြိုကျမှုများကြောင့် လူပေါင်း ၁၁ ဦး သေဆုံးခဲ့ပြီး အများအပြား ပျောက်ဆုံးလျက်ရှိသည်။ ကယ်ဆယ်ရေး လုပ်သားများက လူထောင်ပေါင်းများစွာကို ဘေးလွတ်ရာသို့ ရွှေ့ပြောင်းပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

မင်းသမီးမာကိုနှင့် ကြင်ယာတော်လောင်း ကိုင်းကိုမူရိုတို့သည် ရာသီဥတုဘေးအန္တရာယ်ကို ဆိုးရွားစွာခံစားနေကြရသည့် ပြည်သူများအတွက် လွန်စွာဝမ်းနည်းလျက်ရှိကြောင်း ဧကရာဇ်အိမ်တော် ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူများက ဆိုသည်။

ဧကရာဇ်ဘုရင်နှင့် မိဖုရားတို့အပါအဝင် မင်းသမီးမာကို၏ မိဘများက မင်းသမီးမာကိုနှင့် သူ၏ကြင်ယာတော်လောင်းတို့၏ စေ့စပ်ကြောင်းလမ်းမညီရက် ရွှေ့ဆိုင်းသတ်မှတ်မှုကို သဘောတူညီပါကြောင်း ဧကရာဇ်အိမ်တော် ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူများက ပြောကြားခဲ့သည်။

မင်းသမီးမာကို၏ စေ့စပ်ကြောင်းလမ်းမညီရက်ကို ထပ်မံရက်သတ်မှတ်မည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောရေးဆိုခွင့်ရှိသူများက ဆိုသည်။

အင်န်အိတ်ချီကေ။

ဆိုင်းဒိုင်းဒေသတွင် ကားပုံးခွဲတိုက်ခိုက်၊ အီဂျစ်စစ်သည် ၁၀ ဦးထက်မနည်း သေဆုံး

ကိုင်းရို ဇူလိုင် ၇
ဆိုင်းဒိုင်းဒေသမြောက်ပိုင်းရှိ အီဂျစ်စစ်ဘက်လုံခြုံရေးစခန်းတစ်ခုအနီးတွင် ဇူလိုင် ၇ ရက်က ကားပုံးဖောက်ခွဲတိုက်ခိုက်မှုဖြစ်ပွားခဲ့ရာ အီဂျစ်ကြည်းတပ်မှ ဗိုလ်မှူးကြီးတစ်ဦး အပါအဝင် စစ်သည် ၁၀ ဦးထက်မနည်း သေဆုံးခဲ့ကြောင်း အီဂျစ်လုံခြုံရေးသတင်းရပ်ကွက်က ပြောကြားသည်။

အီဂျစ်စစ်ဘက်မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များ လိုက်ပါလာသော မော်တော်ယာဉ်နှစ်စီးသည် လမ်းဘေးထောင်ပုံးများ ပေါက်ကွဲထိမှန်ခဲ့ကြောင်း၊ ယင်းဖြစ်ရပ်မှာ ဆိုင်းဒိုင်းဒေသ၏ နယ်စပ်မြို့ ရာဖာမြို့ပြင်တွင် ဖြစ်ပွားခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း အီဂျစ်လုံခြုံရေးဆိုင်ရာ သတင်းရပ်ကွက်က ပြောကြားသည်။ ယင်းဖြစ်ရပ်နှင့် ပတ်သက်၍ မည်သည့်အဖွဲ့အစည်းကမျှ ၎င်းတို့တွင် တာဝန်ရှိကြောင်း ထုတ်ဖော်ပြောကြားခြင်း မရှိပေ။

ယင်းတိုက်ခိုက်မှုကြောင့် သေဆုံးမှုနှင့် ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိသူ အီဂျစ်အစိုးရတပ်ဖွဲ့ဝင် ၂၆ ဦးရှိကြောင်း အီဂျစ်စစ်ဘက်က ဇူလိုင် ၇ ရက် နှောင်းပိုင်းတွင် ကြေညာချက်ထုတ်ပြန်ခဲ့သော်လည်း သေဆုံးမှုနှင့် ထိခိုက်ဒဏ်ရာ ရသူများစာရင်းကို ထုတ်ပြန်ခဲ့ခြင်းမရှိပေ။ ထိခိုက်မှုများ

အပြီးတွင် အီဂျစ်လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များက စစ်သွေးကြွဦးရေ ၄၀ ကို သတ်ဖြတ်ခဲ့ပြီး ၎င်းတို့၏ မော်တော်ယာဉ်ခြောက်စီးကိုလည်း ဖျက်ဆီးခဲ့ကြောင်း စစ်ဘက်ကြေညာချက်တွင် ပြောကြားသည်။

အီဂျစ်အစိုးရ လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့များက ဆိုင်းဒိုင်းမြောက်ပိုင်းတွင် စစ်သွေးကြွများအား တိုက်ခိုက်အောင်နိုင်ခဲ့ပြီး ၎င်းစစ်သွေးကြွများအား ရာဖာမြို့တောင်ပိုင်းသို့ တိုက်ထုတ်နိုင်ကြောင်း ကြေညာချက်တွင် ဖော်ပြသည်။

လူဦးရေကျပ်ပါးသော ဆိုင်းဒိုင်းကျွန်းဆွယ်မြောက်ပိုင်းတွင် အီဂျစ်အစိုးရတပ်ဖွဲ့များသည် အစ္စလာမစ်နိုင်ငံ ထူထောင်ရေးအဖွဲ့ (အိုင်အက်စ်) က ဦးဆောင်သည့် သောင်းကျန်းသူများ၏ တိုက်ခိုက်မှုများနှင့် ရင်ဆိုင်နေရသည်။ ၂၀၁၃ ခုနှစ်ကစ၍ လက်ရှိအချိန်အထိ အီဂျစ်စစ်ဘက် တပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင် ရာပေါင်းများစွာ သေဆုံးခဲ့ရကာ အီဂျစ်စစ်ဘက်က အစ္စလာမစ်ဝါဒီသမ္မတ မိုဟာမက်မော်စီအား သမ္မတရာထူးမှ ဖယ်ရှားခဲ့ပြီးနောက်ပိုင်း ခုခံတွန်းလှန်မှုနှင့် ကြုံတွေ့ရခြင်းဖြစ်သည်။

ဆင်ဟွာ။

ကမ္ဘာ့အရှည်ဆုံး ပင်လယ်ကူးတံတား၏ ပင်မအဆောက်အအုံ တည်ဆောက်မှုပြီးစီး

ကွမ်ကျိုး ဇူလိုင် ၇
ဟောင်ကောင်နှင့် ကျူးဟိုင်ဒေသ ပြဿနာများကို ကျော်လွှားနိုင်ခဲ့ပြီးဖြစ်ပြီး လအနည်းငယ်ကာလအတွင်း အများပြည်သူတို့သွားလာရန် တံတားကို အသုံးပြုနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း ကျူးက ပြောကြားသည်။

အင်ဂျင်နီယာ ပညာရပ်ဆိုင်ရာ အင်ဂျင်နီယာ ပညာရပ်ဆိုင်ရာ ပြဿနာများကို ကျော်လွှားနိုင်ခဲ့ပြီးဖြစ်ပြီး လအနည်းငယ်ကာလအတွင်း အများပြည်သူတို့သွားလာရန် တံတားကို အသုံးပြုနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း ကျူးက ပြောကြားသည်။

အင်ဂျင်နီယာ ပညာရပ်ဆိုင်ရာ ပြဿနာများကို ကျော်လွှားနိုင်ခဲ့ပြီးဖြစ်ပြီး လအနည်းငယ်ကာလအတွင်း အများပြည်သူတို့သွားလာရန် တံတားကို အသုံးပြုနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း ကျူးက ပြောကြားသည်။

ဟောင်ကောင်နှင့် ကျူးဟိုင်ဒေသ အကြား ယခင်က ခရီးသွားလာရချိန် ၃ နာရီရှိခဲ့ရာမှ မိနစ် ၃၀ မျှသာ ရှိတော့မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ပုလဲမြစ်ဝကျွန်းပေါ်ရှိ အခြားမြို့ကြီးများနှင့် လည်း လွယ်ကူစွာကူးလူးသွားလာနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း တံတားစီမံခန့်ခွဲရေးဗျူရို ကွန်မြူနစ်ပါတီလက်ထောက်

အတွင်းရေးမှူး ဝေတုန်းကျင်က ပြောကြားသည်။

ပင်လယ်ဖြတ်ကျော် တံတားသည် ကွမ်ကျိုး-ဟောင်ကောင်-မကာအို မဟာပင်လယ်အော် ဧရိယာဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအတွက် အထောက်အကူပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း ဝေတုန်းကျင်က သည်။

ဆင်ဟွာ။



ENN.com

ပြည်တွင်းရေးရာ

နှစ်စဉ်စီမံကိန်းများအတွက် ဦးစားပေးအစီအစဉ်များ၊ ဦးစားပေးလုပ်ငန်းများနှင့် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ကြမည့် လုပ်နည်းစနစ်များကို ညှိနှိုင်းဖော်ထုတ်ချမှတ်ရန် လိုအပ်နေသေးသည်ကို တွေ့ရှိရ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၇
ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် အမျိုးသားစီမံကိန်းကော်မရှင် (၂/၂၀၁၇)အစည်းအဝေးကို ယနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ နိုင်ငံတော်သမ္မတအိမ်တော်အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပရာ အမျိုးသားစီမံကိန်းကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော် တက်ရောက်အမှာစကားပြောကြားသည်။



ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် အမျိုးသားစီမံကိန်းကော်မရှင်အစည်းအဝေး ကျင်းပစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

အစည်းအဝေးသို့ အမျိုးသားစီမံကိန်းကော်မရှင် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌများဖြစ်ကြသည့် နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည်၊ ဒုတိယသမ္မတ ဦးမြင့်ဆွေနှင့် ဦးဟင်နရီ ဗန်ထီးယူ၊ စီမံကိန်းကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ပြည်ထောင်စုရှေ့နေချုပ်၊ ပြည်ထောင်စုစာရင်းစစ်ချုပ်၊ ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ၊ နေပြည်တော်ကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်များ၊ မြန်မာနိုင်ငံဗဟိုဘဏ်ဥက္ကဋ္ဌ၊ ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရတိုင်းနှင့် ဒေသ ဦးစီးဥက္ကဋ္ဌများနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

အမျိုးသားစီမံကိန်း ဥပဒေကို နောက်ဆက်တွဲများနှင့်အတူ အတည်ပြုခဲ့ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း။ ယနေ့ကျင်းပသည့် ဒုတိယအကြိမ်မြောက် အမျိုးသားစီမံကိန်းကော်မရှင်အစည်းအဝေး (၂/၂၀၁၇) ကို ပထမအချက်အနေဖြင့် ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာနှစ် အမျိုးသားစီမံကိန်းအကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ရာတွင် တွေ့ကြုံခဲ့ရသည့် အားသာချက်နှင့် အားနည်းချက်များကို စိစစ်လေ့လာသုံးသပ်ရန် ဖြစ်ပါကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ၏စီးပွားရေးကို နိုင်ငံတကာအဖွဲ့အစည်းများဖြစ်ကြသည့် ကမ္ဘာ့ဘဏ်(WB)က (၆ ဒသမ ၅ ရာခိုင်နှုန်း)၊ အာရှဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ်(ADB) က (၆ ဒသမ ၄ ရာခိုင်နှုန်း)၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ငွေကြေးရန်ပုံငွေအဖွဲ့ (IMF)က (၆ ဒသမ ၃ ရာခိုင်နှုန်း) နှင့် AMRO အဖွဲ့က (၆ ရာခိုင်နှုန်း) တိုးတက်မည်ဟု ခန့်မှန်းကြပါကြောင်း၊ ဒုတိယအချက်မှာ ပြည်ထောင်စုချမှတ်ထားသည့် နိုင်ငံတော်စီးပွားရေးမူဝါဒများနှင့်အညီ ရေးဆွဲခဲ့ခြင်းဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဒုတိယအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် စတုတ္ထပုံမှန်အစည်းအဝေး ၁၅ ရက်မြောက်နေ့တွင် ၂၀၁၇-၂၀၁၈ ဘဏ္ဍာနှစ်

လုပ်ငန်းစီမံချက်များကို ဖော်ထုတ်ညှိနှိုင်းပေါင်းစပ်ဆောင်ရွက်ကြရန်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ တတိယအချက်မှာ လာမည့် ၂၀၁၈-၂၀၁၉ ဘဏ္ဍာနှစ် အမျိုးသားစီမံကိန်းရေးဆွဲသည့်အခါ နိုင်ငံတော်နှင့် နိုင်ငံသားတို့၏အကျိုးစီးပွားနှင့် နိုင်ငံတော်ကချမှတ်ထားသည့် စီးပွားရေးမူဝါဒများကို ချိတ်ဆက်ပေါင်းစပ်ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်ဖြစ်ပါကြောင်း။ နိုင်ငံတော်၏ စီးပွားရေးမူဝါဒမျှော်မှန်းချက်၊ ရည်မှန်းချက်များနှင့် မူဝါဒတစ်ရပ်ချင်းအလိုက် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ရမည့် အကြောင်းအရာများကို ချမှတ်ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း၊ နှစ်စဉ်စီမံကိန်းများအတွက် ဦးစားပေးအစီအစဉ်များ၊ ဦးစားပေးလုပ်ငန်းများနှင့် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ကြမည့် လုပ်နည်းစနစ်များကို ညှိနှိုင်းဖော်ထုတ်ချမှတ်ရန် လိုအပ်နေသေးသည်ကို တွေ့ရှိရပါကြောင်း၊ အမျိုးသားစီမံကိန်းရေးဆွဲဆောင်ရွက်သည့်အခါ တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေး၊ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးနှင့် တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး၊ လူသားအရင်းအမြစ်ဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရေးလုပ်ငန်း

ရပ်များကိုပါ ထည့်သွင်းရေးဆွဲရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထို့ပြင် အမျိုးသားစီမံကိန်းတွင် ထည့်သွင်းမည့်လုပ်ငန်းစီမံကိန်းများ(Projects)နှင့် လုပ်ငန်းများ(Works)သည် ဖြစ်မြောက်နိုင်စွမ်း ရှိ/မရှိ၊ စီးပွားရေးအရ တွက်ခြေကိုက်မှု ရှိ/မရှိ၊ ပြည်သူများအတွက် အကျိုး ရှိ/မရှိ၊ ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးကို အထောက်အကူ ပြု/မပြု၊ ပတ်ဝန်းကျင်ထိခိုက်မှု ရှိ/မရှိ စသည်တို့ကို ဘက်စုံလေ့လာဆန်းစစ်ရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ဒုတိယအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် စတုတ္ထပုံမှန်အစည်းအဝေးတွင် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၏ ဆွေးနွေးအကြံပြုတင်ပြချက်များကို ၂၀၁၈-၂၀၁၉ ဘဏ္ဍာနှစ် အမျိုးသားစီမံကိန်းရေးဆွဲရာတွင် အလေးထားသုံးသပ်ဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။ ၂၀၁၇-၂၀၁၈ ဘဏ္ဍာနှစ် အမျိုးသားစီမံကိန်းကို ယခင်နှစ်စီမံကိန်းအကောင်အထည်ဖော်ခဲ့စဉ်က တွေ့ကြုံခဲ့ရသည့် အားသာချက်များကို ဆက်လက်ထိန်းသိမ်းပြီး ဖြစ်ပေါ်ခဲ့သည့်အားနည်းချက်များကို စိစစ်သုံးသပ်ပြုပြင်ဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ အလားတူ ၂၀၁၈-၂၀၁၉ ဘဏ္ဍာနှစ်မှ ၂၀၂၀-၂၀၂၁ ဘဏ္ဍာနှစ်အထိ နှစ်အလိုက် စီမံကိန်းများအတွက် လိုအပ်သည့် ဦးစားပေးအစီအစဉ်များ၊ လုပ်ငန်းရပ်များနှင့် လုပ်နည်းစနစ်များ ချမှတ်နိုင်ရေးအတွက် အလေးထားဆွေးနွေးဖော်ထုတ်ပေးကြရန် တိုက်တွန်းလိုပါကြောင်း ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် အမျိုးသားစီမံကိန်းကော်မရှင်အတွင်းရေးမှူး စီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးကျော်ဝင်းက အမျိုးသားစီမံကိန်းများ ရေးဆွဲခြင်း၊ အကောင်အထည်ဖော်ခြင်း၊ ကြီးကြပ်ခြင်းများနှင့် ပတ်သက်၍ ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုအခြေအနေများကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ရင်ဆိုင်ရမည့် ပြဿနာရပ်များကို ဖြေရှင်းနိုင်ရန် အဘက်ဘက်မှ အားထုတ်ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်သွားကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။ ယင်းနောက် အမျိုးသားစီမံကိန်းကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးထင်ကျော်က စီမံကိန်းများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် ပြည်ထောင်စုတိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့၊ ဟူ၍ မခွဲခြားဘဲ၊ ကွင်းဆက်မပြတ်စေဘဲ လိုအပ်ချက်များကို အပြန်အလှန် ဆွေးနွေးညှိနှိုင်းချိတ်ဆက်အဖြေရှာဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ထိုသို့ဆောင်ရွက်ရာတွင် သတ်မှတ်ထားသည့် မူဘောင်များကို မကျော်လွန်စေရေးသည် အရေးကြီးပါကြောင်း၊ အချိတ်အဆက်ရှိရှိဖြင့် အချိုးညီညီ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် ဝိုင်းဝန်းပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း။

သံတမန်နှင့် အထူး/ဝန်ထမ်း နိုင်ငံကူးလက်မှတ်ကိုင်ဆောင်သူများအတွက် ပြည်ဝင်ပီဇာကင်းလွတ်ခွင့်သဘောတူစာချုပ် ချုပ်ဆို

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၇
ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရနှင့် မော်ရိုကို ဘုရင်နိုင်ငံအစိုးရတို့အကြား သံတမန်နှင့် အထူး/ဝန်ထမ်း နိုင်ငံကူးလက်မှတ်ကိုင်ဆောင်သူများအတွက် ပြည်ဝင်ပီဇာကင်းလွတ်ခွင့်သဘောတူစာချုပ် ချုပ်ဆိုနိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်နှင့် မော်ရိုကို ဘုရင်နိုင်ငံတို့သည် နှစ်နိုင်ငံအကြား သမိုင်းဝင်ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှုဆက်ဆံရေးနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုတို့ကို ထည့်သွင်းစဉ်းစား၍ သံတမန်ရေးရာနယ်ပယ်၌ ယင်းအဆက်အသွယ်များကို ပိုမိုတိုးမြှင့်ခိုင်ခံ့စေလိုခြင်းကို တွန်းအားပေးထောက်ခံသည့်အနေဖြင့် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးကျော်တင်နှင့် မော်ရိုကိုနိုင်ငံ နိုင်ငံခြားရေးနှင့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်

ရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး Mrs. Mounia Boucetta တို့သည် ဇူလိုင် ၇ ရက်တွင် ရာဘတ်မြို့ မော်ရိုကိုနိုင်ငံ၌ နှစ်နိုင်ငံ၏ သံတမန်နှင့် အထူး/ဝန်ထမ်း နိုင်ငံကူးလက်မှတ်ကိုင်ဆောင်သူများအတွက် ပြည်ဝင်ပီဇာကင်းလွတ်ခွင့်သဘောတူစာချုပ်ကို အင်္ဂလိပ်၊ မြန်မာ၊ အာရေဗျ သုံးဘာသာဖြင့် လက်မှတ်ရေးထိုးခဲ့ကြသည်။ ယင်းသဘောတူစာချုပ်အရ နှစ်နိုင်ငံ၏ သံတမန်နှင့် အထူး/ဝန်ထမ်း နိုင်ငံကူးလက်မှတ်ကိုင်ဆောင်သူများအတွက် ရက် ၉၀ ထက်မကျော်လွန်သည့် နေထိုင်ခွင့် ရရှိမည်ဖြစ်ပြီး နှစ်နိုင်ငံသံတမန်နှင့် အထူး/ဝန်ထမ်းနိုင်ငံကူးလက်မှတ်ကိုင်ဆောင်သူများအကြား ခရီးသွားလာရေးကိုလည်း အဆင်ပြေလွယ်ကူချောမွေ့စေမည်ဖြစ်ကြောင်း နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာနမှ သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

ဝန်ကြီးချုပ် ဦးဖိုးမင်းသိန်းနှင့် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဒေါက်တာဇော်မြင့်မောင်တို့က လျှပ်စစ်ကဏ္ဍ၊ အထူးစီးပွားရေးဇုန်ကဏ္ဍ၊ ပို့ကုန်များနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဆွေးနွေးကြသည်။ ထို့နောက် အမျိုးသားစီမံကိန်းကော်မရှင် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်၏အတိုင်ပင်ခံပုဂ္ဂိုလ်က ပြည်ထောင်စုအစိုးရနှင့် တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များသည် ချိတ်ဆက်မှုများ ခိုင်မာစွာဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ တရားဥပဒေစိုးမိုးရန် အစိုးရအဖွဲ့သမာမက ပြည်သူများ ဝိုင်းဝန်းပူးပေါင်းပါဝင်နိုင်ရန် ဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ နိုင်ငံ၏စီးပွားရေးတိုးတက်မှုကို ခန့်မှန်းထားသည်ထက် ပိုမိုတိုးတက်ရန် ဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးမှုနှင့် ပတ်သက်၍ လက်ရှိဈေးကွက်များအပြင် အခြားဈေးကွက်များကိုလည်း မိမိတို့ထိုင်ဖန်တီးနိုင်သည့် စွမ်းအားများဖြင့် ဖော်ဆောင်ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးမှုအခြေအနေ မည်သို့ဖြစ်နေသော်လည်း နောင်တွင် မည်သို့ဖြစ်နိုင်သည်တို့ကို ကြိုတင်တွက်ဆ၍ သူတစ်ပါးထက်မြေတစ်လှမ်းသာရန် ဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ပြည်ထောင်စုအစိုးရနှင့် တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အစိုးရများ အချိတ်အဆက်မိမိဆောင်ရွက်ရေးသည် လွန်စွာအရေးကြီးပါကြောင်း၊ ဖက်ဒရယ်ဒီမိုကရေစီဖော်ထုတ်ပေးကြရန် တိုက်တွန်းလိုပါကြောင်း ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် အမျိုးသားစီမံကိန်းကော်မရှင်အတွင်းရေးမှူး စီမံကိန်းနှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးကျော်ဝင်းက အမျိုးသားစီမံကိန်းများ ရေးဆွဲခြင်း၊ အကောင်အထည်ဖော်ခြင်း၊ ကြီးကြပ်ခြင်းများနှင့် ပတ်သက်၍ ဆောင်ရွက်ထားရှိမှုအခြေအနေများကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းခိုင်၊ ဦးသန့်စင်မောင်၊ ဒေါက်တာသန်းမြင့်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး

(သတင်းစဉ်)

ပြည်တွင်းရေးရာ

(၁၅) ကြိမ်မြောက် အာဆီယံဆိပ်ကမ်းများနှင့် သင်္ဘောများဆိုင်ရာ ဆွေးနွေးပွဲနှင့် ပြခန်းများ ဖွင့်လှစ်

ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၇ (၁၅)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံဆိပ်ကမ်းများနှင့် သင်္ဘောများဆိုင်ရာ ဆွေးနွေးပွဲနှင့် ပြခန်းများဖွင့်ပွဲကို ဇူလိုင် ၆ ရက် နံနက်ပိုင်းက ရန်ကုန်မြို့ ဆူးလေ ရွှန်ဂရီလာဟိုတယ်၌ ကျင်းပခဲ့ပြီး အာဆီယံဒေသတွင်း တစ်ခုတည်းသော စီးပွားရေးအသိုက်အမြုံ တစ်ခုတည်းသော သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး ဖြစ်ပေါ်လာစေရန် ရည်ရွယ်ကာ နှစ်စဉ် ကျင်းပလျက်ရှိသည်။



အဆိုပါ အခမ်းအနားတွင် ပို့ဆောင်ရေးနှင့် ဆက်သွယ်ရေး ဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးကျော်မျိုးက အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားပြီး အခမ်းအနားသို့ ဩစတြေးလျ၊ ဖိလစ်ပိုင်၊ စင်ကာပူ၊ အင်္ဂလန်၊ မလေးရှား၊ ဂျာမနီ၊ တောင်ကိုရီးယား၊ ဟောင်ကောင်၊ နယ်သာလန်၊ အာရပ်စော်ဘွားများ နိုင်ငံ၊ ထိုင်း၊ ဆွီဒင်၊ တရုတ်၊ အင်ဒိုနီးရှား၊ နော်ဝေနှင့် မြန်မာအပါအဝင် နိုင်ငံပေါင်း ၂၀ ခန့်မှ ကိုယ်စားလှယ် ပေါင်း ၂၅၀ ကျော် ပါဝင်ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

ပြခန်းများတွင် ဆိပ်ကမ်းလုပ်ငန်းဆိုင်ရာအတွေ့အကြုံရှိ နိုင်ငံများက ဆိပ်ကမ်းများတွင် ခေတ်မီကုန်တင်၊ ကုန်ချ ဆောင်ရွက်နေမှုများ၊ ဆိပ်ကမ်း စီမံခန့်ခွဲမှုစနစ်များနှင့် ပတ်သက်၍ ပြသခဲ့ကြပြီး နိုင်ငံတကာ အတွေ့အကြုံများကို ဖလှယ်ရယူနိုင်ခဲ့ကြောင်း မြန်မာ့ဆိပ်ကမ်းအာဏာပိုင်မှ သိရသည်။

အနေနဲ့ အဓိကလုပ်ငန်းကြီးနှစ်ခုပါ။ တစ်ခုကတော့ regulations ဆိပ်ကမ်းလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်တဲ့သူတွေအပေါ်မှာ regulate လုပ်တာပါ။ နောက်တစ်ခုကတော့ ဆိပ်ကမ်းလုပ်ငန်းတွေ တိုးတက်အောင် လုပ်နေတယ်ဆိုတာကို ထောက်ပံ့ပေးတဲ့ အဖွဲ့အစည်းဖြစ်ပါတယ်။ ပြောရရင် ဆိပ်ကမ်းနဲ့ ပတ်သက်တဲ့ Maritime Transport ပါ။ supply chain မှာ ဆိပ်ကမ်းက အရေးကြီးတဲ့ အခန်းကဏ္ဍက ပါပါတယ်။ ဒီဆိပ်ကမ်းကဏ္ဍမှာ အဓိက သင်္ဘောလိုင်းတွေကလည်း ဆိပ်ကမ်းတွေကို လေ့လာဖို့လိုတယ်။ ဆိပ်ကမ်းလက်ခံဖို့ Facilities တွေ လိုတာပေါ့။ “ဆိပ်ကမ်းလုပ်ငန်း လုပ်တဲ့သူတွေ၊ ကုန်သွယ်မှုလုပ်ငန်း လုပ်တဲ့သူတွေ၊

မွန်ပြည်နယ် အခြေခံပညာကျောင်းများအတွက် ကျပ်သန်း ၅၅၉၈ ဒသမ ၅ သန်း သုံးစွဲရန်ရှိ

မော်လမြိုင် ဇူလိုင် ၇ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် မွန်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ အခြေခံပညာကျောင်းများအတွက် ၂၀၁၇-၂၀၁၈ ပညာသင်နှစ်တွင် ပြည်ထောင်စုရန်ပုံငွေ ငွေလုံးငွေရင်း ကျပ်သန်းပေါင်း ၅၅၉၈ ဒသမ ၅ သန်း သုံးစွဲသွားရန်ရှိကြောင်း သိရသည်။ အခြေခံပညာကျောင်းများရှိ လုပ်ငန်း ၁၀၅ ခုတွင် ကျောင်းဆောင်များ၊ ရုံးခန်း၊ ဝန်ထမ်းအိမ်ရာ၊ သိပ္ပံဆောင်များတွင် သုံးစွဲသွားရန်ရှိကြောင်း၊ ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ခုနှစ် ရန်ပုံငွေထက် ၉၁၆ ဒသမ ၇ သန်း ပိုပိုသုံးစွဲသွားရန် ရှိနေကြောင်း မွန်ပြည်နယ် ပညာရေးမှူးရုံးမှ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဒေါက်တာ ချိုချိုမြတ်အောင်ထံမှ သိရသည်။

မိုးရာသီသစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲ ကျင်းပ

ဇရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ငပုတောမြို့နယ်အတွင်း မိုးရာသီသစ်ပင်စိုက်ပျိုးပွဲ အခမ်းအနားကို ယနေ့ နံနက် ၈ နာရီက စွယ်တော်ဘုရားထိပ် ဆေးရုံသစ်ဝင်း အတွင်း ပြုလုပ်ရာ ငပုတောမြို့နယ် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးကျော်ဆွေဝင်းနှင့် ဌာနဆိုင်ရာဝန်ထမ်းများ၊ မြို့နယ်အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့နယ်မိခင်နှင့်ကလေး စောင့်ရှောက်ရေးအဖွဲ့၊ မြို့ပေါ်ရပ်ကွက်များမှ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများနှင့် ဒေသပိုင်ပိုင်သူများ၊ မြို့နယ်သစ်တောဦးစီးအရာရှိနှင့် ဝန်ထမ်းများ စုစုပေါင်းအင်အား ၂၅၀ တက်ရောက်ကြသည်။ အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ မြို့နယ်အမျိုးသမီးရေးရာဥက္ကဋ္ဌနှင့် မြို့နယ်သစ်တောဦးစီးအရာရှိတို့က တက်ရောက်လာကြသူများအား စိုက်ပျိုးရန် ပျိုးပင်များကို ဝေငှပေးခဲ့ပြီး ကျွန်း၊ မဟော်ဂနီ၊ မန်ဂျန်ရွှား၊ တမာ၊ ဖျဉ်းကတိုးနှင့် ခရေပျိုးပင် စုစုပေါင်း အပင် ၁၁၅၀ ကို တပျော်တပါး စုပေါင်းစိုက်ပျိုးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ကုလသမဂ္ဂ၏ မြန်မာနိုင်ငံလူ့အခွင့်အရေး အခြေအနေဆိုင်ရာ အထူးအစီရင်ခံစာတင်သွင်းသူ မစ္စယန်ဟီလီ၏ ဆဌမအကြိမ်မြောက်ခရီးစဉ်ကိစ္စ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၇ ကုလသမဂ္ဂ၏ မြန်မာနိုင်ငံလူ့အခွင့်အရေးအခြေအနေဆိုင်ရာ အထူးအစီရင်ခံစာတင်သွင်းသူ မစ္စယန်ဟီလီသည် မြန်မာနိုင်ငံသို့ ဆဌမအကြိမ်မြောက် ခရီးစဉ်အဖြစ် ဇူလိုင် ၁၀ ရက်မှ ၂၁ ရက်အထိ လာရောက်ရန် ရှိပါကြောင်း သိရသည်။

ယင်းခရီးစဉ်သည် ကုလသမဂ္ဂလူ့အခွင့်အရေးကောင်စီမှ ၂၀၁၇ ခုနှစ် မတ်လအတွင်း ချမှတ်ခဲ့သည့် အချက်အလက် ရှာဖွေဖော်ထုတ်ရေးမစ်ရှင် (Fact-Finding Mission) ၏ လုပ်ပိုင်ခွင့်တာဝန်နှင့်ပတ်သက်ခြင်းမရှိစေရန် လိုအပ်ကြောင်းကို အထူးအစီရင်ခံစာတင်သွင်းသူအား အကြောင်းကြားခဲ့ရာ အထူးအစီရင်ခံစာတင်သွင်းသူက လူ့အခွင့်အရေးကောင်စီမှ ၎င်းအား အပ်နှင်းသည့် လုပ်ငန်းဘောင်အတွင်းမှ မြန်မာနိုင်ငံ၏ လူ့အခွင့်အရေးအခြေအနေကို စောင့်ကြည့်ပြီး တိုးတက်မှုအခြေအနေကို အစီရင်ခံခြင်းကိုသာ ယခင်ခရီးစဉ်များကဲ့သို့ ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်မည်ဟု ပြန်ကြားထားကြောင်း သိရသည်။

မြန်မာနိုင်ငံအနေဖြင့် အထူးအစီရင်ခံစာတင်သွင်းသူသည် ခရီးစဉ်အတွင်း ၎င်း၏ မူလလုပ်ငန်းတာဝန်ကိုသာ ဆောင်ရွက်မည်ဟုသောနားလည်မှုဖြင့် ခရီးစဉ်လာရောက်ရေးကိစ္စကို လက်ခံထားပြီး ခရီးစဉ်အစီအစဉ် အသေးစိတ်ကို နိုင်ငံခြားရေး၊ ကာကွယ်ရေး၊ ပြည်ထဲရေးနှင့်အခြားသက်ဆိုင်သည့် ဝန်ကြီးဌာနများ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အစိုးရများနှင့် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၇ (၅) နှစ်မြောက် 7 July အောက်မေ့ဖွယ် အခမ်းအနားကို ယနေ့ညနေပိုင်းက ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် သမဂ္ဂရင်ပြင်၌ ပြုလုပ်သည်။ အဆိုပါ အခမ်းအနားကို တက္ကသိုလ်ကျောင်းသားများ သမဂ္ဂ (တကသ) အဖွဲ့က ပြုလုပ်ခြင်းဖြစ်ပြီး လှိုင်မြို့နယ်ရှိ အင်းလျားကန်ပေါင် တံတားဖြူ မှတ်တိုင်အနီးတွင် ညနေ ၃ နာရီခန့်က စတင်စုဝေးကာ သမဂ္ဂအလံများ ကိုင်ဆောင်၍ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် သမဂ္ဂရင်ပြင်သို့ လမ်းလျှောက်ချီတက်ကြသည်။ ထို့နောက် ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် သမဂ္ဂရင်ပြင်ရှိ ဗိုလ်အောင်ကျော် အုတ်ဂူရှေ့တွင် အလေးပြုပြီး အောက်မေ့ဖွယ် အခမ်းအနားကို ပြုလုပ်ကြသည်။ အလားတူ နံနက်ပိုင်းတွင် ပညာရေးတက္ကသိုလ် ကျောင်းသားများသမဂ္ဂ ရန်ကုန်တက္ကသိုလ်ကျောင်း

7 July အောက်မေ့ဖွယ်အခမ်းအနား ရန်ကုန်မြို့၌ ပြုလုပ်



သားသမဂ္ဂ၊ ဗကသများ အဖွဲ့ချုပ်၊ ဆေးတက္ကသိုလ်(၂) ကျောင်းသား သမဂ္ဂတို့အပါအဝင် ကျောင်းသား သမဂ္ဂအဖွဲ့များနှင့် ကျောင်းသားဟောင်းကြီးများ၊ နိုင်ငံရေးအင်အားစုများကလည်း ရန်ကုန်တက္ကသိုလ် သမဂ္ဂရင်ပြင်ရှိ ဗိုလ်အောင်ကျော် အုတ်ဂူသို့ ချီတက်အလေးပြု၍ 7 July အောက်မေ့ဖွယ် အထိမ်းအမှတ် အခမ်းအနားကို ပြုလုပ်ကြကြောင်း သိရသည်။

လူထုပဟိုပြုစီမံကိန်း မြို့နယ်အဆင့်သုံးသပ်ဆွေးနွေးပွဲ ကျင်းပ

ကော့မှူး ဇူလိုင် ၇ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ကော့မှူးမြို့နယ် လူထုပဟိုပြုစီမံကိန်း သုံးသပ်ခြင်း အစည်းအဝေးကို ဇူလိုင် ၆ ရက်က မြို့နယ်အားကစားခန်းမ၌ ကျင်းပရာ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လူထုပဟိုပြုစီမံကိန်းတာဝန်ခံ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးရဲမင်းကျော်က အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး လူထုပဟိုပြုစီမံကိန်းနှင့် ပတ်သက်သည့် အကြောင်းအရာများကို ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးစီးဌာန နေပြည်တော်ရုံးချုပ်မှ လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးဝင်းမင်းထွန်းက ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

စီမံကိန်းဒုတိယနှစ်တွင် ကော့မှူးမြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျေးရွာအုပ်စု ၅၅ အုပ်စုမှ ကျေးရွာပေါင်း ၁၃၀ တွင် စီမံကိန်းလုပ်ငန်းခွဲများဖြစ်သည့် ကျေးလက်လမ်း၊ တံတား၊ ရေပေးရေး၊ မီးလင်းရေး၊ စာသင်ကျောင်း၊ ဆေးပေးခန်းနှင့် အခြားအခြေခံအဆောက်အအုံများဖြစ်သည့် လုပ်ငန်းခွဲပေါင်း ၁၉၆ ခုကို ထောက်ပံ့ငွေကျပ် ၁၅၀၆ သန်းဖြင့် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ထို့နောက် စီမံကိန်းဒုတိယနှစ်အတွက် အကောင်းဆုံးရွေးချယ်ခံရသည့် ကျေးရွာအုပ်စု သုံးအုပ်စုနှင့် ကျေးရွာသုံးရွာအား ဆုချီးမြှင့်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

(ကော့မှူးကျေးလက်)

YBS ရှု ယာဉ်တစ်စီး တွိုက်ရော့ပြုတ်ကာ YBS ၃၇ ယာဉ်အား တိုက်မိ၍ ကိုးဦးသေဆုံး

ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၇

YBS ၅၅ ယာဉ်လောင်းမှ ယာဉ်တစ်စီး တွိုက်ရော့ပြုတ်ကာ တစ်ဖက်ယာဉ်ကြောမှ မောင်းနှင်လာသော YBS ၃၇ ယာဉ်မှ ယာဉ်တစ်စီးကို တိုက်မိ၍ ကိုးဦး သေဆုံးကာ ၁၉ ဦး ဒဏ်ရာရရှိခဲ့သည် ယာဉ်မတော်တဆမှု ဇူလိုင် ၇ ရက် မွန်းလွဲပိုင်းက ဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီး သယ်ယူပို့ဆောင်ရေး ကြီးကြပ်ကွပ်ကဲမှု အာဏာပိုင်အဖွဲ့ထံမှ သိရသည်။

ရန်ကုန်-ပြည်လမ်းပေါ် ယုဉ်မပြင်ကျေးရွာအုပ်စု ရွှေညောင်ပင် ဘိုးဘိုးကြီး နတ်နန်းအလောင်းရေတွင် ဇူလိုင် ၇ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီခန့်က အဆိုပါ ယာဉ်မတော် တဆမှု ဖြစ်ပွားခဲ့သည်။ အခင်းဖြစ်ပွားရာနေရာတွင် ခရီးသည် ခြောက်ဦး သေဆုံးခဲ့ပြီး ဆေးရုံတွင် သုံးဦး ထပ်မံသေဆုံးခဲ့ကာ ဇူလိုင် ၇ ရက် ည ၈ နာရီခန့်အထိ သေဆုံးသူ ကိုးဦးအထိ ရှိခဲ့ကြောင်း ရန်ကုန်တိုင်းဒေသ ကြီး သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးကြီးကြပ်ကွပ်ကဲမှု အာဏာပိုင် အဖွဲ့ အတွင်းရေးမှူး ဒေါက်တာမောင်အောင်က အတည် ပြုပြောကြားသည်။

“ YBPC ကုမ္ပဏီက YBS ၃၇ က မြို့ထဲကနေ ထောက်ကြန့်တက်တဲ့အသွား YBS ၅၅ က တစ်ဖက်ယာဉ် ကြောကအလာ YBS ၅၅ က တွိုက်ရော့ပြုတ်ပြီး YBS ၃၇ ရဲ့ ဘယ်ဘက်တစ်ခြမ်းလုံးကို တိုက်မိတယ်။ အခင်း

ဖြစ်တဲ့နေရာမှာတင် ခြောက်ဦးသေဆုံးတယ်။ ဆေးရုံရောက် တော့ သုံးဦး ထပ်မံသေဆုံးတယ်။ အခု မြောက်ဥက္ကလာ ဆေးရုံမှာ ၁၂ ဦး၊ အင်းစိန်ဆေးရုံမှာ ၃ နှစ်ဦး ကုသမှု ခံယူနေရပါတယ်။ လိုအပ်တာတွေကိုလည်း ဆောင်ရွက် ပေးနေပါတယ်။ YBS ၃၇ ကားပေါ်က အတိုက်ခံရတော့ ပိုထိခိုက်မှုရှိပြီး သေဆုံးဒဏ်ရာရ ပိုများပါတယ်” ဟု ဒေါက်တာမောင်အောင်က ပြောသည်။

အခင်းဖြစ်ပွားရာသို့ မြန်မာနိုင်ငံ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့၊ အင်းစိန်မီးသတ်စခန်း၊ ပုလဲအရန်မီးသတ်စခန်း၊ နာရေး ကုညီမှုအသင်း၊ ယာဉ်ထိန်းတပ်ဖွဲ့တို့မှ ကူညီကယ်ဆယ် ရေးနှင့် ဖြစ်စဉ်ကို ရှင်းလင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ရန်ကုန် တိုင်းဒေသကြီး သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးကြီးကြပ်ကွပ်ကဲမှု အာဏာပိုင်အဖွဲ့တို့ကလည်း ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ပေး လျက်ရှိကြောင်းသိရသည်။

အဆိုပါ ယာဉ်မတော်တဆမှုဖြစ်စဉ်နှင့် ပတ်သက်၍ ဇူလိုင် ၈ ရက်တွင် အရေးပေါ်အစည်းအဝေး ခေါ်ယူဆွေး နွေးသွားမည်ဟု ၎င်းကပြောသည်။ ယင်း YBS ၅၅ ယာဉ် သည် ၁၉၉၈ မော်ဒယ်ယာဉ်ဟောင်းတစ်စီးဖြစ်ပြီး ကြံ့ခိုင် မှုအားနည်းနိုင်သော ယာဉ်ဟောင်းများကို အစားထိုး လဲလှယ်နိုင်ရေးကိုလည်း သုံးသပ်အဖြေရှာသွားမည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

လက်ရှိတွင် YBS ယာဉ်လောင်းတွင် ပြေးဆွဲနေသော



ယာဉ်များအနက် ၁၉၉၅ မော်ဒယ် ယာဉ်ဟောင်း အစီး ၂၀၀၀ ကျော် ခန့်အပ်ထားပြီးဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သတင်း-၀၀၀ ဓာတ်ပုံ - မြန်မာနိုင်ငံမီးသတ်တပ်ဖွဲ့

ရေပူနှင့်မရမ်းချောအမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေးစခန်းများတွင် တရားမဝင်ကုန်စည်များတားဆီးထိန်းချုပ်ရေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၇

တရားမဝင်ကုန်စည်များ တားဆီးထိန်းချုပ်ရေးအတွက် ရေပူနှင့်မရမ်းချော



တရားဝင်စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထား တစ်စုံတစ်ရာတင်ပြနိုင် ခြင်းမရှိသော "Lactasoy" Soy Milk

အမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေးစခန်းတို့ကို ဌာနဆိုင်ရာပူးပေါင်းအဖွဲ့များဖြင့် မတ် ၁ ရက်တွင် စတင်ဖွင့်လှစ်ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ဇူလိုင် ၆ ရက်တွင် မန္တလေး- မူဆယ် ပြည်ထောင်စုလမ်းမကြီးတစ်လျှောက် ကုန်သွယ်မှုယာဉ် ပို့ကုန် ၅၃၆ စီး၊ သွင်းကုန် အစီး ၅၇၀၊ ရန်ကုန်- မြဝတီ လမ်းမကြီးတစ်လျှောက် ကုန်သွယ်မှုယာဉ် ပို့ကုန် ၄၅ စီး၊ သွင်းကုန် ၁၂၇ စီး ကုန်စည်များ သယ်ယူ ပို့ဆောင်လျက်ရှိသည်။

အဆိုပါ စစ်ဆေးရေးစခန်းများက တင်သွင်း/တင်ပို့သော ကုန် ပစ္စည်းများကို စစ်ဆေးမှုပြုလုပ်ဆောင်ရွက် လျက်ရှိရာ ဇူလိုင် ၆ ရက် တွင် မြဝတီမှ ရန်ကုန်သို့ သွားရောက်မည့် ခရီးသည်တင်ယာဉ်ကို မရမ်းချောအမြဲတမ်း စစ်ဆေးရေးစခန်း ပူးပေါင်းစစ်ဆေးရေးအဖွဲ့က တားဆီးစစ်ဆေးခဲ့ရာ တရားဝင်စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထား တစ်စုံ တစ်ရာ တင်ပြနိုင်ခြင်းမရှိသော "Lactasoy" Soy Milk (125ml x 60) (45) Pkgs (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးကျပ် သုည ဒသမ ၃၁၅ သန်းခန့်)ကို သိမ်းဆည်းခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)

ဇွန်လ တစ်လတာအတွင်း အကောက်ခွန်မဲ့ပစ္စည်း ကျပ်သန်း ၃၆၀၀ ကျော် သိမ်းဆည်းရမိ

ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၇

အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနအနေဖြင့် အကောက်ခွန်မဲ့ပစ္စည်းများကို တားဆီး စစ်ဆေးအရေးယူလျက်ရှိရာ ၂၀၁၇ ခုနှစ် ဇွန် ၁ ရက်မှ ၃၀ ရက်အထိ တစ်လတာအတွင်း အကောက်ခွန်မဲ့ပစ္စည်း ကျပ်သန်း ၃၆၀၀ ကျော် သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ကြောင်း အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။

အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနက ရန်ကုန်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်၊ လေဆိပ်ကုန်လှောင်ရုံ၊ ဆိပ်ကမ်းများ၊ အထူးကင်း၊ ရေပူစစ်ဆေးရေးစခန်းနှင့် အကောက်ခွန်နယ်မြေဒေသအသီးသီးတွင် ဇွန် ၁ ရက်မှ ၃၀ ရက်အတွင်း တင်သွင်း/တင်ပို့ခွင့် စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထား တစ်စုံတစ်ရာ တင်ပြနိုင်ခြင်းမရှိသည့် အကောက်ခွန်မဲ့ပစ္စည်း (ခန့်မှန်းတန်ဖိုး ကျပ် ၃၆၉၁ ဒသမ ၀၂ သန်းခန့်)ကို သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ကြောင်း အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။

ယင်းသို့ သိမ်းဆည်းမိခဲ့ရာတွင် ရန်ကုန်ဆိပ်ကမ်းက တားဆီးမှုခုနစ်ခု (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးကျပ် ၄၀၈ ဒသမ ၃၈၂ သန်းခန့်)၊ အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာန(ရုံးချုပ်) အထူးကင်းအဖွဲ့က တားဆီးမှု လေးခု (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးကျပ် ၁၅၄ ဒသမ ၀၇၈ သန်းခန့်)၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနမှူးက တားဆီးမှု ၃၇ မှု (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးကျပ် ၂၅၀ ဒသမ ၉၃၉ သန်းခန့်)၊ ရေပူစစ်ဆေးရေးစခန်းက တားဆီးမှု ၁၃၆ မှု (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးကျပ် ၁၂၅၅ ဒသမ ၁၀၂ သန်းခန့်)၊ မရမ်းချောစစ်ဆေးရေးစခန်းက တားဆီးမှု ၁၇၁ မှု (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးကျပ် ၇၀၂ ဒသမ ၄၁၃ သန်းခန့်)၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနမှူးက တားဆီးမှု ၁၀ မှု (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးကျပ် ၁၄၉ ဒသမ ၄၁၀ သန်းခန့်)၊ မူဆယ်မြို့နယ် အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနမှူးက တားဆီးမှု နှစ်ခု (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးကျပ် ၁၇ ဒသမ ၉၂၅ သန်းခန့်)၊ မူဆယ်မြို့နယ် OSS စစ်ဆေးရေးစခန်းက တားဆီးမှု ၄၉ မှု (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးကျပ် ၃၉၆ ဒသမ ၇၁၇ သန်းခန့်)၊ တာချီလိတ်မြို့နယ် အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနမှူးက တားဆီးမှု နှစ်ခု (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးကျပ် ၃၀၄ ဒသမ ၆၀၄ သန်းခန့်)၊ ဖမ်းမိမြို့နယ် အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနမှူးက

တားဆီးမှု နှစ်ခု (ခန့်မှန်းတန်ဖိုး ကျပ် ၅၁ ဒသမ ၄၅၀ သန်းခန့်) စုစုပေါင်း ၄၁၈ မှု (ခန့်မှန်းတန်ဖိုး ကျပ် ၃၆၉၁ ဒသမ ၀၂ သန်းခန့်) သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ ကြောင်း အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။

ယင်းသို့ သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ရာတွင် ထူးခြားသိမ်းဆည်းမှုအနေဖြင့် ဇွန် ၃၀ ရက်က ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနက ဒုတိုင်းဒေသကြီးစီးမှူး ဦးဆောင်သော တာဝန်ကျအကောက်ခွန်စစ်ဆေးရေးအဖွဲ့က ဘုရားကြီးမြို့ အဝင် တိုးဂိတ်အနီး ရောင်တခင်စစ်ဆေးခဲ့ရာ Mitsubishi Fuso Truck ခြောက်ဘီးယာဉ် နှစ်စီးနှင့် Toyota Hiace ယာဉ်နှစ်စီးပေါ်တွင် ကန့်သတ် ကုန်ပစ္စည်းဖြစ်သော ထိုင်းနိုင်ငံထုတ် Chang Beer (250) Pkgs၊ တရားဝင် စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထား တစ်စုံတစ်ရာ တင်ပြနိုင်ခြင်းမရှိသည့် အထည်မျိုးစုံဆိုဒါ၊ စားသောက်ကုန်မျိုးစုံနှင့် သယ်ဆောင်သည့် ယာဉ်လေးစီး အပါအဝင် ခန့်မှန်းတန်ဖိုးကျပ် ၇၃ ဒသမ ၀၉၈ သန်းကို သိမ်းဆည်းခဲ့ကြောင်း အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။

(၀၀၀)



တာမေမြို့နယ်တွင် လူသတ်မှုကျူးလွန်သူ အမျိုးသမီးအား ဖော်ထုတ်ဖမ်းဆီး

ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၇

ရန်ကုန်မြို့၊ တာမေမြို့နယ်တွင် ဖြစ်ပွားခဲ့သည့် လူသတ်မှု ပြစ်မှု ကျူးလွန်သူအား ရန်ကုန်တိုင်းဒေသ ကြီး ရဲတပ်ဖွဲ့က ၁၄ နာရီအတွင်း ဖော်ထုတ်ဖမ်းဆီးရမိခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ ဇူလိုင် ၆ ရက် ညနေ ၈ နာရီခန့်တွင် တာမေမြို့နယ်နေ မ----- သည် နေအိမ်၌ ရှိနေစဉ် အစ်မဖြစ်သူ မကေကေအောင်သည် ၎င်း၏အိမ်အောက်ထပ် မီးဖိုခန်းတွင် လည်ပင်းသူးလက်မခန့် ပြတ်ရှဒဏ်ရာ၊ ဝဲပါး တစ်လက်မခန့်ပြတ်ရှဒဏ်ရာ၊ ဝဲတံတောင် ပွန်းပွဲဒဏ်ရာများဖြင့် သေဆုံးနေသည်ကို တွေ့ရှိရသဖြင့် တာမေမြို့မရဲစခန်းတွင် အမှုဖွင့်ကာ ပြစ်မှုကျူးလွန်သူအား ဖမ်းဆီး ရမိရေး ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များက စုံစမ်း ဆောင်ရွက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရ သည်။

ဖြစ်စဉ်နှင့်စပ်လျဉ်း၍ မေးမြန်း စစ်ဆေးချက်များအရ ၎င်းနေအိမ် တွင် နေထိုင်သူ မရွန်းလဲ့ဝေ(ခ) ရကောက်က မကေကေအောင် သည် ညနေ ၆နာရီကျော်တွင် ၎င်း နေထိုင်မကောင်းသဖြင့် စားစရာများ နှင့်အတူ နေအိမ်သို့ရောက်ရှိ လာ ကြောင်း၊ ထို့နောက် နေအိမ်ပေါ် အောက် ထပ်တွင် စကားပြောဆိုပြီး အောက် ထပ်သို့ဆင်းသွားခဲ့ကြောင်း၊ ခဏ အကြာ ၎င်းက နေအိမ်ဝရန်တာမှနေ၍ အောက်သို့ကြည့်ရာ မကေကေအောင် မှာ မော်တော်ယာဉ်မှာ နေအိမ်ရှေ့တွင် ရှိနေသည်ကို တွေ့ရသဖြင့် နေအိမ် အောက်ထပ်သို့ ဆင်းကြည့်ရာ မကေကေအောင်မှာ မီးဖိုခန်း အတွင်းသွေးအိုင်ထဲတွင် မှောက် လျက်အနေအထားဖြင့် လဲကျနေသည် ကိုတွေ့ရှိရကြောင်း၊ အခင်းဖြစ် နေရာအနီးတွင် သက်မှားခင်(ခ) သက်နှင်းအေးကို တွေ့ရကြောင်း



စစ်ဆေးသိရသည်။ သို့ဖြစ်၍ သက်မှားခင်(ခ) သက်နှင်းအေးကို ဆက်လက်စစ် ဆေးရာ ၎င်းသည် သေဆုံးသူ မကေကေအောင်၏ မောင်အရင်း ဖြစ်သူနှင့် ချစ်ကြိုက်နေသည့်အတွက် ၎င်းတို့ချစ်ခြင်းကိုမခွဲရန် မကေကေ အောင်ကို ပြောဆိုခဲ့ကြောင်း၊ ယင်းသို့ပြောဆိုစဉ် လက်မခံသဖြင့် အချေအတင် စကားများခဲ့ကြ ကြောင်း၊ ထို့နောက် မကေကေအောင် က မီးဖိုချောင်အတွင်းမှလှည့်အထွက် တွင် ၎င်းကို နောက်မှသိုင်းဖက်ကာ အနီးရှိဟင်းရွက်လှီးစားဖြင့် ထိုးခဲ့ခြင်း ဖြစ်ကြောင်းနှင့် ထို့နောက် ဓားကို မီးဖိုချောင်အခန်းထောင့်တွင် လွင့်ပစ် ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

စစ်ဆေးပေါ်ပေါက်ချက် အရ သက်မှားခင်(ခ)သက်နှင်းအေး (၂၁) နှစ်ကို ဆက်လက်စစ်ဆေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သတင်း ရရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)

မန္တလေးရပ်ဝန်းသတင်းများ



လူကုန်ကူးမှုတားဆီးကာကွယ်နိုင်ရန်နှင့် မှုခင်းကျဆင်းရေး သင်တန်းဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေး

မန္တလေး ဇူလိုင် ၇
လူကုန်ကူးမှုတားဆီးကာကွယ်နိုင်ရန်နှင့် မှုခင်းကျဆင်းရေးအတွက် မန္တလေးအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေဆိပ်ခန်းမသို့ သွားရောက်၍ တာဝန်ထမ်းလျက် ရှိသော လုံခြုံရေးဝန်ထမ်းများကို ဇူလိုင် ၅ ရက်က အဆိုပါလေဆိပ်ခန်းမသို့ အဝေးခန်းမ၌ သင်တန်းဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
လူကုန်ကူးမှုတားဆီးရန်အတွက် တပ်ဖွဲ့စိတ်(၁)မိတ္ထီလာမှ တပ်ဖွဲ့စိတ် မှူး ၃-ရဲမှူးဝင်းညွန့်သည် မန္တလေးအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာလေဆိပ်ခန်းမသို့ သွားရောက်၍ လုံခြုံရေးတာဝန်ထမ်းဆောင်လျက်ရှိသော MC Jalux Airport Services Co:Ltdမှ လုံခြုံရေးဝန်ထမ်း ၂၀ နှင့် လေကြောင်း ခဲ့တပ်ဖွဲ့မှ အမျိုး သမီးတပ်ဖွဲ့ဝင် နှစ်ဦးတို့အား လူကုန်ကူးမှု တားဆီးနိုင်ရန်နှင့် တွေ့ဆုံမေးမြန်း ခြင်းဘာသာရပ်များအား သင်ကြားပို့ချခဲ့ပြီး လူကုန်ကူးခြင်းနှင့် လူမှောင်ခိုခြင်း ကွဲပြားခြားနားမှုများကို လက်တွေ့သရုပ်ပြသခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
သိန်းမြင့်ကျော်(မိတ္ထီလာ)

မန္တလေးမြို့အခြေခံကျောင်းများတွင် ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုဖြစ်သည့် ဝါဆိုပန်းကပ်လှူခြင်းခလေ့ကို ဖော်ထုတ်

မန္တလေး ဇူလိုင် ၇
မြန်မာလူမျိုးတို့၏ ခြင်္သေ့ယဉ်ကျေးမှု အမွေအနှစ်များတွင် တစ်ခုအပါ အဝင်ဖြစ်သည့် ဝါဆိုလတွင် ဝါဆို ပန်း ဆက်ကပ်လှူခြင်းခြင်း ခလေ့ကို မန္တလေးမြို့ရှိ အခြေခံပညာကျောင်း များတွင် ဖော်ထုတ်ထိန်းသိမ်းလျက်ရှိ ကြောင်းသိရသည်။
ဆယ့်နှစ်လရာသီပွဲတော်များတွင် လအလိုက်တည်ရှိနေသည့် ယဉ် ကျေးမှုခလေ့ထုံးတမ်းများကို သိရှိ တန်ဖိုးထားထိန်းသိမ်းလာစေရန်နှင့် မူလတန်းအရွယ်ကတည်းက ယဉ် ကျေးလိမ္မာပြီး ဘာသာရေးအသိဖြင့် လှူဒါန်းလိုစိတ်များဖြစ်ပေါ်လာစေ ရန် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် ပြုစုပေးဆောင် ပေးခြင်းဖြစ်ကြောင်း အောင်မြေသာစံ မြို့နယ်ရှိ ချမ်းသာကြီးဘုရားသို့ ဝါဆို ပန်းများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းရန် လာ ရောက်ကြသည့် အမှတ်-၁၂ အခြေခံ ပညာ မူလတန်းကျောင်းမှ ကျောင်း အုပ်ဆရာမကြီး ဒေါ်စန်စန်အေးက ပြောကြားသည်။
ထို့အပြင် ချမ်းသာကြီးဘုရား ဂေါပကအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌက “ဝါဆိုလ ရောက်ရင် ကျောင်းတော်တော်



များများက ကျောင်းသား ကျောင်းသူ တွေနဲ့ ဆရာ မိဘတွေ ပူးပေါင်းပြီး အခုလို ဝါဆိုပန်းဆက်ကပ်တဲ့အလှူ ကို လာရောက် လှူဒါန်းလေ့ရှိပါတယ်။ ဒီလိုအစဉ်အလာကောင်းတွေအရ ရှေးစာဆိုတစ်ခုအနေနဲ့ ပြောရရင် အိုးများမှာ ရိုက်နှိပ်ထားတဲ့ တံဆိပ် တွေဟာ အိုးကဲ့သို့ပေးပေးမယ့်လည်း ဒီတံဆိပ်တွေက မပျက်ပြယ်သလိုအခု လို နေ့ထူးနေ့မြတ်တွေမှာ လာရောက် ကုသိုလ်ပြုကြတဲ့ ကျောင်းသား ကျောင်းသူ ကလေးတွေ အနေနဲ့ လည်းအသက်အရွယ်ကြီးရင့်သွား သည့်တိုင်အောင် ဘာသာစိတ်၊ ဘာသာတံဆိပ်တွေကို စွဲမြဲစွာ ခတ် နှိပ်နိုင်ပါစေလို့ ဆန္ဒပြုပါတယ်” ဟု ပြောကြားသည်။
မင်းထက်အောင်(မန်းကိုယ်ပွား)

ဝါဆိုလပြည့်နေ့မှစတင်ကာ ငှက်လှေများအန္တရာယ်မဖြစ်စေရေး စောင့်ကြည့်ကူညီပေးမည်



မန္တလေး ဇူလိုင် ၇
ဝါဆိုလပြည့်နေ့တွင် နှစ်စဉ်နှစ်တိုင်း ဦးပိန်တံတားသို့ လာရောက်လည်ပတ်သူ၊ ငှက်လှေစီးသူ၊ ရေကစားသူများ များပြားလေ့ရှိ သည်။ ဝါဆိုလပြည့်တွင် ရေတိုးချိန်ဖြစ်သည့်အတွက် ရေကစားသူများလည်းရှိသည်။ ယခုနှစ်တွင် ဝါဆိုလပြည့်မှစတင်ကာ လုံခြုံရေး ငှက်လှေများ ဦးပိန်တံတားဝန်းကျင်တွင် အလှည့်ကျလှေခတ်ကာ စောင့်ကြည့်ပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။ လာရောက် လည်ပတ်သူများ ရေနှစ်မှုမဖြစ်စေရေး၊ ရေအန္တရာယ်မဖြစ်စေရန်အတွက် ဂရုတစိုက်စောင့်ကြည့်ပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။ ရေနှစ်သေဆုံးမှုမရှိစေရေး၊ ဧည့်သည်များအန္တရာယ်ကင်းရေးအတွက် ငှက်လှေအဖွဲ့မှပရဟိတလုပ်ဆောင်မည် ဖြစ်သည်။ လက်ရှိကာလတွင် ငှက်လှေ ၂၆ စင်းဖြင့် ငှက်လှေဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း လုပ်ကိုင်လျက်ရှိပြီး ဝါဆိုလပြည့်နေ့တွင် ငှက်လှေ ၄၆ စင်းဖြင့် ဝန်ဆောင်မှုပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။
တောင်သမန်အင်းနှင့် ဦးပိန်တံတားသည် ပြည်တွင်းပြည်ပမှ ဧည့်သည်များ အများဆုံးလာရောက်သည့်နေရာပင်ဖြစ် သည်။ ဦးပိန်တံတားရောက် ဧည့်သည်များမှာ ဦးပိန်တံတားပေါ် လမ်းလျှောက်ကာ တောင်သမန်ကျောက်တော်ကြီး ဘုရားဖူးခြင်း၊ မည်စည်ပင်ရိပ်များတွင် အနားယူအပမ်းဖြေခြင်းနှင့် ငှက်လှေအပျော်စီးခြင်းများ ပြုလုပ်လေ့ရှိသည်။
ရွှေရာသီရေနည်းချိန်တွင် ငှက်လှေစီးသူနည်းပါးလေ့ရှိသည်။ လက်ရှိကာလတွင် ရေဦးတိုးချိန်၊ တောင်သမန်အင်းအတွင်း မြစ်ရေစတင်ဝင်ရောက်လာပြီဖြစ်သည့်အတွက် ငှက်လှေစီးသူများပြားလျက်ရှိသည်။ ငှက်လှေစီးခမှာ ပြည်တွင်းဧည့်သည်များ စီးပါက ငှက်လှေတစ်စီးငွေကျပ်ခုနစ်ထောင်ပေးရသည်။ နိုင်ငံတကာခရီးသွားဧည့်သည်များစီးပါက ငွေကျပ် ၁၅၀၀၀ ယူ လေ့ရှိသည်။
မနက်ခင်းတွင် ငှက်လှေကို သီးသန့်စီးသည့်အတွက် မြန်ဆန်သည်။ ညနေပိုင်းတွင် နေဝင်ဆည်းဆာ အလှူကြည့်ရှုခြင်း၊ အလှူဓာတ်ပုံရိုက်ကူးမှုများခြင်းကြောင့် လှေကိုလိုအပ်သည့်နေရာပတ်ကာ လှေပေးရသည့်အတွက် အချိန်ကြာမြင့်လေ့ရှိသည်။ လက်ရှိကာလတွင် တောင်သမန်အင်းအတွင်း မြစ်ရေစတင်ဝင်ရောက်နေပြီဖြစ်သည့်အတွက် ငှက်လှေစီးသူများပြားလျက် ရှိသည်။ အထူးသဖြင့် စနေ၊ တနင်္ဂနွေရက်ပတ်ရက်များတွင် ငှက်လှေစီးသူပိုများပြားသည့်အတွက် တောင်သမန်အင်းမှငှက်လှေ သမားများ အလုပ်ဖြစ်လျက်ရှိသည်။ ဝါဆိုလပြည့်နေ့မှစတင်၍ လုံခြုံရေးငှက်လှေအလှည့်ကျလှေခတ်ကာ ရေနှစ်မှု မရှိ စေရန် ဆောင်ရွက်ပြီး ဦးပိန်တံတားပေါ်တွင် လှုပ်ရမ်းကာ တိုင်များနှံခြင်းမဖြစ်ရအောင် သတိပေးထိန်းသိမ်းသွားမည်ဖြစ် ကြောင်း ငှက်လှေအသင်းဥက္ကဋ္ဌ ကိုစိုးဝင်းက ပြောပြသည်။
(တိမ်တမန်)

မီးလောင်ကျွမ်းခဲ့သည့် အဆင့်မြင့်မင်္ဂလာဈေး အဆောက်အအုံဖျက်သိမ်း

ရမ်းအေးသာစံ ဇူလိုင် ၇
၂၀၁၆ ခုနှစ်မတ် ၂၂ ရက်က မီးလောင်ကျွမ်းခဲ့သည့် မန္တလေး ချမ်းအေး သာစံမြို့နယ် လမ်း (၃၀) နှင့် (၇၃) လမ်းထောင့်ရှိ အဆင့်မြင့်မင်္ဂလာဈေးအား အသစ်ပြန်လည်တည်ဆောက်ရန် အဆောက်အအုံဟောင်းပြန်လည်ဖျက် သိမ်းခြင်းလုပ်ငန်းများကို ဇူလိုင်လဆန်းပိုင်းမှ စတင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပြီး သတ်မှတ်ကာလအတွင်းပြီးစီးရေးနှင့် လုပ်ငန်းခွင်အန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေး အတွက် ဇူလိုင် ၅ ရက်က မန္တလေးမြို့တော် စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီဝင်များ၊ အဆောက်အအုံနှင့်ကုန်ရုံဌာနမှူးနှင့် အင်ဂျင်နီယာများ က ဖျက်သိမ်းနေမှုများအားကွင်းဆင်းစစ်ဆေးသည်။
မင်္ဂလာဈေးဖျက်သိမ်းခြင်းလုပ်ငန်းအား အဆောက်အအုံဟောင်း လုပ်ငန်းရှင်များ ပွင့်လင်းမြင်သာစွာ လေလံစနစ်ဖြင့်ခေါ်ယူဆောင်ရွက်ခဲ့ ရာ ငွေကျပ်သိန်း ၂၅၂၀ ဖြင့် လုပ်ကိုင်ခွင့်ပြုခဲ့သည်။ အဆောက်အအုံ ဟောင်းဖျက်သိမ်းခြင်းလုပ်ငန်းအား စာချုပ်ချုပ်ဆိုသည့်နေ့မှ ငါးလအတွင်း အပြီးဖျက်သိမ်းရန်သတ်မှတ်ထားပြီး သတ်မှတ်ရက်ထက်ကျော်လွန်ပါက ဒဏ်ကြေးငွေ တစ်ရက် ကျပ် ၅၀၀၀၀ သတ်မှတ်ထားသည်။
မီးဘေးသင့်ဈေးသူဈေးသားများ ပုံမှန်ဈေးရောင်းချနိုင်ရန် မဟာ အောင်မြေ မြို့နယ် (၃၅) လမ်းနှင့် (၇၁) လမ်းထောင့် မဟာနယ်စဉ်အားကစား ကွင်းတွင် မင်္ဂလာဈေး (ယာယီ)ဖွင့်လှစ်၍ ရောင်းချခွင့်ပြုထားသည်။ ဖျက်သိမ်းခြင်းလုပ်ငန်းများပြီးစီးပါက နိုင်ငံတကာအဆင့်မီအဆင့်မြင့် မင်္ဂလာဈေးသစ်ကြီးတည်ဆောက်၍ မူလဈေးသည်များအား ပြန်လည်နေရာ ချထားပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။
မောင်မြည့်သူ(မန္တလေး)

တိုင်းရင်းဆေးရုံ(မန္တလေး)ကလေးရောဂါပညာနှင့် အကြောပညာသင်တန်းဆင်း

အောင်မြေသာစံ ဇူလိုင် ၇
ကျန်းမာရေးနှင့်အားကစားဝန်ကြီးဌာန တိုင်းရင်းဆေး ရုံ(မန္တလေး) တွင် ဖွင့်လှစ်ခဲ့သော ကလေးရောဂါပညာနှင့် အကြော ပညာ သင်တန်းဆင်းပွဲကို ဇူလိုင် ၆ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီ က မန္တလေးမြို့ အောင်မြေသာစံမြို့နယ် အိုးဘိုရွှေကျင် ရပ်ကွက်ရှိ တိုင်းရင်းဆေးရုံကြီး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့သည်။
အခမ်းအနားတွင် တိုင်းရင်းဆေးပညာဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူး(ကုသ)ဦးမြင့်ဦးက အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြား၍ သင်တန်းပို့ချပေးခဲ့သော တိုင်းရင်းဆေး ဆရာကြီးဦးသန်းအုန်းနှင့် ဦးမြင့်အောင်တို့အား ဂုဏ်ပြု လွှာချီးမြှင့်ပြီး သင်တန်းထူးခွန်ဆုရဒေါ် နှင်းအိအိဖြူ (လက်ထောက်တိုင်းရင်းဆေးမှူး၊ ကော့ကရိတ်မြို့နယ်) အား ဆုချီးမြှင့်သည်။ သင်တန်းဆင်းပွဲသို့ တိုင်းရင်း ဆေးတက္ကသိုလ် (မန္တလေး)ဒုတိယပါမောက္ခချုပ်များ၊ တိုင်းရင်းဆေးပညာဦးစီးဌာန တိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူး၊ တိုင်းရင်းဆေးစက်ရုံမှူးနှင့်သင်တန်းနည်းပြများ၊ သင် တန်းသားသင်တန်းသူ ၃၀ တက်ရောက်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။
သီဟကိုကို(မန္တလေး)

ရွှေဘို၌ ငါးမျိုးစိုက်ထည့်

ရွှေဘို ဇူလိုင် ၇
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ရွှေဘိုခရိုင် ရွှေဘိုမြို့နယ် ကျောက်မြောင်းမြို့ ရတနာသိမ်ဧရာဝတီ မြစ်ကမ်းတံတား ဆိပ်တွင် ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန၏ စီစဉ်မှုဖြင့် ငါးကောင်ရေ သုံးသိန်း ငါးမျိုးစိုက်ထည့်ခြင်း အခမ်းအနားကို ဇူလိုင် ၆ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ကျင်းပခဲ့သည်။
ခရိုင်ငါးလုပ်ငန်းဦးစီးဌာန ခရိုင် ဦးစီးမှူး ဦးမြင့်စိုးလှိုင်က ငါးမျိုးစိုက် ထည့်ရခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်း တင်ပြပြီး ငါးမျိုးအိတ်များကိုပေးအပ် သည်။ ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးမိုးကျော်သူ၊ ခရိုင် စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးမောင်ထူးနှင့် ခရိုင်အဆင့်ဌာန ဆိုင်ရာများ မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌနှင့် မြို့နယ်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာ များ၊ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့ များ၊ ဒေသခံပြည်သူများ၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများက ငါးကောင်ရေ သုံးသိန်းကို ဧရာဝတီမြစ်အတွင်းသို့ တပျော်တပါး ငါးမျိုးစိုက်ထည့်ပေးခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။ မျိုးစင်း(သာစည်)



ရေကြီးရေလျှံမှုဖြစ်ပွားပါက ကြိုတင်ပြင်ဆင်ကာကွယ်နိုင်ရေးကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်

ကလေးဝ ဇူလိုင် ၇

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကလေးဝမြို့နယ်၏ ချင်းတွင်းမြစ်ရေ စိုးရိမ်ရေအမှတ်မှာ ၁၅၅၀ စင်တီမီတာဖြစ်ပြီး ဇူလိုင် ၆ ရက်တိုင်းထွာချက်အရ စိုးရိမ်ရေအမှတ်အောက် ၁၅၄၂ စင်တီမီတာသို့ရောက်ရှိနေပြီဖြစ်သဖြင့် ရေများစတင် ဝင်ရောက်လျက်ရှိသည့် မြို့ပေါ်အနိမ့်ပိုင်းရပ်ကွက်များနှင့် ချင်းတွင်းမြစ်ကမ်းဘေးရှိ ကျေးရွာများသို့ မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးဆောင်ပြီး သက်ဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူသည် ရေကြီးရေလျှံမှုဖြစ်ပွားလာပါက ကြိုတင်ပြင်ဆင်ကာကွယ်နိုင်ရေးလုပ်ငန်းများ ကွင်းဆင်းညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။

ရေကြီးရေလျှံမှုကြောင့် ပစ္စည်းပစ္စာများပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုမရှိစေရေး၊ ကျွဲ၊ နွားစသည့်တိရစ္ဆာန်များအသက်ဆုံးရှုံးမှု မဖြစ်ပေါ်စေရေး၊ ပြည်သူများအားရလွတ်ရာနေရာသို့ အချိန်မီပြောင်းရွှေ့ပေးနိုင်ရေးအတွက် မိမိတို့ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာ အလိုက် ကယ်ဆယ်ရေးအဖွဲ့များဖွဲ့စည်းထားပြီး ယာယီကယ်ဆယ်ရေးစခန်းဖွင့်လှစ်နိုင်မည့်နေရာများ ကြိုတင်ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်ထားရှိကြရန် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်းသိရသည်။

မြို့နယ်(ဖြန့်/ဆက်)

မော်လိုက်မြို့ပေါ်ရှိ ရေဘေးရှောင်အိမ်ထောင်စုများအတွက် ထောက်ပံ့ပစ္စည်းများပေးအပ်

မော်လိုက် ဇူလိုင် ၇

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မော်လိုက်မြို့ရှိ ချင်းတွင်းမြစ်ရေ သည် မော်လိုက်မြို့၏ စိုးရိမ်ရေအမှတ်အောက်သို့ရောက်ရှိနေပြီး မြို့တွင်းပိုင်းသို့ ချင်းတွင်းမြစ်ရေဝင်ရောက်မှုကြောင့် မြို့ပေါ်မြေအနိမ့်ပိုင်းရှိ အိမ်များ ရေနစ်မြုပ်မှုများဖြစ်ပေါ်နေသည့်အတွက် ရေဘေးကယ်ဆယ်ရေးစခန်း လေးခု ဖွင့်လှစ်၍ ပြောင်းရွှေ့ပေးထားရကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ ယာယီကယ်ဆယ်ရေးစခန်းရှိ ရေဘေးရှောင်အိမ်ထောင်စုများအတွက် မြို့နယ် စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျော်စိုးနှင့်အဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့နယ်ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေချထားရေးဦးစီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ ခရိုင်အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ဝင်များနှင့် မြို့နယ်မိခင်နှင့် ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအဖွဲ့ဝင်များသည် ဇူလိုင် ၅ ရက် မွန်းလွဲပိုင်းက ရေဘေးရှောင်ကယ်ဆယ်ရေးစခန်းများသို့ သွားရောက်၍ ထောက်ပံ့ပစ္စည်းများ သွားရောက် ထောက်ပံ့ပေးခဲ့ကြသည်။

ယင်းထောက်ပံ့ပေးမှုတွင် မြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီမှ ရေသန့်ကတ်များ၊ ငါးဘူးများ၊ ခေါက်ဆွဲခြောက်ထုပ်များကိုလည်းကောင်း၊ မြို့နယ်ကယ်ဆယ်ရေးနှင့်ပြန်လည်နေရာချထားရေးဦးစီးဌာနမှ အိမ်ထောင်စုတစ်စုလျှင် ပစ္စည်း ငါးမျိုးပါ ပဲးတစ်ပုံးနှင့် ဆန်ဖိုး တစ်ဦးလျှင် တစ်ပတ်စာ ငွေကျပ် ၂၀၀၀ ကိုလည်းကောင်း၊ ခရိုင်အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့နှင့် မြို့နယ်မိခင်နှင့်ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအဖွဲ့မှ ရေသန့်ကတ်များနှင့် ကြက်ဥများကိုလည်းကောင်း ရေဘေးရှောင်အိမ်ထောင်စု ၂၇ စုမှ လူဦးရေ အမျိုးသားအမျိုးသမီး စုစုပေါင်း ၁၃၃ ဦးအတွက် အသီးသီးထောက်ပံ့ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မော်လိုက်သားလေး

ချင်းတွင်းမြစ်ရေတက်သည့်အတွက် ဟုမ္မလင်းမြို့နယ်အတွင်းရှိ ကျောင်းများ ခေတ္တပိတ်ထား

ဟုမ္မလင်း ဇူလိုင် ၇

ချင်းတွင်းမြစ်ရေမြင့်တက်မှုကြောင့် ဟုမ္မလင်းမြို့နယ်အတွင်းရှိ မူလတန်းကျောင်း၊ အလယ်တန်းကျောင်းနှင့် အလယ်တန်းကျောင်း ၁၇ ကျောင်းကို ခေတ္တပိတ်ထားရသလို ဟုမ္မလင်းမြို့နယ် ရပ်ကွက်နှင့်ကျေးရွာ ၁၁ ခုတွင် ရေဝင်ရောက်လျက်ရှိပြီး အိမ်ခြေ ခုနစ် အိမ်၊ အိမ်ထောင်စု ၃၈ စုမှ လူဦးရေ ၁၀၅၆ ဦးကို အေးသုခရပ်ကွက်သို့ ပို့ဆောင်ထားရကြောင်း စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရထံမှ သိရသည်။

ထို့အတူ ဇူလိုင် ၁ ရက်က မိုးရေချိန် ၁၄ ဒဿမ ၁၃ လက်မအထိနှင့် နေ့စဉ်ရွာသွန်းနေသောကြောင့် ခန္တီးမြို့နယ် ပေါမိုင်းမြို့ မဆင်သေရွာ စသည့်နေရာ ၁၃ ခုရှိ အိမ်ခြေ ၃၈၀ တွင် နေထိုင်သော လူဦးရေ ၁၆၆၇ ဦး

အနက် အိမ်ခြေ ၁၁၅ အိမ်တွင် နေထိုင်ကြသောအိမ်ထောင်စု ၁၁၅ စုမှ လူဦးရေ ၅၃၉ ဦးအား ပေါမိုင်းဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးကျောင်း၊ မြသိန်းတန်စေတီ၊ လဟယ်ကုန်းမြင့်နှင့် ဆွေမျိုးနေအိမ်တို့တွင် ယာယီနေထိုင်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

ရေဝင်ရောက်မှုကြောင့် ခန္တီးမြို့နယ်အတွင်းမှ ပေါမိုင်းဘုန်းတော်ကြီးသင်ပညာရေးကျောင်းမှ ရေဘေးကြောင့် ပြောင်းရွှေ့သူ အိမ်ထောင်စု ၄၁ စုမှ လူဦးရေ ၂၁၉ ဦးကို တစ်ဦးလျှင် ဆန်ရိက္ခာ ကျပ် ၂၀၀၀နဲ့နှုန်းဖြင့် ကျပ် ၄၅၉၉၀၀ ကို ပစ္စည်းငါးမျိုးနှင့်အတူ အိမ်ထောင်စုအလိုက် ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း ခန္တီးခရိုင်ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။

မျိုးဝင်းထွန်း(ခုံရွာ)

လွယ်စေးကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ အဆောက်အအုံသစ်ဖွင့်

တန့်ယန်း ဇူလိုင် ၇

ကျေးလက်နေပြည်သူများအား ကျန်းမာရေးပြုစောင့်ရှောက်မှု လွှမ်းမိုးနိုင်စေရန်အတွက်နှင့် ကျေးလက်နေပြည်သူများလွယ်လင့်တကူဆေးကုသမှုခံယူနိုင်စေရန် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှ ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲများကို တိုးချဲ့ဆောင်ရွက်ပေးနေရာ ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) တန့်ယန်းမြို့နယ် လွယ်စေးကျေးရွာ အုပ်စုတွင် ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ အဆောက်အအုံသစ်ဖွင့်ပွဲကို ဇူလိုင် ၆ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက အဆိုပါအဆောက်အအုံ ရှေ့တွင်ကျင်းပသည်။

ဖွင့်ပွဲတွင် မြို့နယ်ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူး ဒေါက်တာ အောင်ဇော်ဦးက ကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ အဆောက်အအုံ သစ်ဆောက်လုပ်နိုင်မှုနှင့် ပတ်သက်သည့်များကို ရှင်းလင်းတင်ပြပြီး လွယ်စေးကျေးရွာအုပ်စု အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးလှမြင့်က ကျေးဇူးတင်စကားပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် အဆိုပါ လွယ်စေးကျေးလက်ကျန်းမာရေးဌာနခွဲ အဆောက်အအုံကို မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးညိုညိုထွေး၊ မြို့နယ် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှူး ဒေါက်တာအောင်ဇော်ဦး၊ မြို့မိမြို့ဖ ဦးစိုင်းမြင့်ဆွေနှင့် ဦးစိုင်းရီထွန်းတို့က ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးကြသည်။

အဆိုပါ လွယ်စေးကျေးလက် ကျန်းမာရေးအဆောက်အအုံသစ်ကို ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာနှစ် ခွင့်ပြုငွေ ကျပ်သိန်း ၆၃၀ဖြင့် ယွန်းနှင့်သွန်းကုမ္ပဏီမှတာဝန်ယူကာ ၂၀၁၆ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလတွင် စတင်တည်ဆောက်ခဲ့ပြီး ၂၀၁၇ ခုနှစ် မတ်လတွင် လုပ်ငန်းပြီးစီးခဲ့ပြီး ဖဲကြိုးဖြတ်အဆောက်အအုံဖြစ်ကာ ဆေးခန်းအဆောက်အအုံ တစ်လုံးနှင့် ဝန်ထမ်းအိမ်ရာတစ်ဆောင်တို့ပါဝင်သည်။

ကျေးလက်ကျန်းမာရေး အဆောက်အအုံဆောက်လုပ်ပေးနိုင်ခဲ့သည့်အတွက် လွယ်စေးကျေးရွာအုပ်စုအနီးနားရှိ ကျေးရွာပေါင်း ၁၄ ရွာမှ ကျေးလက်နေပြည်သူ သုံးထောင်ကျော်အား ကျန်းမာရေးနှင့် ပတ်သက်သည့် ပြုစောင့်ရှောက်ရေးလုပ်ငန်းများ၊ ပုံမှန်ကာကွယ်ဆေးထိုးလုပ်ငန်းများ၊ ကိုယ်ဝန်ဆောင်မိခင်နှင့်ကလေး သူငယ်များအားစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများအပြင် ငှက်ဖျား၊ တီဘီ၊ အနာကြီးစသည့်ကူးစက်ရောဂါများ၊ ပတ်ဝန်းကျင်သန့်ရှင်းရေးနှင့် ယင်လုံအိမ်သာ စီမံချက်အောင်မြင်ရေးတို့ကိုပါ ကျန်းမာရေးအသိပညာများ ဖြန့်ဝေဆောင်ရွက်ပေးနိုင်စေမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

မင်းလွင်ဦး(ဖြန့်/ဆက်)



မြို့သူနဲ့ရှင်းသာယာလှပရေး မြို့တွင်းလမ်းများအဆင့်မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်

တောင်တွင်းကြီး ဇူလိုင် ၇

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး တောင်တွင်းကြီးမြို့နယ် စည်ပင်သာယာရေး အဖွဲ့အနေဖြင့် မြို့တွင်းလမ်းများ ကောင်းမွန်ရေး၊ မြို့သူနဲ့ရှင်းသာယာ လှပစေရေး ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ ပြည်သူများ သွေးလွန် တုပ်ကွေးရောဂါမဖြစ်ပွားစေရေး ရည်ရွယ်၍ မြို့တွင်းလမ်းများ ရေစီးရေလာ ကောင်းမွန်စေရေးအတွက် ရေနုတ်မြောင်းများအား စက်ယန္တရားကြီးဖြင့်တူးဖော်ခြင်း၊ အုတ်မြောင်းတည်ဆောက်ခြင်းစသည့် လုပ်ငန်းများကို အဆင့်မြှင့်တင်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ဇူလိုင် ၇ ရက်က ပုဏ္ဏတီလမ်းဘေးရှိ ရေနုတ်မြောင်းအား အဆင့်မြှင့်တင်ဆောင်ရွက် ခဲ့ကြသည်။

အဆိုပါလုပ်ငန်းခွင်သို့ တိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးဝင်းမြင့်လှိုင်၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဝင်များ၊ (AE) ဦးသိန်းထွန်းဦးနှင့်တာဝန်ရှိသူများက ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ပြီး လုပ်ငန်းများ သတ်မှတ်စံနှုန်းနှင့်အညီ အချိန်မီပြီးစီးရေးမှာကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

(၅၀၀)

မော်တော်ယာဉ်များကျော်တက်နိုင်ကြောင်း အချက်ပြမီးမှားယွင်းစွာအသုံးပြုမှုကို မှန်ကန်စွာအသုံးပြုနိုင်ရေး ပညာပေးဆွေးနွေး

ပုလဲ ဇူလိုင် ၇

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ယင်းမာပင်ခရိုင် ပုလဲမြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးအောင်မြင့်၏ အနီးကပ်ကြီးကြပ်မှုဖြင့် ပုလဲမြို့မရဲစခန်းမှူး ဒုရဲမှူးမြင့်အောင်နှင့် ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ ရဲကွပ်ကဲအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများသည် ဇူလိုင် ၆ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက ပုလဲ - ဂန့်ဂေါ - ပုခုတ္တူကားလမ်းဆုံ၌ မော်တော်ယာဉ်များ ကျော်တက်နိုင်ကြောင်း အချက်ပြမီး မှားယွင်းစွာအသုံးပြုမှုကို မှန်ကန်စွာ အသုံးပြုနိုင်ရေးအတွက် မော်တော်ယာဉ်မောင်းနှင်သူ ယာဉ်မောင်းများအား ပညာပေးဆွေးနွေးခြင်းလုပ်ငန်းကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ပုလဲမြို့မ ရဲစခန်းမှူး ဒုရဲမှူး မြင့်အောင်က မော်တော်ယာဉ်များ ကျော်တက်နိုင်ကြောင်း အချက်ပြမီး မှားယွင်းစွာ အသုံးပြုမှုကို မှန်ကန်စွာ အသုံးပြုနိုင်ရေး

အတွက် ပုံရွာ - ပုလဲ - ဂန့်ဂေါ - ပုခုတ္တူကားလမ်းမှာ ဖြတ်သန်းမောင်းနှင်နေတဲ့ မော်တော်ယာဉ်များကို ရပ်တန့်စစ်ဆေးပြီး ယာဉ်မောင်းများကိုနောက်မှ ယာဉ်ကို ကျော်တက်နိုင်ကြောင်း မိမိယာဉ်၏ လက်ဝဲဘက်မီးဖြင့် အချက်ပြမှုသည် မှားယွင်းနေကြောင်း၊ လက်ယာဘက်မီးဖြင့် အချက်ပြရမည်ဖြစ်ကြောင်း။

မြို့တွင်းလမ်း၊ မြို့ပြင်လမ်း၊ အဝေးပြေးလမ်း၊ အမြန်လမ်းအားလုံး၌ မီးအချက်ပြစနစ်အမှန်သို့ စက်တင်ဘာ ၁ ရက် နံနက် ၆ နာရီမှ စတင်၍ တစ်နိုင်လဲလုံးအတိုင်းအတိုင်း ကျော်တက် မြောင်းလှိုင်းဖြင့် ပြောင်းလဲကျင့်သုံးနိုင်ရေးအတွက် ပညာပေးဆွေးနွေးခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ မော်တော်ယာဉ်များ ကျော်တက်နိုင်ကြောင်း အချက်ပြမီး မှားယွင်းစွာ အသုံးပြုမှုကို ပြုပြင်ဆောင်ရွက်ခြင်းမရှိပါက ပညာပေး

ကာလ ကုန်ဆုံးချိန်တွင် မော်တော်ယာဉ်ပဒေ ပုဒ်မ ၆၅ပါ ပြဌာန်းချက်များနှင့်အညီ စစ်ဆေးရေးယူခြင်းလုပ်ငန်းကို ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ပုလဲမြို့မ ရဲစခန်းမှူး ဒုရဲမှူး မြင့်အောင်နှင့် ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် ပုံရွာ - ပုလဲ - ဂန့်ဂေါ- ပုခုတ္တူကားလမ်းတွင် ဖြတ်သန်းမောင်းနှင်နေသော မော်တော် ယာဉ် ၈၂ စီးကို ရပ်တန့်စစ်ဆေး၍ ယာဉ်မောင်းသူများအား ပညာပေးဆွေးနွေးခြင်း လုပ်ငန်းကို ဆောင်ရွက် ခဲ့ပြီး “နောက်ယာဉ်ကျော်တက် စေလိုက လက်ယာမီးဖြင့် အချက်ပြ “စာတန်းနှင့်” အမှားကြားလျှင် အမှန်ထင် အမြန်ပြင်စေချင်” စာတန်းများကို ဖြန့်ဝေပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မင်းခန့်စိုး(ဓမ္မရာဇာ)

အောက်မြန်မာပြည်



အသေးစားအရင်းအနှီးချေးငွေနှင့် စက်ကိရိယာပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနားကျင်းပ

ထားဝယ် ဇူလိုင် ၇
တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးအတွင်း စိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်ရေး သမဝါယမအသင်းသားများအားအသေးစား အရင်းအနှီး ချေးငွေနှင့် စက်ကိရိယာပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနားကို ဇူလိုင် ၇ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ထားဝယ်မြို့ တိုင်းဒေသကြီး သမဝါယမဦးစီးဌာနရုံး၌ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် တိုင်းဒေသကြီး စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့်ဆည်မြောင်းဝန်ကြီး ဦးမြင့်စန်းက တနင်္သာရီတိုင်း ဒေသကြီးမြို့နယ် ၁၀ မြို့နယ်၊ ကျေးရွာ သမဝါယမအသင်း ၃၀၀ သင်းမှအသင်းသား ၃၀၀၈၉ ဦးသို့ အသေးစားအရင်း အနှီးချေးငွေကျပ် ၄၅၈၃ ဒသမ ၄၈၅ သန်းကို ထုတ်ချေး ပေးမှာဖြစ်ပြီး စက်ကိရိယာ ၁၆၆ စီးအတွက် တန်ဖိုးကျပ် ၃၈၄ ဒသမ ၂၉၉ သန်းကိုလည်း အရစ်ကျငွေချေစနစ် Hire Purchase System ဖြင့် ရောင်းချပေးသွားမှာဖြစ်ကြောင်း၊ တောင်သူလယ်သမားများ၏ အခက်အခဲတစ်စိတ် တစ်ဒေသကို ယနေ့ပြုလုပ်သော ချေးငွေထုတ်ချေးပေးခြင်း အခမ်းအနားက အထောက်အကူပြုနေလိမ့်မည်ဟု ယုံကြည်မိကြောင်းပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ တိုင်းဒေသကြီးသမဝါယမဦးစီးဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးကျော်စိုးတင်က အသေးစား အရင်းအနှီးချေးငွေနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းတင်ပြပြီး တက်ရောက်လာသူများအား စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန၏ လယ်ယာမြေအဆင့်မြှင့်တင်

ပြုပြင်ခြင်းလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှု ဗီဒီယိုဖိုင်အား ပြသ သည်။

ထို့နောက် တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေး မြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီး ဦးမြင့်စန်းက ထားဝယ် ခရိုင်အသေးစားချေးငွေကျပ် ၁၂၅၈ ဒသမ ၀၆၈ သန်း၊ မြိတ်ခရိုင်အသေးစားချေးငွေကျပ် ၂၄၀၀ ဒသမ ၈၄၅ သန်း၊ ကော့သောင်းခရိုင်အသေးစားချေးငွေကျပ် ၉၁၄ ဒသမ ၅၇၂ သန်းနှင့် တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ သမဝါယမအသင်းများသို့ စက်ကိရိယာ ၁၆၆ စီးအတွက် ပံ့ပိုးငွေကျပ် ၃၈၄ ဒသမ ၂၉၉ သန်း ပေးအပ်ရာ တာဝန်ရှိ သူများက လက်ခံယူသည်။

ရှင်းနောက်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ ဝန်ကြီးများက ပံ့ပိုးချေးငွေများ ပြန်လည်ပေးဆပ်ရာတွင် အစောဆုံး တာဝန်ကျေပွန်ဆုရရှိသော ပုလောမြို့နယ် သမဝါယမ အသင်းစုလီမိတက်နှင့် သင်တန်းထူးချွန်ဆုရရှိသူများအား ဆုများပေးအပ်ချီးမြှင့်သည်။

ထို့နောက်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ ဝန်ကြီးများ၊ ဌာန ဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ၊ အသင်းသားတောင်သူ လယ် သမားများ၊ သမဝါယမအသင်းသား အသင်းသူများက တိုင်းဒေသကြီးသမဝါယမဦးစီးဌာနရုံးတွင် ခင်းကျင်းပြသ ထားသော လယ်ယာသုံးစက်ကိရိယာများအား ကြည့်ရှု အားပေးခဲ့ကြောင်းသိရသည်။

ခရိုင်(မြန်/ဆက်)

ကယားပြည်နယ်ရှိအခြေခံပညာကျောင်းများသို့ အားကစားပစ္စည်းများထောက်ပံ့ပေးအပ်

လွိုင်ကော် ဇူလိုင် ၇
ကယားပြည်နယ်ရှိ အခြေခံပညာကျောင်းများသို့အားကစား ပစ္စည်းများ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခြင်း အခမ်းအနားကို ဇူလိုင် ၆ ရက် နံနက် ၈ နာရီက အမှတ်(၃) အခြေခံပညာ အထက်တန်းကျောင်း၌ ကျင်းပသည်။

အခမ်းအနားတွင် ကယားပြည်နယ် စည်ပင် သာယာရေးနှင့် လူမှုရေးဝန်ကြီး ဒေါက်တာအောင်ကျော် ငွေက ယခုကဲ့သို့ ကျန်းမာရေးနှင့် အားကစားဝန်ကြီးဌာန မှ ကယားပြည်နယ်ရှိ အခြေခံပညာကျောင်းများသို့ အားကစားပစ္စည်းများ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခြင်းအတွက် ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်း၊ ကယားပြည်နယ်သည် အသေးငယ်ဆုံး ပြည်နယ်တစ်ခုဖြစ်သော်လည်း အားကစားတွင် အဆင့်မနိမ့်ကြောင်း၊ အားကစားနှင့် ပညာရေးပေါင်းစပ်၍ အားကစားလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက် နိုင်ပါက ယခုထက် ပိုမိုတိုးတက် အောင်မြင်နိုင်မည် ဖြစ်ကြောင်း၊ ယခုကဲ့သို့ အားကစားပစ္စည်းများ ထောက်ပံ့ ပေးခြင်းအား ကျေးဇူးတင် ဝမ်းမြောက်ပါကြောင်း ပြော ကြားသည်။

ဆက်လက်၍ ကျန်းမာရေးနှင့်အားကစားဝန်ကြီးဌာန အမြဲတမ်းအတွင်းဝန် ပါမောက္ခဒေါက်တာ သက်ခိုင်ဝင်းက အခြေခံပညာကျောင်းများအား အခြေခံ၍ School Sport မှတစ်ဆင့် တစ်မျိုးသားလုံးကျန်းမာကြံ့ခိုင်ရေးအတွက် အမျိုးသားအားကစားလှုပ်ရှားမှုကို တစ်နိုင်လုံး တစ်မျိုး သားလုံးစိတ်ပါဝင်စားစွာဖြင့် အဆင့်ဆင့် စည်းရုံးလှုံ့ဆော် ဆောင်ရွက်မည့် Mass Sport၊ ထိုမှတစ်ဆင့် Excellent Sport အဆင့်အထိ ဆောင်ရွက်သွားရမည် ဖြစ်ကြောင်း၊ ယခုနှစ်တွင် ASEAN School Sports Council သို့ အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် စတင်ဝင်ရောက်နိုင်ပြီဖြစ်၍ အသင်းဝင် နိုင်ငံအနေဖြင့် အာဆီယံကျောင်းပေါင်းစုံအားကစားပြိုင် ပွဲများသို့ စေလွှတ်ယှဉ်ပြိုင်ရမည်ဖြစ်သလို မြန်မာနိုင်ငံ

အနေဖြင့် အိမ်ရှင်အဖြစ် အလှည့်ကျလက်ခံကျင်းပပေးရ မည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ အားကစားထူးချွန်သော အခြေခံ ပညာကျောင်းများမှ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများအနေဖြင့် လည်း တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်မြင်လာပါက B.Sc Sport အားကစားအထူးပြုဘွဲ့ ရရှိရေးအတွက် သက်ဆိုင် ရာ တက္ကသိုလ်များတွင် တက်ရောက် သင်ကြားနိုင်ယုံ သာမက နိုင်ငံတကာ အားကစားတက္ကသိုလ်များတွင် မဟာဘွဲ့၊ ဒေါက်တာဘွဲ့များ ဆက်လက်သင်ကြားနိုင်ရေး လျာထားစီစဉ်ဆောင်ရွက်ထားပါကြောင်း ပြောကြားခဲ့သည်။

အခမ်းအနားသို့ ပြည်နယ်စည်ပင်သာယာရေးနှင့် လူမှုရေးဝန်ကြီး ဒေါက်တာအောင်ကျော်ငွေ၊ ကျန်းမာရေး နှင့်အားကစားဝန်ကြီးဌာန အမြဲတမ်းအတွင်းဝန်ပါမောက္ခ ဒေါက်တာသက်ခိုင်ဝင်း၊ အားကစားနှင့်ကာယပညာ သိပ္ပံ (လွိုင်ကော်) ကျောင်းအုပ်ကြီး ဦးကျော်စိုးမိုး၊ ပြည်နယ် ပညာရေးမှူးရုံး ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးစောအယ်ဒိုဝါ၊ ပြည်နယ်အားကစားနှင့်ကာယပညာဦးစီးဌာန ညွှန်ကြား ရေးမှူး ဦးကျော်ကျော်သိန်းနှင့် ဖိတ်ကြားထားသော ဧည့်သည်တော်များ၊ အခြေခံပညာ အထက်တန်းကျောင်း များမှ ကျောင်းအုပ်ကြီးများ၊ ဆရာ ဆရာမများနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ စုစုပေါင်း ၁၅၀ တက်ရောက် ခဲ့ကြသည်။

ယင်းနောက် အမြဲတမ်းအတွင်းဝန် ပါမောက္ခဒေါက်တာ သက်ခိုင်ဝင်းသည် အားကစားနှင့် ကာယပညာသိပ္ပံ (လွိုင်ကော်) ကျောင်းသို့ ရောက်ရှိကာ အားကစားနှင့်ကာယ ပညာသိပ္ပံကျောင်းဝင်းအတွင်းရှိ မုခ်ဦးပြုလုပ်ထားရှိမှု အခြေအနေ၊ သင်တန်းသား သင်တန်းသူများ စာသင်ကြား နေမှု အခြေအနေနှင့် အိပ်ဆောင်၊ စားရိပ်သာနှင့် အားကစားကွင်းရုံများ တည်ဆောက်ထားရှိမှု အခြေ အနေများအား ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

(မောင်မောင်စော်)



ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး မှုခင်း ပညာပေးပြခန်းယာဉ်သည် ဇူလိုင် ၄ ရက် နံနက်ပိုင်းက တောင်ငူတ္တလောပ မြို့နယ် နန္ဒဝန်ဈေးနှင့် အမှတ် (၁) အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း တို့၌ လှည့်လည်ပြသခဲ့ရာ မြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးကျော်ကျော်အောင် နှင့် တာဝန်ရှိသူများက အသိပညာ ပေးခြင်း၊ မှုခင်းပညာပေး လက်ကမ်း စာစောင်များ ဖြန့်ဝေခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။ (၁၁၀)

သာဘာဝဘေးကယ်ဆယ်ရေး ဇာတ်တိုက်လေ့ကျင့်

လောင်းလုံး ဇူလိုင် ၇
တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးသည် ကမ်းရိုးတန်းဒေသနေရာများဖြစ်၍ မုန်တိုင်းနှင့် ပင်လယ်ဒီရေကြီးခြင်း များ ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်သည့်အတွက် ပင်လယ်ကမ်းခြေရှိကျေးရွာများ၌ နေထိုင်ကြသည့် ပြည်သူလူထုများ စုပေါင်း၍ ကူညီကယ်ဆယ်ရေး လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်နိုင်ရန်ရည် ရွယ်ပြီး တိုင်းဒေသကြီးကယ်ဆယ်ရေး နှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဦးစီး ဌာနနှင့် မြို့နယ်သာဘာဝဘေးဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုအဖွဲ့တို့ပူးပေါင်းကာ ဇူလိုင် ၆ ရက် နံနက် ၉ နာရီမှ ၁၀ နာရီခွဲထိ လောင်းလုံးမြို့နယ် ကျောက်ဆင် ကျေးရွာအုပ်စု သဘော့ဆိပ်ကျေးရွာ ကမ်းခြေ၌ သဘာဝဘေးအန္တရာယ် (မုန်တိုင်း) ကယ်ဆယ်ရေးလုပ်ငန်း များ ကျေးရွာသူရွာသားများနှင့် ကယ် ဆယ်ရေးအဖွဲ့များ ပူးပေါင်းဇာတ် တိုက်လေ့ကျင့်ကြသည်။

အဆိုပါ ဇာတ်တိုက်လေ့ကျင့်ရာ တွင် မုန်တိုင်းဖြစ်ပေါ်လာပါက မိမိ တို့၏ အရေးကြီးပစ္စည်းများကိုမိသားစု



များစုစည်း၍ သတိရှိစွာနေထိုင်ကြရန်၊ လေကာနိုင်သော နေရာများသို့ ပြောင်းရွှေ့ကြရန် ရေပြင်ကယ်ဆယ် ရေးများ ကိုယ်ဝန်ဆောင်နှင့် အသက် ကြီး အဘိုးအဘွားများ၊ မသန်စွမ်းသူ များအားဘေးလွတ်ရာနေရာသို့ ကယ်

ဆယ်ကူညီခြင်းများပြုလုပ်၍ အရေး ပေါ်စခန်းများဖွင့်လှစ်ပြီး လူနာများကို ဆေးကုသရေး ပြုစုပေးကြသည်။

ယင်းနောက် မြို့နယ်သာဘာဝဘေး အန္တရာယ်ဆိုင်ရာစီမံခန့်ခွဲမှုအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး

ဦးကျော်သူနှင့် တိုင်းဒေသကြီး ကယ် ဆယ်ရေးနှင့်ပြန်လည်နေရာချထား ရေးဦးစီးဌာန ဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်တင် တင်ချိုတို့က သဘာဝဘေးအန္တရာယ် များအကြောင်း ဟောပြောကြကြောင်း သိရသည်။

စိုးထွန်း(မြန်/ဆက်)

ပန်းတောင်းမြို့နယ်၌ အုပ်ချုပ်စက်သင်တန်းဆင်း

ပန်းတောင်း ဇူလိုင် ၇
ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ပြည်ခရိုင် ပန်းတောင်းမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ ကျေးလက်နေပြည်သူများ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်း များရရှိစေရေး သက်မွေးဝမ်းကျောင်းမှုပညာတတ်မြောက်ရေးတို့ကို ရည်ရွယ်၍ ပန်းတောင်းမြို့နယ် စွယ်တော်ကျေးရွာအုပ်စု၊ စွယ်တော်ကျေးရွာ အုပ်ချုပ်စက် သင်တန်းအား ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပေးပြီး ဇူလိုင် ၄ ရက် နံနက် ၉ နာရီက သင်တန်းဆင်းပွဲ အခမ်းအနားကို ကျင်းပခဲ့သည်။

အဆိုပါ သင်တန်းဆင်းပွဲသို့ ပြည်ခရိုင် ကျေးလက်ဦးစီးဌာနမှ လက်ထောက် ညွှန်ကြားရေးမှူးနှင့် မြို့နယ်အဆင့် ဌာနဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများ၊ ကျေးရွာ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၊ သင်တန်းနည်းပြများနှင့် သင်တန်းသူ ၃၅ ဦးတို့ တက် ရောက်ခဲ့သည်။

သူရအောင်(ဖြည့်)

ကြာင်းမြို့နယ်၌ ဆိုင်ကယ်စက်ပြင်သင်တန်းဖွင့်

ကြာင်း ဇူလိုင် ၇
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဟင်္သာတရိုင် ကြာင်းမြို့နယ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနမှ ရည်ရွယ်ချက် ရည်မှန်းချက်များထဲတွင် တစ်ခုဖြစ်သည့် ကျေးလက်နေပြည်သူများအလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများရရှိစေရေး အသက် မွေးဝမ်းကျောင်းမှုပညာတတ်မြောက်ရေးတို့ကိုရည်ရွယ်၍ ဇူလိုင် ၅ ရက်က မြို့နယ် ကျေးလက်ဦးစီးဌာနရုံး၌ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းအထောက်အကူပြု ဆိုင်ကယ်စက်ပြင်သင်တန်း(၁ / ၂၀၁၇) အား ဖွင့်လှစ်သည်။

အဆိုပါ သင်တန်းသို့ သင်တန်းသား ၃၅ ဦးတက်ရောက်သင်ကြားပြီး သင် တန်းကာလမှာ ဇူလိုင် ၅ ရက်မှ ဇူလိုင် ၂၀ ရက်ထိသင်ကြားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

မြတ်သူရိန်

အနုပညာ



အကြိုက်ချင်းထပ်တူကျတဲ့ Red Velvet အဖွဲ့သားများ

တောင်ကိုရီးယားရဲ့ နာမည်ကျော်အမျိုးသမီး တေးဂီတအဖွဲ့တစ်ဖွဲ့ဖြစ်တဲ့ "Red Velvet" ရဲ့ အဖွဲ့ဝင်တွေက သူတို့ရဲ့အနှစ်သက်ဆုံးသော တောင်ကိုရီးယား သရုပ်ဆောင်မင်းသားအကြောင်းကို ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့ရာမှာတော့ အဖွဲ့ဝင်အားလုံးဟာ မင်းသားတစ်ဦးတည်းကိုပင် အကြိုက်နှစ်သက်ဆုံးဖြစ်နေတာ တွေ့ရပါတယ်။

အဖွဲ့ဝင်လေးဦးပါဝင်တဲ့ "Red Velvet" တေးဂီတအဖွဲ့က မကြာသေးမီက ပြုလုပ်ခဲ့တဲ့ အင်တာဗျူးတစ်ခုမှာ သူတို့ရဲ့ နှစ်သက်တဲ့ သရုပ်ဆောင်ကို ထုတ်ဖော်ပြောခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလိုပြောကြားခဲ့ရာမှာတော့ အားလုံးသော အဖွဲ့ဝင်တွေက ယခုနှစ်အစပိုင်းမှာ ထုတ်လွှင့်ပြသခဲ့တဲ့ တောင်ကိုရီးယား ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ ရုပ်ရှင် "Goblin" မှ ဇာတ်ဆောင်မင်းသား ဝန်ရိုးကို အနှစ်သက်ဆုံးဖြစ်ကြောင်း ဖွင့်ဟခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။

အဆိုပါအင်တာဗျူးမှာတော့ အဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးဖြစ်တဲ့ ဆိုဂျီက သူ့ရဲ့ အနှစ်သက်ဆုံးသောပုံစံဟာ အချိန်နဲ့အမျှပြောင်းလဲနေတာဖြစ်ပြီး လတ်တလော အနှစ်သက်ဆုံးကို ထုတ်ဖော်ပြောကြားရမယ်ဆိုပါက မကြာမီက ပြီးစီးသွားခဲ့တဲ့ "Goblin" မှ ဇာတ်ဆောင်မင်းသားတစ်ဦးဖြစ်သူ ဝန်ရိုးသာဖြစ်တယ်လို့ ပြောကြားခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။ အခြားသောအဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးဖြစ်တဲ့ရယ်ရီကတော့ သူ့ကိုယ်တိုင်ကလည်း ဝန်ရိုးရဲ့ ပရိသတ်တစ်ဦးဖြစ်ပြီး အခြားသော အဖွဲ့ဝင်တွေဟာလည်း ဝန်ရိုးကို အထူးနှစ်သက်ကြသူတွေဖြစ်ကြောင်း ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့တာဖြစ်တယ်လို့လည်း သိရပါတယ်။



အနာဂတ်ကို သူနဲ့အတူဖြတ်သန်းချင်တဲ့ ဆန္ဒကနေ ချစ်သူတွေဖြစ်ခဲ့ကြတာပါ

လတ်တလောမှာ မင်္ဂလာသတင်းနဲ့ပတ်သက်ပြီး ပရိသတ်တွေကို အံ့အားသင့်စေခဲ့တဲ့ မင်းသမီး ဆောင်းဟေကိုက သူ့အနေနဲ့ ဆောင်ရွက်ကို ချစ်မိသွားခဲ့တဲ့ အကြောင်းအရင်းကိုလည်း ဖွင့်ဟခဲ့ကြောင်း သိရပါတယ်။ ဆောင်းဟေကိုက ဆောင်ရွက်နဲ့ မိတ်ဆွေတွေအဖြစ် နေထိုင်လာရင်းက သူ့ရဲ့နေ့ရက်တွေတိုင်းကို နှစ်ယောက်အတူ ဖြတ်သန်းချင်တဲ့ ဆန္ဒတွေဖြစ်ပေါ်လာခဲ့တာကတော့ဆင့် ချစ်မိသွားခဲ့တာဖြစ်ကြောင်း လတ်တလောမှာ လူမှုကွန်ရက်မီဒီယာပေါ်ကနေ တစ်ဆင့် ပရိသတ်တွေအတွက် ရည်ညွှန်းရေးသားခဲ့တဲ့စာမှာ ဆောင်းဟေကိုက ထည့်သွင်းရေးသားခဲ့တာဖြစ်ကြောင်း ကိုရီးယားဘိုးဒေါ့ကွန်းရဲ့ ဖော်ပြချက်တွေအရ သိရပါတယ်။

ဆောင်းဟေကိုနဲ့ ဆောင်ရွက်တို့ဟာ လာမယ့် အောက်တိုဘာ ၃၁ ရက်မှာ မင်္ဂလာပွဲဆင်နွှဲကြတော့မှာဖြစ်ပြီး ချစ်သူတွေဖြစ်ကြောင်း တရားဝင် ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့ခြင်းမရှိဘဲ မင်္ဂလာသတင်းကို ရုတ်တရက် ဖွင့်ဟခဲ့တာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီလိုပရိသတ်တွေကို အံ့အားသင့်စေခဲ့တဲ့အတွက် ဆောင်းဟေကိုက လတ်တလောမှာ ပရိသတ်တွေအတွက် စာရှည်ကြီးတစ်စောင်ရေးသားကာ သူ့ရဲ့အချစ်ရေးနဲ့ ပတ်သက်တဲ့အကြောင်းအရာတွေကို ဖွင့်ဟခဲ့တာဖြစ်တယ်လို့လည်း သိရပါတယ်။

အွန်လိုင်းပေါ်ကနေတစ်ဆင့် ရေးသားဖော်ပြခဲ့တဲ့စာမှာ ဆောင်းဟေကိုက "ကျွန်မအနေနဲ့ မင်္ဂလာသတင်းကို ရုတ်တရက်ဖွင့်ဟခဲ့လို့ ပရိသတ်တွေအနေနဲ့ အံ့ဩကောင်းအံ့ဩနိုင်ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် ကျွန်မကို ပရိသတ်တွေအပေါ် လေးစားမှုမရှိဘူးလို့ ထင်ကြမယ်ဆိုရင်လည်း ကျွန်မ နားလည်ပေးနိုင်ပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ပရိသတ်တွေအနေနဲ့ နှလုံးသားနဲ့ နားလည်ပေးနိုင်မယ်လို့လည်း မျှော်လင့်ပါတယ်" လို့ ရေးသားဖော်ပြခဲ့တာ တွေ့ရပါတယ်။

ဆက်လက်ပြီး ဆောင်းဟေကိုက သူ့နဲ့ ဆောင်ရွက်တို့ရဲ့ အချစ်ဇာတ်လမ်း စတင်ခဲ့ပုံနဲ့ ပတ်သက်ပြီးလည်း ယင်းစာမှာ "ဆောင်ရွက်နဲ့ ကျွန်မဟာ အစပိုင်းမှာ လုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်တွေအဖြစ်ပဲ ရှိနေခဲ့ကြတာပါ။ ဒါပေမယ့် Descendants of the Sun ရိုက်ကူးနေစဉ်တစ်လျှောက်မှာ သူ့နဲ့ ကျွန်မမှာ တူညီတဲ့စိတ်ကူးတွေ၊ အတွေးတွေ ရှိနေတယ်ဆိုတာ သိခဲ့ရတယ်။ ပြီးတော့ ကျွန်မအနေနဲ့ အရာရာကို သူ့နဲ့မျှဝေလိုရတယ်ဆိုတာကိုလည်း သိလိုက်ရတယ်။ ဒီလိုနဲ့ သူ့ဟာ ကျွန်မအတွက် လုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်ကောင်း တစ်ဦးအဖြစ်သာမက သူငယ်ချင်းတစ်ဦးပါ ဖြစ်လာခဲ့ရတယ်။ ဒါ့ကြောင့် မကြာမကြာ တွေ့ဆုံခဲ့ပြီး အချိန်တွေ အတူဖြတ်သန်းဖြစ်ခဲ့ကြတယ်" လို့ ရေးသားဖော်ပြခဲ့ပါတယ်။



ဒါ့အပြင် ဆောင်းဟေကိုက "ဆောင်ရွက်ဟာ ကျွန်မအပေါ် ပွင့်ပွင့်လင်းလင်း ဆက်ဆံတယ်။ ယုံကြည်မှုတွေနဲ့ အပြုအမူကောင်းတွေကို အချိန်အတော်ကြာ ပြသခဲ့တယ်။ ဒါ့ကြောင့် ကျွန်မက အနာဂတ်နေ့ရက်တွေကို သူနဲ့အတူ ဖြတ်သန်းရရင်ကောင်းမယ်ဆိုတဲ့ အတွေးတွေဝင်လာခဲ့တယ်။ ဒါ့အပြင် သူကလည်း ကျွန်မရဲ့ ခံစားချက်အစစ်အမှန်တွေကို သိမြင်နိုင်ခဲ့လို့ ဝမ်းသာပါတယ်။ အဲဒီအချိန်ကစပြီး သူ့ဟာ ကျွန်မဘဝရဲ့ တစ်ဦးတည်းသော သူပဲဆိုတာကို နားလည်လိုက်ပါတယ်" လို့ ဖွင့်ဟခဲ့တာတွေ့ရပါတယ်။

မင်္ဂလာသတင်းနဲ့ပတ်သက်ပြီး ရုတ်တရက် ကြေညာခဲ့ရတဲ့အကြောင်း အရင်းမှာ သူတစ်ဦးတစ်ယောက်တည်းသာမက နှစ်ဖက်မိဘအသိုင်းအဝိုင်းနဲ့ သက်ဆိုင်တဲ့ကိစ္စဖြစ်တာကြောင့် အထူးဂရုစိုက် လုပ်ဆောင်ခဲ့ရတာ သေချာတဲ့အချိန်မှသာ ပရိသတ်တွေကို အသိပေးခဲ့တာဖြစ်တယ်လို့လည်း မင်းသမီးက ပြောကြားခဲ့ပါတယ်။

ဒေမီလက်ဗားတိုး၏ တေးသီချင်းသစ် ဇူလိုင် ၁၁ ရက်တွင် ထုတ်လွှင့်မည်



အမေရိကန်ပေါ့ပိုက်ပွင့်တစ်ဦးဖြစ်တဲ့ ဒေမီလက်ဗားတိုးဟာ သူ့ရဲ့တေးအယ်လ်ဘမ် သစ်မှာပါဝင်မယ့် တေးသီချင်းသစ်အတွက် အစမ်းထုတ်လွှင့်မှုတွေကို လတ်တလောမှာ ဆက်တိုက်ဆိုင်ဆိုင် ပြုလုပ်ခဲ့ပြီးနောက်မှာတော့ ယင်းတေးသီချင်းထုတ်လွှင့်မယ့် ရက်ကို တရားဝင်ကြေညာလိုက်ပြီဖြစ်ပါတယ်။

ဒေမီလက်ဗားတိုးရဲ့ တေးသီချင်းသစ်ဟာ "Sorry Not Sorry" လို့ အမည်ရပြီး ယင်းတေးသီချင်းကို လာမယ့် ဇူလိုင် ၁၁ ရက်မှာ စတင်ထုတ်လွှင့်သွားမှာဖြစ်ကြောင်း ပေါ့ပိုက်ပွင့်က သူ့ရဲ့လူမှုကွန်ရက်မီဒီယာတစ်ခုဖြစ်တဲ့အင်စတာဂရမ် စာမျက်နှာပေါ်ကနေတစ်ဆင့် ရေးသားဖော်ပြခဲ့တာဖြစ်ကြောင်း အေဘီဇ်ဘစ်ဒေါ့ကွန်းရဲ့ ဖော်ပြချက်တွေအရ သိရပါတယ်။

တေးသီချင်းခေါင်းစဉ်ကိုတော့ ဒေမီလက်ဗားတိုးက သူ့ရဲ့ အင်စတာဂရမ် စာမျက်နှာပေါ်မှာ SNS လို့သာ ရေးသားဖော်ပြခဲ့တာဖြစ်ပေမယ့် ဟောလိဝုဒ်အွန်လိုင်း မီဒီယာတွေက ဒေမီလက်ဗားတိုးရဲ့ တေးသီချင်းသစ်အမည်ကို "Sorry Not Sorry" ဖြစ်ကြောင်း ဖော်ပြခဲ့တာလည်း ဖြစ်ပါတယ်။

လတ်တလောမှာ အသက်(၂၄)နှစ်အရွယ်ရှိပြီဖြစ်တဲ့ ဒေမီလက်ဗားတိုးဟာ တေးသီချင်းသစ်ထုတ်လွှင့်ခဲ့ခြင်းမရှိတာ အတော်ကြာခဲ့ပြီဖြစ်ကာ မကြာမီထုတ်လွှင့်သွားမှာဖြစ်တဲ့ "Sorry Not Sorry" ကတော့ ဒေမီလက်ဗားတိုးရဲ့ တေးအယ်လ်ဘမ် သစ်မှာ ပါဝင်မယ့် တေးသီချင်းသစ်တစ်ပုဒ်လည်းဖြစ်ပြီး တေးအယ်လ်ဘမ်သစ်တစ်ခုလုံးကိုတော့ ယခုနှစ်အတွင်း ထုတ်လွှင့်သွားနိုင်ဖို့ စီစဉ်ထားကြောင်းလည်း သိရပါတယ်။

တေးအယ်လ်ဘမ်သစ်မှာတော့ ယခင်ထွက်ရှိခဲ့ပြီးဖြစ်တဲ့ တေးအယ်လ်ဘမ်တွေနဲ့မတူ ထူးခြားစွာတင်ဆက်သွားနိုင်ဖို့ ပြင်ဆင်ထားကြောင်းလည်း သိရပါတယ်။ ယင်းတေးအယ်လ်ဘမ်သစ်မှာတော့ ပေါ့ပိုက်တေးသီချင်းတွေထက် အာရန်ဘီပိုဆန်တဲ့ တေးသီချင်းတွေ ပါဝင်မှာဖြစ်ကြောင်းနဲ့ ယင်းတေးအယ်လ်ဘမ်ဟာ ပြီးခဲ့တဲ့ ၂၀၁၅ ခုနှစ်အတွင်း ထွက်ရှိခဲ့တဲ့ ဒေမီလက်ဗားတိုးရဲ့ တေးအယ်လ်ဘမ် "Confident" ပြီးနောက် ပထမဆုံး ပြန်လည်ထွက်ရှိလာမယ့် တေးအယ်လ်ဘမ်ဖြစ်ပြီး ယင်းတေးအယ်လ်ဘမ်မှာပါဝင်မယ့် တေးသီချင်းသစ်တစ်ပုဒ်ဖြစ်တဲ့ "No Promise" ကိုလည်း ထုတ်လွှင့်ခဲ့ပြီးဖြစ်တယ်လို့ သိရပါတယ်။



ဇက်ဒ်နဲ့ လီယမ်ပိန်းတို့ရဲ့ တေးသီချင်းသစ်ထွက်ရှိ

နာမည်ကျော်တေးသံရောင်တွေဖြစ်တဲ့ ဇက်ဒ်နဲ့ "One Direction" အဖွဲ့ဝင် လီယမ်ပိန်းတို့ရဲ့ တေးသီချင်းသစ်တစ်ပုဒ်ကို လတ်တလောမှာ စတင်ထုတ်လွှင့်လိုက်ပြီဖြစ်ကြောင်း သိရပါတယ်။

အဆိုပါတေးသီချင်းကိုတော့ ပြီးခဲ့တဲ့ ဇူလိုင် ၆ ရက်မှာ စတင်ထုတ်လွှင့်ခဲ့တာဖြစ်ပြီး "Get Low" လို့ အမည်ပေးထားတာ ဖြစ်ပါတယ်။

"Get Low" ဟာ တေးသီချင်းသစ်တွေ ထုတ်လွှင့်ခဲ့ခြင်းမရှိတာ အတော်ကြာခဲ့ပြီဖြစ်တဲ့ဇက်ဒ်နဲ့ အဖွဲ့လိုက်လှုပ်ရှားမှုတွေကို ရပ်နားခဲ့ပြီးနောက် တစ်ကိုယ်တော်တေးသံရောင်တစ်ဦးအဖြစ် လှုပ်ရှားနေတဲ့လီယမ်တို့ရဲ့ ပထမဆုံးလက်တွဲဖန်တီးခဲ့တဲ့တေးသီချင်းတစ်ပုဒ်လည်း ဖြစ်ပါတယ်။

အေးပြည့်- ခုနည်းဖော်ပြသည်

ကြော်ငြာ

Gakken **Open your Gakken Classroom Centre**
 We are looking for the people who are passionate about education!

The largest market share in the Japanese after-school learning industry where children learn primary maths
 Since 1947, Gakken has been pioneering new educational publications. With the hopes of helping children to have confidence and to experience the joy of learning, we have started Gakken Classroom in 1980 and successfully introduced across Japan and Asian countries with more than 420,000 members and 15,000 centres.

Maths in English!

How do you like Gakken?
 Grow & learn with children
 Individual Learning
 Small-step

Running own centre is exciting & rewarding! We also can contribute our society

Opening Centres

- Golden Valley Centre OPEN JUNE
- Pathain Reg.16 Centre OPEN JULY
- 38th Street Centre OPEN JULY
- Wai Za Yan Tar Centre OPEN AUGUST
- Kabar Aye Gamone Pwint Centre OPEN SEPTEMBER

Sangchang, Hlaing, Tamwe Area Available now!

Orientation Date: **9th (Sun), 16th (Sun) July**
 Time: 11:00 AM sharp (2hours)
 Place: #406, 4th Floor, Hiedan Centre

Call us now: **01-2307803 / 09-979682785**
 Note: Please arrive at the venue 25-30 minutes earlier. The number of participants will be strictly limited and if you would like to join the orientation, please contact us.

CALIFORNIA UNITEC Institute of Engineering
Edinburgh Napier UNIVERSITY

2017 July Intake အတွက် Foundation နှင့် B.E (Hons) တက်ရောက်မည့် ကျောင်းသူ/ကျောင်းသားများအားစတင်လက်ခံနေပါပြီ။

Edinburgh Napier UNIVERSITY

B.Eng (Hons) Civil Engineering Program အတွက် Edinburgh Napier University မှ Professor ကြီးများကိုယ်တိုင် လာရောက်သင်ကြားနေပါသည်။

ပုလဲကွန်ပျူတား၊ Block C နှင့် D ကြား၊ 3F (တတိယထပ်)၊ ကမ္ဘာ့အေးဆေးသောရုံးလမ်းနှင့် ဆရာဝန်လမ်းထောင့်၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။

09 250 555 558, 09 250 555 559, 09 25 8000 300, 09 25 8000 400
 www.californiaunitec.com www.facebook.com/californiaunitec

Singapore Subway, MRT and Tunnel Projects

KMD Institute

UNIVERSITY of GREENWICH, SQA, NCC, G, ISO

တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းစာမေးပွဲဖြေဆို၊ အောင်မြင်ထားသူများ ပညာတော်သင်သူများစတင်လျှောက်ထားနိုင်ပါပြီ...

- First Year Diploma in Computing (NCC)
- Higher National Diploma (SQA)

- နှစ်စဉ် ထူးချွန် ကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူ အများဆုံးမွေးထုတ်ပေးခြင်း။
- အရည်အချင်းရှိသော ဆရာ၊ ဆရာမ များ အချိန်ပြည့်ရှိသောကြောင့် အချိန်မရွေး စာမေးပွဲနိုင်ခြင်း။
- ဘဏ်နှင့်ချိတ်ဆက်၍ သင်တန်းကြေးများကို အရက်ကျပေးချေနိုင်ရန် စီစဉ်ပေးထားခြင်း။
- တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းစာမေးပွဲကိုထူးချွန်စွာအောင်မြင်ထားသူများအတွက် နှစ်စဉ် ပညာတော်သင်ဆုများ ချီးမြှင့်ခြင်း။
- နယ်မှလာတက်မည့်ကျောင်း/သားများအတွက် နေထိုင်စားသောက်ရေးအဆင်ပြေစေရန် အဆောင်များစီစဉ်ပေးခြင်း။

L4DC: 15 July 2017 (Sat-Sun) 10:00 AM - 5:00 PM
 Higher National Diploma: 12 July 2017 (Tue-Fri) 10:00 AM - 1:00 PM

1 Oct 2017 (Mon-Fri) 11:00 AM - 3:00 PM
 23 July 2017 (Sat-Sun) 7:00 AM - 10:00 AM

First Year Computing Diploma (NCC) → Second Year Computing Diploma (NCC) → B.Sc(Hons)BIT (Final Year) UNIVERSITY of GREENWICH

HND Diploma (First Year) (SQA) → HND Diploma (Second Year) (SQA) → B.Sc(Hons)BIT (Final Year)

Hotline : 09770867903
 KMD (Myaynigone) : No.331, Pyay Road, Myaynigone, Sanchaung Township, Yangon.
 01- 700895, 381776, 381035, 502233, 527436, 220555

ဗလ ငါးတန် ဖွံ့ဖြိုးဖို့ စာအုပ် စာပေ လေ့လာဖို့

ကြေးမုံ

ဇူလိုင်မိသားစု

မွေးနေ့ဆုမွန်လွှာ

သားရေ---

မိသားစုဆိုတဲ့ စကားလုံးလေးတွေရဲ့ အဓိပ္ပာယ်က မိသားစုဝင် တွေအားလုံး စုံစုံညီညီ၊ ကျန်းကျန်းမာမာ၊ ပျော်ရွှင်ချမ်းမြေ့စွာရှိနေပါမှ ပိုပြီး ပြည့်စုံပေလိမ့်မယ်။ ဒါ့ကြောင့် လူနာတွေရဲ့ မိသားစုဘဝကို ပြည့်စုံအောင် ကူညီပေးမပေးနိုင်သော သမားကောင်းတစ်ဦးဖြစ်ပါစေ။

ဘွားဘွား-ဒေါ်နွဲ့နွဲ့အေး

သား-ဒေါက်တာကောင်းဆက်စိုး ဇူလိုင် (၈)

ဖေဖေ-ဦးမြင့်စိုး(ဒု-ညွှန်ချုပ်-နတလ)ဇူလိုင် (၂၅)

မေမေ-ဒေါ်လှိုင်လှိုင်မင်း(ကွယ်လွန်) ဇူလိုင် (၂၆)

Queenswood Beauty Spa ဆင်ညှင်(ကုသ/မ)သင်တန်း

ရောင်းပည် ပဲခူး-ဟံသာဝတီလေဆိပ် စီမံ

MIHARA Travels & Tours 3 to 4 CAR RENTAL SERVICES

မင်္ဂလာနှစ်ပတ်လည်ဆုတောင်း ၈-၇-၂၀၁၇ရက်တွင် ကျရောက်သော ဖေဖေ ဦးဌေးလွင်-

“မိတ္ထီလာကော်မူရန် အပြန်ခရောင်းပည်” ခွေးနှုန်းဗျိုသာစွာဖြင့် ဦးစောလှခရောင်းပည်

ပျဉ်းမနားမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကုန်) (၂၁)ကြိမ်မြောက် စုပေါင်းဝါဆိုသင်တန်းသက်ကပ်ပွဲ

သတိုးအောင်ဇေယျ ကွန်ပျူတာ

ဆေးပညာ၊ အင်ဂျင်နီယာ၊ စီးပွားရေးနှင့် စီမံခန့်ခွဲမှု၊ အိုင်တီနည်းပညာ၊ နိုင်ငံတကာ ဆက်ဆံရေး၊ မီဒီယာ၊ ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေး၊ ဗိသုကာ၊ ဖက်ရှင်နှင့် ဒီဇိုင်း၊ ပညာရေး၊ စာရင်းအင်း၊ တက္ကသိုလ် အကြံ (Foundation) ဆိုင်ရာ ဘာသာရပ်များကို သြစတြေးလျ၊ အင်္ဂလန်၊ အမေရိကန်၊ နယူးဇီလန်၊ ကနေဒါ၊ စင်ကာပူ စသည့် နိုင်ငံကြီးများမှ ဘွဲ့ဒီဂရီ လက်မှတ်များ ရယူနိုင်ပါပြီ။

GSS R/659, Arcc Offices (6th Floor), Hledan Center, Corner of Pyay Road and Hledan Road, Kamayut Township, Yangon, Myanmar.

၁၀ တန်းအောင်မြင်ပြီးသူများ ၊ IGCSE ခြေဆိုထားသူများ ၊ အောင်မြင်ပြီး သူများ ဘွဲ့ ဒီဂရီတန်း တက်ရောက်ဆဲ နှင့် ဘွဲ့ရပြီးသူများ အားလုံး အခမဲ့ လာရောက်ဆွေးနွေး နိုင်ပါသည်။



Dip in Business Studies | Dip in Professional Accounting & Finance othm UK (level-3) | CITY OF OXFORD COLLEGE UK

Institute of International Professionalism အမှတ်(၇/က)၊ သီရိပင်လားလမ်း(ယောင် - အာတီးယားလမ်း) လှည်းတန်း၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်။



ရှယ်ပြော

မြန်မာပြည်မှာအသက်သာဆုံး

*234*3# ကို ဖုန်းခေါ်ဆိုပြီးရယူလိုက်ပါ။



၁၅ ကျပ် ခမိနစ်



ရှယ်ပြော အစီအစဉ်တွင် MPT အချင်းချင်း ဖုန်းခေါ်ဆိုတိုင်း ခမိနစ်လျှင် ၁၅ ကျပ်သာ ကျသင့်ပါမည်။

အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက

www.mpt.com.mm

www.facebook.com/mptofficialpage

MPTOFFICIAL



106

call free
24 hours everyday

ကြေးမုံ

Fresh & Clean Cuisines @ **အိတ်စီစီ** စီရိပ်ဥမ္မ

အမှတ် (၉၆-၁၀၈)၊ ရန်ကုန် အင်းစိန်လမ်းမကြီး၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်။

Ponnami Language Centre

အလုပ်သင်ဆရာမများ အလိုရှိသည်

- တက္ကသိုလ် တစ်ခုခုမှ ဘွဲ့ရရှိပြီးသူ ဖြစ်ရမည်။ (အင်္ဂလိပ်စာဘွဲ့ရ ဦးစားပေးမည်)
- အသက် (၃၀)ထက် မကျော်သူ ဖြစ်ရမည်။
- အချိန်ပြည့် လုပ်နိုင်သူ ဖြစ်ရမည်။
- စိတ်ရှည်သည်းခံပြီး သင်ယူလိုစိတ်ရှိသူ ဖြစ်ရမည်။
- သင်ကြားရေး အတွေ့အကြုံရှိရန် မလိုပါ။
- အင်္ဂလိပ်စာ အရည်အချင်းစစ်(ရေးဖြေ၊ နှုတ်ဖြေ)စာမေးပွဲ ဖြေဆိုရမည်။

လျှောက်ထားလိုသူများသည် CV Form, ပညာအရည်အချင်းမိတ္တူ၊ Passport ဓာတ်ပုံ (၁)ပုံ၊ မှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ ရဲ့စခန်းထောက်ခံစာတို့နှင့်အတူ ၃၁-၇-၂၀၁၇ရက်(တနင်္လာနေ့) နောက်ဆုံးထား၍ အောက်ပါလိပ်စာသို့ ပေးပို့လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

အမှတ်(၁၈)၊ အောင်ဇေယျလမ်း၊ (၁၄)ရပ်ကွက်၊ ကျောက်ကုန်း၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
Ph:01-8566061, 09-254193088

အကောင်းဆုံး သင်ကြားပြသမှုကို ဝန်ဆောင်မှုပေးမည်

ဦးညွှတ်လှိုင် (၄၀၀၀၀၃)၊ ဦးညိုညို (၀၆၇၀၀၀၃)၊ ဒေါက်တာဇော် (၆၀၀၀၀၃)

သင်ကြားတတ်ဆောင်ပွင့်လှစ်သော **ကျောင်းအုပ်လက်ခံပြု**

အမှတ်(၁၃၄) လွတ်လပ်ရေးလမ်းသုဝဏ္ဏရေးအနီးသယ်န်းကွန်းမြို့နယ်။
Ph: 01-577874, 09-73180267, 09-421167047, 09-420046938

၅ တန်း၊ ၄ တန်း၊ ၁၀ တန်း၊ ၁၁ တန်း

တစ်ဦးတည်းကိုင်ထားလုပ်ငန်းကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
Right and Bright International Co.,Ltd မှ မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာ ခေါ်ကြည်ကြည်ဝင်းရွှေက India နိုင်ငံ၊ Panacea Biotech Ltd မှ ထုတ်လုပ်သည့် အောက်ပါဆေးဝါးများအား တစ်ဦးတည်းကိုင်ထားလုပ်ငန်းကြောင်းဖြန့်ဖြူးရောင်းချခွင့် LOA ရရှိထားပြီး ကျန်းမာရေးနှင့်အားကစားဝန်ကြီးဌာနမှ FDA နံပါတ်များအားလည်း အသီးသီးရရှိထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

1. Mycept 250	FDA No.R2109AA3626
2. Mycept 500	FDA No.R2019AA3627
3. Pangraf 0.5	FDA No.1909AA7796
4. Pangraf 1.0	FDA No.R2103AA3224

အထက်ပါဆေးဝါးများအား တရားမဝင်တင်သွင်းဖြန့်ဖြူးရောင်းချပါက တရားဥပဒေအရ အရေးယူသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ခေါ်ကြည်ကြည်ဝင်းရွှေ/ထွန်း(နိုင်)၂၀၁၄၀၄၆/ မန်နေဂျင်းဒါရိုက်တာ၊ Right and Bright International Co.,Ltd

ခရံမြို့နယ်

အထူး ညစ်ညမ်းခြယ်မှုဆေး

ထေးရိုင်း မြှောက်ရိုင်း များစွာ မြေကွက်များကို ရေစေ့ကောင်း ပေးပေးပါသည်။

၀၉-၆၈၀၉၈၉၃
၀၉-၅၁၂၀၆၂၀

ကြည်လင်လန်းဆန်းသွက်လက်ပေါ့ပါးစေတဲ့... **မြင့်မြတ်** Anti-Itziness Tablets

အမှတ်တံဆိပ် အမှူးပြေသောက်ဆေး

ခေါင်းပူခြင်း၊ ခေါင်းကိုက်ခြင်း၊ ခေါင်းဆုံခြင်း၊ သွေးတိုး၊ သွေးတက်၍ နားထင်ကြောများထိုးခြင်း၊ မူးဝေနှောက်ကျိခြင်း၊ နှောက်ကျောတက်စက်ကြောထိခြင်းနှင့် အာရုံကြောအာနုပညာဆိုင်ရာများအတွက် သုံးစွဲနိုင်ပါသည်။

တိုင်ဆိုင်ရေးအဖွဲ့မှတစ်ဆင့် TMR 011343(0118)

အင်္ဂလိပ် - မြင့်မြတ် - အမှတ် ၂၆၁(၆)လမ်း၊ ရန်ကင်းစက်မှုလုပ်ငန်း ဝမ်းမာပုံမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရှမ်း - ၀၉-၇၃၀၄၅၁၃၃၊ တိုင်းရင်းသား - အမှတ်(၈/၆၆၆)၊ သုမ္မာလမ်း၊ မြောက်ဘက်ဘက်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရှမ်း - ၀၉-၇၃၀၄၅၂၃၃

HEAVY DUTY PALLET RACKING THE ONLY WAY TO CREATE PERFECT BUSINESS

HIGH QUALITY PLASTIC PALLETS PP & HPDE MATERIALS / 2 WAYS & 4 WAYS

EN4 - 1210, N4 - 1111SL2, SFH - 1210

MODERN TECH | အမှတ်(၂၃/၂၉) သမိုင်းတူတာရှုံလမ်း(သမိုင်းနဲ့တံတားအဆင်း)၊ သမိုင်းလမ်းဆုံနှင့်ဘုရင့်မောင်လမ်းဆုံကြား၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်
01-522 489, 522 691, 522 692, 9660 679, 09 502 8456, 503 9441, 504 9860

SACV **ဝင်းညွန့်ညွန့် စိန်ရွှေရတနာဆိုင်** **SACV**

ရွှေချစ်သူများအတွက် **ဝင်းညွန့်ညွန့် စိန်ရွှေရတနာဆိုင်** မှ
 မိုးရာသီ Promotion အထူးအစီအစဉ် (1.7.2017 မှ 30.7.2017) အတွင်း
 ငြိမ်းနှစ်ဆက်ဆော ရွှေထည်ပစ္စည်း (၂)မျိုးဝယ်ယူအားပေးဆော မိတ်ဖောင်း ၊ မိတ်ဆစ်
 Customer များကို အေးဆုံးရွှေအလတ် (၁)ခု ပေးအပ်လက်ဆောင်ပေးသွားပါမည်။ **အဲဒါရန်မလိုပါ။**
 အမှတ်(၅၉)၊ လှည်းတန်းလမ်းမ၊ လှည်းတန်းဈေးအနီး၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
 ဖုန်း ၊ ၀၁-၅၄၆၀၀၀၊ ၅၄၉၅၁၂၊ ၅၂၃၈၈၈
 PFI: ၀၉-၄၄၃၀၀၂၆၉၇၊ ၀၉- ၂၅၄၂၀၈၀၂

LMA **လွင်ဖြင့်အောင် မြင်းခွာရွက်ဆေးရည်**

စိတ်ပိုမိုပျော်ရွှင်စေရန် ၊ သီးကောင်းစေရန် ၊
 ခွံအားသက်မြှင့်စေရန် ၊ မှတ်ဉာဏ်ကောင်းစေရန် ၊
 အတွယ်တင်ပို့ပေးရန် သောက်သုံးနိုင်ပါသည်။

Certificate TH09/3125 ISO 9001:2008 နှင့် GMP လက်မှတ်ရ Lwin Myint Aung Industrial Co.,Ltd. (၄၂၂၀၀၀၀၀၀၀၀၀) (တို) ၅၅၅၀၂၊ အမှတ် ၅၄၂၇၊ လွင်ဖြင့်အောင်မြင်းခွာရွက်ဆေးရည်

Certificate TH06/3966-02

Panasonic

**Building Passion,
Building Solutions.**
Panasonic Air Conditioning Systems

FSV EX
VRF Air Conditioner

THE GAME CHANGER

Panasonic Asia Pacific Pte. Ltd. (Myanmar Branch)
 Yge Showroom : No. G-15, Tower D, Pearl Condominium,
 Kabar Aye Pagoda Road, Bahan Township,
 Ph : (011) 8 604 652, (011) 205 032, (011) 252 464, (091) 45 604 551
 Mdy Showroom : No. 847, Corner of 36 th & 78 th Street,
 North Hta Mya Marlar Ward, Mahar Aung Myay Township,
 Ph : (021) 60 488, (021) 65 182, (091) 45 504 552
 Email Address : info.mm@panasonicproclub.com

ဒေါ်ခိုင်ခိုင်ဝင်း
 B.Sc (Chem), BA, LCCI(UK), ACCA Part II
LCCI, ACCA

လူ့ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့်ထိတ်မိသင်လိုသူများ
 အချိန်နှင့်ငွေကို Save ဖြစ်လိုသူများ
 Costထက် Benefit အားသာရက်
 ကို အမြဲညှိအဝ ရရှိ စေမည်။

Diploma ကို
 သေဆုံးစေမည်
 လူညံ့စေရန်သတ်

အမှတ်(၃၂)၊ ရွှေဘူး၊ သမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၊ တာဝန်မြို့နယ်။
 Ph : 095067748, 09254715990, 09965067748

ဆရာဦးကိုကိုကြီး
မိုလ်လောင်းဝင်ခွင့်သင်တန်း

သင်တန်းကာလ(၄၀)ရက်သင်ကြားမည်။ တာဝန်ယူမည်
 အောင်မြင်မှုမရသွင် သင်တန်းကြေးနှင့်
 နေထိုင်စားသောက်ခရီးစရိတ်(လုံလုံ)ပေးဆောင်ရန်မလိုပါ။
 (၀၀)တန်းအောင်မှတ် တန်ဖိုးသတ်ခွင့်ရသည်။

အမှတ်(၈၂၃)၊ ဆရာ(၅)လမ်း၊ ရ/မင်္ဂလာတန်း၊ မြောက်ဥက္ကလာပ
09-2005565, 09-782005565

ဦးနှင်းဦး(တာဝယ်)

ထိပ်တန်း

အခြေခံ ဝက်ပြင်ယာဉ်မောင်းသင်တန်း
 မောင်းပို့ (Manual/ Auto) ကာယကံပြု/ စိတ်တိုင်းကျသင်ကြားပေးမည်။

→ (၄၀)ရက်ကျော်စိုက်ပျိုးရေးအဖွဲ့ဝင်/ မြောက်အို
 ယာဉ်မောင်းသင်တန်းကျင့်ဆရာကွင်း။ ၀၁-၅၄၇၀ ၅၅၉၂၊
 ၀၉-၄၄ ၀၉၀၉၂၊
 → တိုက်(၃၃)၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ မြင်းခွာ
 သာကတ(အပိုင်)အနီး။ ၀၉-၄၂၀၀ ၂၀၅၈၂၊
 ၀၉-၂၅၂၀၅၈၂

သုတေသန တိုင်းရင်းဆေးကုခန်း

လိပ်ခေါင်းဆေးကုခန်းများအတွက် သတင်းအကောင်း
 နှစ်ရည်လေးများအားရရှိလိုလိပ်ခေါင်းဆေးကုခန်းကို သိရှိအောင် ဆေးကုခန်း
 မှဆရာကြီးတို့အားရရှိလိုလိပ်ခေါင်းဆေးကုခန်းကို သိရှိအောင် ဆေးကုခန်း
 + ဖြစ်ပေါ်ခြင်းဆေးကုခန်းအားရရှိလိုလိပ်ခေါင်းဆေးကုခန်းအားရရှိလိုလိပ်ခေါင်းဆေးကုခန်း
 + ခရီးသွားမပျက်၊ အလုပ်အကိုင်မပျက်၊ နေရာ၊ အသက်၊ ဆေးလိမ်း၊
 ဆေးသောက်ရုံဖြင့် သင့်လိပ်ခေါင်းဆေးကုခန်းအားရရှိလိုလိပ်ခေါင်းဆေးကုခန်း
 လုံးဝမရှိမူလအင်္ဂါအတိုင်း ပြန်ဖြစ်စေရမည်။ **ဆေးကုခန်း/ နေရာ/ ဆေးကုခန်း**
 (ဝရင်ရိုး၊ နှာခေါင်းထိပ်ခေါင်း၊ ရင်သားအောက်၊ အဖုအောက်၊ သီးပုစွန်၊
 အမှတ်(၃၄)၊ ရန်ကင်း (၁၀)လမ်းထိပ်၊ (၃) ရပ်ကွက်၊ သာကတမြို့နယ်၊
 ၀၉-၂၅၃၀၀၃၅၇၀၀၅-၇၃၃၅၀၂၀၅၀၀-၅၃၃၅၀၃၀၀

ကြေးမုံ

ငွေရတု တိုင်ခဲ့ပြီ



Viferron® Caplets

Royal Ruby Co., Ltd

မိသားစုအားလုံး ကျန်းမာပျော်ရွှင်စေသော
ပိုင်ဖရွန် အားဆေး



ဆေးတလုံးထဲတွင် အားလုံး ပြီးပြည့်စုံစွာ ပါဝင်သည်

ဝိတာမင် 10 မျိုး သတ္တုဓါတ် 8 မျိုး အသားဓါတ် 1 မျိုး



မြန်မာ့သက်တောင့်စွာရသော
Royal Myanmar Tea



www.facebook.com/RoyalMyanmarTea

LANCASTER Education Centre

၂၆-ဆ (တတိယထပ်)နဝဒေးလမ်း၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ဖုန်း-၃၇၄၆၆၄၊ ၀၉၇၃၀၉၇၄၆၆

- IELTS (Preparation, Exam Practice, Intensive)
 - Business English (ပို့၊ ကုမ္ပဏီ, ဘဏ် ဝန်ထမ်းများအတွက်)
 - General English (4 Skills - Intermediate Level)
 - IGCSE (English, Biology)
- Weekdays & Weekend မိုးပျော်ခြင်းပ အမျိုးမျိုးများလည်း အတန်းစီစဉ်ပေးပါသည်။
Starters, Movers, Flyers, KET, PET,
သင်တန်းများ ESOL Exam ကိုဖြေဆိုနိုင်သည့်အထိသင်ကြားပေးမည်။

တွန့်တခွင် ဆူသံသိတိတိ
ဝေတီမိမြေဘုတ်ဂိုက်ဂက် ဂျို
09 4200 35882
09 4200 35884
(၆၀)အင်အေး(၁)သံပု(၂)အောင်

ဇာလပွင့်ငွေ (M.Sc Physics)
(၁၀)တန်းအတွက် သာသနာ့လေ့ကျင့်သင်ကြားပေးသည်။
တစ်ဦးချင်း(သို့)ဇယားကိုင်ပိုင်သင်သည်။
ပေးပို့ပေးပေးနိုင်သည့် လေ့ကျင့်ပေးသည်။
တစ်ဘာသာချင်းသီးသန့် Special သင်သည်။
Ph:09-448001848, 09-976111824

ထိပ်တန်း
အိမ်ခြံမြေ / အိမ်ထောင်ရေး
မြို့တွင်း / နယ်ထဲ
09-254256969
09-971322259

ပန်းချီသင်ရုံ နိဂါဒ
အသက်အရွယ်အမျိုးမျိုး
နံနက် ၈ နာရီ - ၁၂ နာရီ၊ ည ၅ နာရီ - ၈ နာရီ၊ ည ၉ နာရီ - ၁၂ နာရီ
ပန်းချီ - အိမ်ထဲမှ ၀၂၅ နှင့် ၂၆၀ - ၃၀၀
အိမ်ထဲမှ အိမ်ထဲမှ အိမ်ထဲမှ - ၂၀၀၀၀ - ၅၀၀၀၀
အိမ်ထဲမှ အိမ်ထဲမှ - ၅၀၀၀၀ - ၅၀၀၀၀

Topsyne®

FDA ဝေဟာရီမီရှင်အမှတ် - 1309 PG 0021

ပျော့လက်ဖက်ရည်အရသာအမျိုးမျိုး
ထုတ်လုပ်ထားသော
"သနပ်မီးမိတ်ကပ်"
အသက်အရွယ်အမျိုးမျိုး
ထုတ်လုပ်ထားသော
"ခရစ်သစ်ဦးပွားပွားပွား"
ပန်ဆင်၊ ငွေခွက်



Herbal Cream
(ငွေခွက်အတွက်)
(ကျား/မ မရွေးထုံးနိုင်ပါသည်)

Herbal Cream
(ပန်းပွင့်ပွင့်အတွက်)

အသက်အရွယ်အမျိုးမျိုး အမျိုးမျိုး (ကျား/မ မရွေးထုံးနိုင်ပါသည်)

Apple Production Co., Ltd : ၀၀ ၀၀ ၇၀၀၀, ၀၀ ၄၀ ၇၀၀၀

A Sincere THANK YOU to people across Myanmar.

Today, we proudly provide our service through **20 showrooms** in **7 divisions** nationwide.



ဆူဇုကီ၏ မြန်မာပြည်သူ့ပြည်သားများကို အထူးကျေးဇူးတင်ပို့ကြောင်း ဖော်ပြရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆူဇုကီ (မြန်မာ) ကုမ္ပဏီမှ မြန်မာပြည်အတွက် ခန့်အပ်ထားသော ကတိကဝတ်တွေကို အကောင်အထည်ဖော်ဖို့ စီစဉ်ထားပါသည်။

- (၁) ၂၀၁၈ ခုနှစ်မှ စတင်ပြီး သီလဝါအထူးစီးပွားရေးဇုန်မှာ ဆူဇုကီ (မြန်မာ) သို့မဟုတ် သီလဝါတွင် ခန့်အပ်ထားသော ဆူဇုကီ၏ စတင်လည်ပတ်ပါမည်။
- (၂) အရည်အသွေးနှင့် စွမ်းရည်တိုးမြှင့်ထားတဲ့ ဆူဇုကီ၏ အစုအဝေးအားကြောင့် အရည်အတွက် သို့မဟုတ် ခန့်အပ်ထားသော ကားများကို ထုတ်လုပ်ခြင်းနှင့် ပြင်ဆင်ထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။
- (၃) မြန်မာပြည်အနှံ့က ခေသတယူ ဆူဇုကီ တရားဝင်အရောင်းပြခန်းတွေကို ထပ်မံတိုးချဲ့ဖွင့်လှစ်သွားဖို့ စီစဉ်ထားပါသည်။
- (၄) မြန်မာပြည်က ဆူဇုကီကားအသုံးပြုသူများအတွက် အရည်အသွေးမြှင့်တင်ပေးသည့် အစီအစဉ်များ ဖော်ပြရန် စတင်လုပ်ကိုင်ဖို့ပါသည်။

JAPAN STANDARD



လူကြီးပင်က မြန်မာပြည်အတွက် ဝိုင်းဝန်းပတ်ပတ်အနာဂတ်တစ်ခု တည်ဆောက်ပေးမည်ဟုဆိုရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဆူဇုကီ (မြန်မာ) က လူကြီးပင်ကို ဆူဇုကီ၏ တရားဝင်အရောင်းပြခန်းကျွန်ုပ်တို့ အားဖြည့်တိုးချဲ့ပေး တိုးတက်ဖွံ့ဖြိုးမှုအထိ ကျွန်ုပ်တို့၏ အတူ လျှောက်လှမ်းဖို့ ဖိတ်ခေါ်ပါသည်။

Contact us at CALL CENTER 01-2399-777

Yangon		Mandalay		Patheingyi		Magway	
(1) Lwin and Swan	01-393078	(7) MC Ayeyar	01-578282	(12) United Eleven	09-257199911	(16) CGDC	09-771212985
(2) Aung Motor	01-655813	(8) Garmanit Zaya	09-777894888	(13) MADP-AIG	09-73040388	(17) Farmer Auto	09-421035998
(3) Myo Motor	01-400389	(9) Yangon Suzuki	09-777735353	(14) MADP-AIG	09-73040388	(18) Mawlamyine	
(4) Yanadi Motor	01-400389	(10) MMC	09-444783775	(15) Century	09-77777085	(19) Mawlamyine	
(5) CACT	09-454267772	(11) Farmer Auto	09-436844645	(16) Century	09-77777085	(20) Mawlamyine Suzuki	09-422615945
		(12) MADP	09-425473949	(17) Sagaing	09-436844645		
		(13) MADP		(18) CKA	09-875551944		

Suzuki (Myanmar) Motor Co., Ltd.
 Plot No. 476 (C), Moegoke St., Block No.(23), Industrial Zone,
 South Dagon Township, Yangon, Myanmar.
www.facebook.com/Suzuki-Myanmar-Motor-Co-Ltd

SUZUKI THILAWA MOTOR CO., LTD.
 Plot No.A-1, Zone A, Thilawa Special Economic Zone.



FEROFORT®

Iron, B-Complex, Vitamins, Zinc, Lysine

**သွေးအားနည်းခြင်းအတွက် အကောင်းဆုံး
သံဓာတ်အားဖြည့်ဆေး ဗယ်ဒိုနိုင်း**

စုပ်ယူမှု အားကောင်းသော သန့်စင်သည့်

သံဓာတ် **ဗယ်ဒိုနိုင်း (Ferronyl)**

၉၈% ပါဝင်သည်။



နှစ်(၇၀)ပြည့် အာဇာနည်နေ့အခမ်းအနားအတွက် အာဇာနည်ဗိမာန်ကြီးအား ပြုပြင်မွမ်းမံလျက်ရှိ



ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၇

မကြာမီကျရောက်တော့မည့် နှစ်(၇၀)ပြည့် အာဇာနည်နေ့အခမ်းအနားအတွက် ပြည်သူများ အဆင်ပြေလွယ်ကူစွာ ဂါရဝပြုလေ့လာနိုင်စေရန်အတွက် ဗိမာန်ကြီးအားဆေးသုတ်ခြင်း၊ အတွင်း၊ အပြင် သန့်ရှင်းရေးလုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်ခြင်း၊ လူသွားစကြိုများ ပြုပြင်မွမ်းမံခြင်းနှင့် တိုးချဲ့ခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီမှ သိရသည်။

“ဒီနှစ်မှာတော့ မနှစ်ကပြုလုပ်ထားတဲ့ မြက်ခင်းပေါ်မှာ ကြယ်ကြွေကျခဲ့တဲ့ ပုံစံကို ပြည်သူတွေလာရောက်ကြည့်ရှုတဲ့အချိန် ဓာတ်ပုံရိုက်တဲ့အခါ အဆင်ပြေစေဖို့ လူသွားစကြိုလမ်းကို ဆန်ခါပေါက် မြက်ခင်းပုံစံလေး ဆောင်ရွက်ထားပါတယ်။ အဲဒီကနေတစ်ဆင့် Graphic board တွေကို လာရောက်ကြည့်ရှုတဲ့ အခါမှာလည်း လွယ်ကူစေဖို့အတွက် လူသွားစကြိုလေးဖြည့်စွက်ဆောင်ရွက်ထားပါတယ်။ ပြီးတော့ မနှစ်ကပြည်သူဆင်းပေါက်မှာ wheelchair ဆင်းပေါက်ကို တပ်ဆင်ထားတဲ့အတွက်ကြောင့် အဆင်းလမ်းက ကျဉ်းသွားပါတယ်။ ဒါကြောင့်မို့ ဒီနှစ်မှာ wheelchair လမ်းကို ပြည်သူဆင်းပေါက်နဲ့ မသက်ဆိုင်ဘဲ သီးခြားလမ်းကို ဒီဇိုင်းလုပ်ပြီး ထည့်ထားပါတယ်။ အများပြည်သူဆင်းတဲ့အပေါက်ကိုလည်း မူလက ရှစ်ပေ နှစ်ဖက်ရှိရာကနေ အခု ရှစ်ပေ တစ်ဖက်၊ ၁၅ ပေ တစ်ဖက်နဲ့ လှေကားနှစ်စင်းရအောင် ဆောင်ရွက်ထားပါတယ်”ဟု ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ အင်ဂျင်နီယာနှင့် အဆောက်အအုံဌာနဌာနခွဲမှူး ဦးစောနိုင်က အာဇာနည်ဗိမာန်ကြီး ပြုပြင်မွမ်းမံဆောင်ရွက်နေမှုများနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းပြသည်။

အာဇာနည်နေ့တွင် ဗိမာန်ပေါ်သို့ လာရောက်ဂါရဝပြုကြမည့် ပြည်သူများအနေဖြင့် အပြန်အဆင်းတွင် **စာမျက်နှာ ၁၄ ကော်လံ ၁ သို့** ❖

ချင်းတွင်းမြစ်ရေ အခြေအနေ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၇

ယနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီခွဲအချိန်တိုင်းထွာချက်အရ ချင်းတွင်းမြစ်ရေသည် ခန္တီးမြို့တွင် တစ်ပေခန့်၊ ယင်းမြို့၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အထက်သို့ ကျော်လွန်နေပြီး နောက်တစ်ရက်အတွင်း ယင်းမြို့၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အောက် ပြန်လည်ကျဆင်းနိုင်ပြီး ဟုမလင်းမြို့တွင် နှစ်ပေခွဲခန့်၊ ယင်းမြို့၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အထက်သို့ ကျော်လွန်နေပြီး နောက်နှစ်ရက်အတွင်း တစ်ပေခွဲခန့် ကျဆင်းနိုင်ကာ ယင်းမြို့၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အထက် ဆက်လက်တည်ရှိနိုင်သည်။

အလားတူ ဖောင်းပြင်မြို့တွင် နှစ်ပေခွဲခန့်၊ ယင်းမြို့၏စိုးရိမ်ရေမှတ်အထက်သို့ကျော်လွန်နေပြီး နောက်နှစ်ရက်အတွင်း ယင်းမြို့၏စိုးရိမ်ရေမှတ်အထက် ဆက်လက်တည်ရှိနိုင်သည်။ မော်လိုက်မြို့တွင် လေးပေခန့်၊ ကလေးဝမြို့နှင့် မင်းကင်းမြို့တို့တွင် တစ်ပေခွဲခန့်စီ ယင်းမြို့များ၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အသီးသီးအထက်သို့ ကျော်လွန်နေပြီး နောက်တစ်ရက်အတွင်း မော်လိုက်မြို့၊ ကလေးဝမြို့နှင့် မင်းကင်းမြို့တို့တွင် တစ်ပေခန့်စီ ဆက်လက်တက်လာနိုင်ကာ ယင်းမြို့များ၏ စိုးရိမ်ရေမှတ်အသီးသီးထက် ဆက်လက်တည်ရှိနိုင်သဖြင့် ချင်းတွင်းမြစ်တစ်လျှောက်ရှိ မြစ်ကမ်းအနီးနှင့်မြေခိုခိုပိုင်းနေထိုင်သူများအနေဖြင့် အထူးသတိပြုနေထိုင်ကြရန် မိုးလေဝသနှင့် လေဗေဒဌာနကြားမှူးဦးစီးဌာနက အကြံပြုထားသည်။

(ကြေးမုံ)

ထိုင်းနိုင်ငံရောက် မြန်မာအလုပ်သမားများ ကော့သောင်းနယ်စပ်ဂိတ်မှ ဆက်လက်ဝင်ရောက်

ကော့သောင်း ဇူလိုင် ၇
ထိုင်းနိုင်ငံအတွင်း အလုပ်သွားရောက်လုပ်ကိုင်လျက်ရှိသည့် အထောက်အထားမဲ့ မြန်မာအလုပ်သမားအမျိုးသား ၉၉ ဦး၊ အမျိုးသမီး ၄၆ ဦး နှင့် ကလေးငယ် ခုနစ်ဦးအပါအဝင် ၁၅၂ ဦး ယနေ့ညနေပိုင်းက ထိုင်းနိုင်ငံ ရနောင်းမြို့မှတစ်ဆင့် ရေလမ်းခရီးမှ စက်လှေတစ်စင်းဖြင့် ကော့သောင်းနယ်စပ်ဂိတ်သို့ ဆဌမအသုတ်အဖြစ် ပြန်လည်ဝင်ရောက်လာသည်။
ယနေ့အထိ ကော့သောင်းနယ်စပ်ဂိတ်မှ ပြန်လည်ဝင်ရောက်လာသည့် မြန်မာအလုပ်သမားဦးရေစုစုပေါင်း

၈၀၀ ကျော်ရှိပြီဖြစ်ရာ အလုပ်သမားများ နေထိုင်ရာ ဒေသများဖြစ်သည့် ဗြိတိ၊ ထားဝယ်၊ မော်လမြိုင်၊ ရန်ကုန်၊ ပဲခူး၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးနှင့် ရခိုင်ပြည်နယ် အသီးသီးသို့ ငွေကြေးမတတ်နိုင်သည့် အလုပ်သမားများအား လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာနနှင့် ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဦးစီးဌာနတို့မှ မော်တော်ယာဉ်စီးနင်းခများအား ဖြည့်ဆည်းပေးပို့ပေး ဝိဆောင်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **ကျော်စိုး (ကော့သောင်း)**



လူကြီးမင်းတို့၏ ထုတ်ကုန်ပစ္စည်းများတွင်အသုံးပြုလျက်ရှိသော Label Sticker များအတွက် သတင်းကောင်းလေး ပေးပါရစေ

LABEL PRINTING SERVICE.

Label Sticker ထိုင်အမျိုးမျိုး နှင့် ဒီဇိုင်းပုံစံ အမျိုးမျိုးတို့ကို ဂျပန်နည်းပညာများကို အသုံးပြုပြီး ကောင်းမွန်သော ကုန်ကြမ်းပစ္စည်းများကို အသုံးပြု၍ Label Sticker များကို အလိပ်အမေ့ခြစ်၎င်း၊ အရွက်အမေ့ခြစ် ၎င်း၊ လူကြီးမင်းတို့ စိတ်တိုင်းကျ ဒီဇိုင်း ပုံစံများအတိုင်း၊ မှန်ကန်သော ဈေးနှုန်းဖြင့် နိုင်ငံတကာစံနှုန်းမီ စတင် ဝန်ဆောင်မှုပေးလျက်ရှိပါသည်။

ML Main Label
Label Printing Services
No.38A, Ka Naung Min Thar Gyi Road, Hlaing Thar Yar Industrial Zone(1),
Hlaing Thar Yar Township, Yangon, Myanmar . Tel: +95 1 682034



မုဒ္ဒနှင့် မုဒ္ဒဝါဒ
ဦးဘေးမောင်
 ယခင် မြတ်ပယ်ထားသည့်များကို မြည့်စွက်ထုတ်ဝေခြင်း
 မြန်မာ့စာပေ - ရန်ကင်းစာပေအ - ထ - က (၁) ရန်ကင်း၊ ကျောင်းရွေးစိုက်အမှတ် H ရန်ကင်း၊
 ဇန်နဝါရီ - ၀၉ ၅၁၇ ၉၂၉၈၊ ၀၉ ၇၃၂ ၆၃၀၅၁

Myanmar B2B Management Magazine

- KMD ၃၅၅၄ | သို့မဟုတ် ကြီးမားသော ကုမ္ပဏီနှင့်ပတ်သက်သည့်
- ဘဏ္ဍာရေး၊ အခွန်၊ အသွေးချွင်း
- ကုမ္ပဏီများ၏ လုပ်ငန်းစဉ်များ
- စီးပွားရေးနှင့် အခြား ကုမ္ပဏီများ၏ လုပ်ငန်းစဉ်များ
- ကုမ္ပဏီများ၏ အသွေးချွင်းစနစ်များ
- Digital Kawayá CEO မှ ကုမ္ပဏီများ၏ အသွေးချွင်းစနစ်များ
- မြန်မာနိုင်ငံ၏ အခြေခံဥပဒေနှင့် ပတ်သက်သည့် အသွေးချွင်းစနစ်များ
- မြန်မာနိုင်ငံ၏ အခြေခံဥပဒေနှင့် ပတ်သက်သည့် VietNet အသွေးချွင်းစနစ်များ
- အခြေခံဥပဒေနှင့် ပတ်သက်သည့် VietNet အသွေးချွင်းစနစ်များ
- ပတ်သက်သည့် အခြေခံဥပဒေနှင့် ပတ်သက်သည့် VietNet အသွေးချွင်းစနစ်များ
- အခြေခံဥပဒေနှင့် ပတ်သက်သည့် VietNet အသွေးချွင်းစနစ်များ

မူပိုင်ပစ္စည်း တွက်ဖြုတ်

လမ်းပေးစာမျက်နှာ - ၀၉ 4200 33366 | ကြော်ငြာစာမျက်နှာ - ၀၉ 4200 333 55, 77 (Hot Line)

ဂလိုဘယ်တရားဘဏ် (အများပိုင်) လီမိတက်
 GLOBAL TREASURE BANK (PUBLIC COMPANY LIMITED)
 (ယခင်)
မြန်မာ့စွန့်စားပေးရန် ဝန်ဆောင်မှု ဝန်ထမ်းများ
 အမှတ်(၆၅၃/၆၉၉) ကုန်သည်လမ်းနှင့်ရွှေဘုံသာလမ်းထောင့်၊
 ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။

ဤဘဏ်၏ (၂၂) ကြိမ်မြောက် နှစ်ပတ်လည်အထွေထွေအစည်းအဝေးကို အောက်ပါအတိုင်း ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ တက်ရောက်ပေးနိုင်ပါရန် လေးစားစွာဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

(က) နေ့ရက် - ၃၀-၇-၂၀၁၇ (အနုစင်နေ့နေ့)
 (ခ) အချိန် - ၉:၀၀ နာရီ (နံနက် ၉ နာရီ)
 (၁၅၀ အချိန် နေရာယူပေးနိုင်ပါရန်)
 (ဂ) နေရာ - SKY STAR HOTEL (Ball Room)
 အမှတ်(၅၁/B/၁) အရှေ့မြင်ပြိုင်ကွင်းလမ်း၊
 တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။

အစည်းအဝေးအတွက် အစုစည်းယာဉ်များထံသို့ ဖိတ်ကြားစာများပေးပို့ပါမည်။ အချိန်မီ မရောက်ရှိပါက ဤကြော်ငြာကိုအကြောင်းပြု၍ အစည်းအဝေးသို့ စုံညီစွာအချိန်မီတက်ရောက်ကြရန် မြှုပ်ပါသည်။

အစုစည်းယာဉ်များလွှဲပြောင်းခြင်းပုတ်တမ်းကို (၁-၇-၂၀၁၇)၊ (၂၉-၇-၂၀၁၇) အထိ ခေတ္တပိတ်ထားမည် ဖြစ်ပါသည်။

ပါမီတာအဖွဲ့

အမြန်အလိုရှိသည်

အဆင့်မြင့်ကုန်နှင့် ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းများတွင် အုတ်စီလုပ်ငန်း၊ နံရံချောခြင်း လုပ်ငန်းများ လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်နိုင်မည့် ကန်ထရိုက်တာလုပ်ငန်းရှင်များ အမြန်အလိုရှိပါသည်။

(၁၅) ရက်အတွင်း လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။
 [ကျွမ်းကျင်ဝန်ထမ်း/လုပ်သားများ (၂၀)ဦးနှင့်အထက် ရှိရပါမည်။]
 ဆက်သွယ်ရန် - M.G.W Construction Co.,Ltd.
 အမှတ်(၂၃/စီ)၊ သုခဝတီလမ်း၊ (၆) ရပ်ကွက်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။
 ဖုန်း-၀၁-၈၆၀၅၀၀၃၊ ၀၁-၈၆၀ ၅၀၀၄၊ ၀၁-၈၆၀ ၅၀၀၄၊ ၀၁-၈၆၀ ၅၀၀၄

ကားရောင်းမည်

Honda CRV / Kluger	425 နှစ်
2011 R/R	330 နှစ်
2008 BISH မျ/ဖု	295 နှစ်
2003 NOAH	265 နှစ်
2003 Mark II	260 နှစ်
2013 Axi	225-260 နှစ်
Fit Shuttle / Insight / Civic	170-260 နှစ်
Fielder Tasi / dda	260-330 နှစ်
2012 Bata 1000 / 1300 CC	170-190 နှစ်
2011 Swift / Golf / Polo	170-220 နှစ်
2011 AD / Probus	150-180 နှစ်

ကားပိုင်ဆိုင်မှု အစီအစဉ်များ
 ၀၉ 5108316 , ၀၉ 975108316

နန်းထိုက်အောင်
 အိမ်ခြံမြေ / အိမ်ထောင်ရေး
 လူကြိုက်ဆုံး အိမ်ခြံမြေ
 မှုန်းဆိုင်ခန်းများ
 ပြောင်းရွှေ့ခြင်းအတွက်
 အလုပ်သမားနှင့် အိမ်ထောင်ရေးအဖွဲ့
၀၉ 3128 2593
၀၉ 3128 2594
၀၉ 3128 2595

ပြုမော်အိမ်ခြံမြေပြန်ဆောင်မှု
 ဝေဟင်ကြွန့်၊ အမှတ်(၁)၊ မင်္ဂလာဒုံ
 Ph : 09-43113406, 09-422163608, 09-780365890

၁	၄၀' x ၆၀'	ရွှေခွံသာဂရုနီ	၄၂၀
၂	၁၀' x ၆၀'	ရွှေခွံသာဂရုနီ	၂၅၀၀
၃	၄၀' x ၆၀'	ပြေသီးသန့်(သဇ္ဇာပင်)	၁၉၅
၄	၂၅' x ၆၀'	ပြေသီးသန့်(သဇ္ဇာပင်)	၁၉၀
၅	၄၀' x ၆၀'	တစ်ထပ်တိုက်အသစ်	၁၆၀

အမှတ်(၃/၁၀) မင်္ဂလာဒုံ၊ ရန်ကင်းမြို့၊ အချိန်(၃)
 ငွေကြေးအဖွဲ့အစည်း၊ အဖွဲ့ဝင်များ၊ အဖွဲ့ဝင်များ

အသင်းတံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားအား အသင်းမူပိုင်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

"ပုဂ္ဂလိကလုံခြုံရေးဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းများအသင်း" (PRIVATE SECURITY SERVICES ASSOCIATION) ကို ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ၏ အမည်ပေးအမည်အမှတ်-၀၃၀/၂၀၁၆-၂၀၁၇ (အသင်း) မြင့် ဖွဲ့စည်းတည်ထောင်ထားခြင်း ရန်ကင်းမြို့၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ (၂) ရပ်ကွက်၊ ရွှေတောင်ကြား၊ အင်းယားမြိုင်လမ်း၊ အမှတ်-၃၄ (အေ) တွင် နှစ်စဉ်လုပ်ငန်းစဉ်များ ပြုလုပ်ခြင်း အောက်ဖော်ပြပါ အသင်းတံဆိပ် အမည်အမှတ်အသားအား အသင်း၏မူပိုင်အဖြစ် သုံးစွဲရန်အတွက် ရန်ကင်းမြို့၊ စာချုပ်စာတမ်းများ မှတ်ပုံတင်နှင့် မှတ်ပုံတင်သွင်းထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

PSSA
 PRIVATE SECURITY SERVICES ASSOCIATION
 ESTABLISHED

မှတ်ပုံတင်အမှတ်-၆၆၅၃/၂၀၁၇
 အထက်ဖော်ပြပါ အသင်းတံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားအား ပြည်တွင်းရှိ ပုဂ္ဂလိက လုံခြုံရေးဝန်ဆောင်မှုကုမ္ပဏီများ နှင့် လုံခြုံရေးဝန်ဆောင်မှုဝန်ထမ်းများ၏ အခန်းကဏ္ဍများ တိုးတက်မြင့်မားလာစေရန် "ပုဂ္ဂလိကလုံခြုံရေးဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများအသင်း" မှ ဆောင်ရွက်သော လုပ်ငန်းစဉ်များတွင် ဖော်ပြပါအသင်းတံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားကို တရားဝင် အသုံးပြုဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ ဖော်ပြပါ အသင်းတံဆိပ်အမည်အမှတ်အသား၏ တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားကိုဖြစ်စေ၊ ပုံသဏ္ဍာန် ကိုဖြစ်စေ၊ စာသားကိုဖြစ်စေ၊ တစ်ခုလုံးကိုသော်လည်းကောင်း၊ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းကိုသော်လည်းကောင်း၊ မိမိတို့ အသင်းမှလွဲ၍ အခြားအသင်းအဖွဲ့များမှဖြစ်စေ၊ အခြားမည်သူတစ်ဦးတစ်ယောက်မှဖြစ်စေ၊ အများမဖြစ်စေ၊ ယင်းအသင်း တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားကိုမူပိုင်ခြင်း၊ အတုအပြုလုပ်ခြင်း၊ ဆင်တူယိုးမှားပြုလုပ်ခြင်း၊ ပုံတူပုံမှား ထင်ယောင်ထင်မှား ပြုလုပ်ခြင်း၊ တစ်စိတ်တစ်ဒေသဖြစ်စေ၊ သွယ်ဝိုက်၍ဖြစ်စေ၊ အတုအပြုလုပ်သုံးစွဲခြင်း စသည်တို့ကို မပြုလုပ်ကြရန်နှင့် လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်အသုံးပြုနေသူများအား တွေ့ရှိရပါက မိမိတို့အသင်း၏ အကျိုးစီးပွားကို ထိခိုက်နစ်နာမှုအတွက် ဥပဒေ အရ ထိရောက်စွာ အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် သတိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
 ခေါက်တာမေစန်းပွင့်
LL.B, LL.M, MRes, Ph.D
 အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်- ၂၆၈၃၄)
Legal Steps Legal Consulting Limited
 တိုက်(၁)၊ အခန်း(၁၀၃)၊ ဟိုတယ်ရန်ကင်း၊ ပြည်လမ်း၊ (၈)မိုင်၊ မရမ်းတန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။

လုပ်ငန်းတံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားအား အသင်းမူပိုင်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

"IKON TRADING CO., LTD ကို ရန်ကင်းမြို့၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ပြည်လမ်း၊ အမှတ်- ၃၂၀ (အေ) တွင် နှစ်စဉ်လုပ်ငန်းစဉ်များ ပြုလုပ်ခြင်း အောက်ဖော်ပြပါ လုပ်ငန်းတံဆိပ်အမည်အမှတ်အသား များအား ကုမ္ပဏီတစ်ဦးတည်းမူပိုင်အဖြစ် သုံးစွဲရန် ရန်ကင်းမြို့၊ စာချုပ်စာတမ်းများ မှတ်ပုံတင်နှင့် မှတ်ပုံ တင်သွင်းထားပြီးဖြစ်ပါသည်။

IKON GROUP OF COMPANIES MYANMAR **IKON Mart**

မှတ်ပုံတင်အမှတ်-၆၆၅၄/၂၀၁၇ မှတ်ပုံတင်အမှတ်-၆၆၅၅/၂၀၁၇
 အထက်ဖော်ပြပါ လုပ်ငန်းတံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားများအား အသုံးပြု၍ ဟိုတယ် လုပ်ငန်းများ၊ စားသောက်ဆိုင်လုပ်ငန်းများနှင့် နှစ်စဉ်ကျွေးမွေးရေးလုပ်ငန်းတို့တွင် အသုံးပြုသည့် နိုင်ငံတကာအဆင့်မီကိရိယာတန်ဆာပလာများ၊ စက်ပစ္စည်းများရောင်းချသော ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများနှင့် အစားအသောက်လုပ်ငန်းတွင် လိုအပ်သည့်ပစ္စည်းများရောင်းချသော ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများကို လုပ်ဆောင်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ ဖော်ပြပါလုပ်ငန်းတံဆိပ်အမည်အမှတ်အသား၏ အမည်ကိုဖြစ်စေ၊ တံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားကိုဖြစ်စေ၊ ပုံသဏ္ဍာန်ကိုဖြစ်စေ၊ စာသားကိုဖြစ်စေ၊ တစ်ခုလုံးကိုသော် လည်းကောင်း၊ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းကိုသော်လည်းကောင်း၊ မိမိတို့ကုမ္ပဏီမှလွဲ၍ အခြားမည်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက်ဖြစ်စေ၊ အများဖြစ်စေ၊ ယင်းတံဆိပ်အမည်အမှတ်အသားကိုမူပိုင်ခြင်း၊ အတု အပြုလုပ်ခြင်း၊ ဆင်တူယိုးမှားပြုလုပ်ခြင်း၊ ပုံတူပုံမှား ထင်ယောင်ထင်မှားပြုလုပ်ခြင်း၊ တစ်စိတ် တစ်ဒေသဖြစ်စေ၊ သွယ်ဝိုက်၍ဖြစ်စေ၊ အတုအပြုလုပ်သုံးစွဲခြင်း စသည်တို့ကို မပြုလုပ်ကြရန်နှင့် လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်အသုံးပြုနေသူများအား တွေ့ရှိရပါက မိမိလုပ်ငန်း၏အကျိုးစီးပွားကို ထိခိုက် နစ်နာမှုအတွက် ဥပဒေအရ ထိရောက်စွာအရေးယူ ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် သတိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
 ခေါက်တာမေစန်းပွင့်
LL.B, LL.M, MRes, Ph.D
 အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်- ၂၆၈၃၄)
Legal Steps Legal Consulting Limited
 တိုက်(၁)၊ အခန်း(၁၀၃)၊ ဟိုတယ်ရန်ကင်း၊ ပြည်လမ်း၊ (၈)မိုင်၊ မရမ်းတန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။

GW ၀၉၇၃၂၂၆၀၀၈
 ၀၉၇၃၁၃၃၅၂၆
 ၀၉၇၃၀၇၇၅၆၄

အိမ်ခြံမြေအိမ်ခြေ
 ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း
 ကားများနှင့် လုပ်သားအဖွဲ့
 ဝန်ဆောင်မှုပေးသည့် နယ်
 အိမ်ခြံမြေ အခြားအိမ်ခြံမြေ
 အကျိုးရှိမည်ဖြစ်သည့်အားလုံး
 ၀၉-၄၀၂ ၆၀၅-၆၀၅ မင်္ဂလာဒုံ

မြေကွက်များဝယ်လိုသည်
 ဒဂုံဆိပ်ကမ်း၊ ဒဂုံအရှေ့၊
 ဒဂုံတောင် မြို့နယ်များရှိ
 မြေကွက်များ ဝယ်လိုပါ
 သည်။
 ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင် ဆက်
 သွယ်ပါ။
ဖုန်း-၀၉-၂၆၀၆၆၄၄၈၀
၀၉-၂၆၀၆၆၄၄၉၀

ဒဂုံမြို့နယ်
 အရှေ့ပိုင်း၊
 ဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်
 တောင်ပိုင်း၊ ပြောက်ပိုင်း
 များရှိမြေကွက်များကို
 ဝယ်ယူကောင်းပေးပါသည်။
၀၉-၅၀၀ ၅၉၁၆
၀၉-၇၃၀ ၉၇၁၂၃

ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

ကမ္ဘာ့ဘဏ်လီမိတက်၏ (၄၇၄)မြောက်ဘဏ်ခွဲကို ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ အလုံမြို့နယ်၊ မြန်မာ့စက်မှုဆိပ်ကမ်း (MIP) တွင် အောင်မြင်စွာ ဖွင့်လှစ်နိုင်ခဲ့ခြင်းအတွက် ကမ္ဘာ့ဘဏ် လီမိတက်နှင့်ထပ်တူ အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်းနှင့် မြန်မာပြည်သူပြည်သားများ အမြဲ ထာဝရ အားကိုးအားထားရသော အောင်မြင်သည့် ထိပ်တန်းဘဏ်ကြီးအဖြစ် ထာဝရရပ်တည် နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းများတောင်းအပ်ပါသည်။



ဦးကိုကိုထူး (Chairman)
ဒေါ်စန္ဒာအောင် (Vice Chairman)
(Myanmar Industrial Port)

ကိုညွှန် KO NYAN
 Car Rental & Travel Service
 အများဆုံးရောင်းချမှုနှင့် ဝယ်ယူမှုများကို
 Model မြို့နယ် မြို့နယ်/တပ်မတော်
 မဟာမိတ်နှင့် အသက်မွေးဝမ်းကြေး
 ၀၉-၅၀၇၆၄၄၀၊ ၀၁-၅၅၀၆၄၄၀၊ ၀၁-၂၀၉၁၆၈၂

ကလေးနာမည်ပေး ဆရာကြီးရာဇာဓိဝိစိ
 (LL.B) ငါးလက်လှည့်ပေးပို့ပေးပေးပေး
 ၀၉-၃၅၅၁၆ ၀၉-၇၅၀၅၅၅၄ ၀၉-၆၅၅၅၇၇၄
 ၀၉-၆၅၅၅၅၅၅ (၅၅) များအား
 မိမိ၏ နာမည်ပေးပေးပေးပေးပေးပေးပေးပေး

ရောင်းမည်
 သန်လျင် STAR CITY တွန်ဒို
 ဇုန်-B, 2BED ROOM
 ၀၉-၇၉၇၉၂၆၅၅
 (အကျိုးဆောင် ကြော်ငြာမလိုပါ)

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
 ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ၁၂၅၀ ကွက်၊ မာယလမ်း၊ အမှတ်(၇၄/ခ) အကျယ်အဝန်း ၂၀ပေ x ၆၀ပေရှိ မြေပွဲ ဦးကိုကိုထူးနှင့် ဒေါ်ကြည်တို့ ပိုင်ဆိုင်ကြသော မြေပွဲပါသည်။ မိဘများသည် ယခုအသီးသီး ကွယ်လွန်ပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကျန်ရစ်သူ သားသမီး(၇)ဦးတို့က အညီအမျှ ခွဲဝေယူကြပါရန်ဖြစ်ပါသည်။ တစ်ဦးတစ်ယောက်ကတည်းက ပေါင်နှံခြင်း၊ ရောင်းချခြင်း၊ လွှဲပြောင်းပေးခြင်း၊ ပေးကမ်းခြင်း၊ တိုက်ဆောက်လုပ်ခြင်း များမပြုလုပ်နိုင်ပါရန် အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်များအရ - ဦးထွန်းအေးကြည်၊ LL.B, WIPO(Switzerland)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၅၆၉၆)
အမှတ်(၃၃၁) လွတ်လပ်ရေးလမ်း၊
(ယ)ရပ်ကွက်၊ သယ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်၊
ရန်ကုန်မြို့၊
ဖုန်း-၀၉-၅၀၂၅၈၀၄

အာစီယံပူးပေါင်းပို့ဆောင်ရေးအဖွဲ့
သူနာပြုတက္ကသိုလ် (ရန်ကုန်)
 သူနာပြုသို့(ပေါင်းစုံ) ကျောင်းသား ကျောင်းသူလောင်းများ၏ သင်ကြားပို့ချခြင်းအတွက် ဆရာကြီး ဆရာမကြီးများအား စတုတ္ထအကြိမ်မြောက် အစီယံပူးပေါင်းပို့ဆောင်ရေးအဖွဲ့ဝင်အဖြစ် ဝင်ရောက်ပို့ချပေးခြင်းအတွက် ဆရာကြီး ဆရာမကြီးများအား အသုံးပြုပေးခြင်းအတွက် အစီယံပူးပေါင်းပို့ဆောင်ရေးအဖွဲ့ဝင်အဖြစ် ဝင်ရောက်ပို့ချပေးခြင်းအတွက် ဆရာကြီး ဆရာမကြီးများအား တက်ရောက်ပို့ဆောင်ပေးပေးရန် စာရေးစာချုပ်ကြီးအပ်ပါသည်။
 ဖေဖော်ဝါရီ - ၂၀၁၇ - ၂၀၁၇ (၁၈၃၈၈)
 အချိန် - စံနက် ၅၀၀၀ နာရီမှ ၁၀၀၀၀ နာရီထိ
 နေရာ - ခေါင်းဆောင် သူနာပြုတက္ကသိုလ် (ပင်မ)
**အာစီယံပူးပေါင်းပို့ဆောင်ရေးအဖွဲ့မှ
 သူနာပြုတက္ကသိုလ် (ရန်ကုန်)**

Pun Hlaing Clinic
 (Downtown Yangon)
ရင်သား ကင်ဆာကြောင့် အသက်မဆုံးရှုံးစေရ
ရင်သား၏စိတ်မှန် စမ်းသပ်စစ်ဆေးခြင်း
 ၁၀,၀၀၀ ကျပ်
 ၂၂-၅-၂၀၁၇ မှ ၃၁-၇-၂၀၁၇ အတွင်း
 အထူးကုနည်းပညာ
www.punhlaingsiloamhospitals.com
ဖုန်း - ၀၁ ၂၅၀ ၆၇၇၊ ၂၄၅ ၄၈၃
 အမှတ် - ၂၃၈/၂၄၀၊ ဂိုဏ်းချုပ်အောင်ဆန်းလမ်း၊ ဂိုဏ်းတော်ပေါ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့

ကိုအောင်ကျော်စိုး(၁၁/သတန(နိုင်)၀၆၄၅၇၇)၊ မမေသူလှိုင်(၁၁/တကန(နိုင်)၀၇၁၀၉၆) နှင့် သက်ဆိုင်သူများသိစေရန် အသိပေးကြေညာတောင်းဆိုချက်
 ရန်ကုန်မြို့၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရှင်စောပုရပ်ကွက်၊ သပြေညွှန်းလမ်း၊ အမှတ်(၁၅/A) တွင် နေထိုင်သည့် ဒေါ်အောင်ဆန်းစု (၁၁/တကန(နိုင်)၀၅၄၄၄၄) ကိုင်ဆောင်သူ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အသိပေးအကြောင်းကြား တောင်းဆိုလိုက်သည်။
 ၁။ လူကြီးမင်းတို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေမှ ရောင်းချလျက်ရှိသော စိန်ထည်ရွှေထည်၊ ပလတ်တီနီအစရှိသည့် ရတနာပစ္စည်းများအား လူကြီးမင်းတို့ နေထိုင်လျက်ရှိသော နေရာဒေသတွင် ရောင်းချပေးမည်ဟု ယုံကြည်လောက်အောင်ပြောဆိုပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေထံသို့လာရောက်၍ ၂၆-၇-၂၀၁၇ ရက်မှစပြီး ၁၀-၆-၂၀၁၇ ရက်ထိ ပစ္စည်းများအား လူသက်သေ၊ အခြားသောသက်သေအထောက်အထားများဖြင့် ယူဆောင်သွားခဲ့ပါသည်။
 ၂။ ထိုသို့ ယူဆောင်သွားပြီးနောက်ပိုင်း ၁၅-၆-၂၀၁၇ ရက်မှစ၍ လူကြီးမင်းတို့ထံ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေမှ ဖုန်းအကြိမ်ကြိမ်ဆက်သော်လည်း ဆက်သွယ်၍ မရရှိတော့ကြောင်း သိရှိခဲ့ရပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေမှ လူကြီးမင်းတို့မှ နေထိုင်ရာအရပ်သို့ လူကိုယ်တိုင် လိုက်လံသွားရောက်ခဲ့သော်လည်း လူကြီးမင်းတို့မှ နေအိမ်သို့ နေထိုင်ခြင်းမရှိတော့ဘဲ ယနေ့အချိန်အထိ ရှောင်တိမ်းပျက်ကွက်နေကြောင်း သိရှိရပါသည်။
 ၃။ ထို့ပြင် လူကြီးမင်းတို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေထံမှ ရယူသွားခဲ့သော စိန်ရွှေရတနာပစ္စည်းများကိုသော်လည်းကောင်း၊ ပစ္စည်းရောင်းချခွင့် တစ်ပြားတစ်ချပ်မျှကိုသော်လည်းကောင်း ယနေ့အချိန်အထိ ငွေပေးသွင်းခြင်း၊ ပြန်လည်ပေးအပ်ခြင်း၊ စာရင်းရှင်းလင်းပေးခြင်း လုံးဝမရှိဟု လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ သိရှိရပါသည်။
 ၄။ ထို့ကြောင့် ဤအကြောင်းကြားစာပါသည့်နေ့မှ (၁၄)ရက်အတွင်း လူကြီးမင်းတို့သည် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေထံသို့ မလှက်မကွက်ဆက်သွယ်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေမှ ယုံကြည်စွာဖြင့် ပေးအပ်ရောင်းချခွင့်သော ဖော်ပြပါ စိန်ရွှေရတနာပစ္စည်းများကိုဖြစ်စေ၊ ယင်းပစ္စည်းများ၏ ကျသင့်တန်ဖိုးငွေများကိုဖြစ်စေ၊ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ ကျေနပ်သဘောတူလက်ခံသည်အထိ ငွေပေးရှင်းလင်းပေးခြင်း (သို့မဟုတ်) ပစ္စည်းများအား ပြန်လည်ပေးသွင်းခြင်းဖြင့် ရန် အသိပေးတောင်းဆိုလိုက်သည်။
 ၅။ အကယ်၍ ဤအသိပေးကြေညာတောင်းဆိုလိုက်ပါက လိုက်နာဆောင်ရွက်ခြင်းမရှိ ဆက်လက်ပျက်ကွက်နေပါက လူကြီးမင်းတို့အပေါ်တွင် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေမှ ရာဇဝတ်ကြောင်းအရ ဖြစ်စေ၊ တရားမကြောင်းအရဖြစ်စေ ထိရောက်စွာဖြင့် အရေးယူတရားစွဲဆိုရလိမ့်မည်ဖြစ်ပြီး ထိုသို့စွဲဆိုရပါက ဖြစ်ပေါ်သမျှသော ကိစ္စအရပ်ရပ်တို့အတွက် လူကြီးမင်းတို့၏တာဝန်သာဖြစ်ကြောင်း ထပ်လောင်းအသိပေး ကြေညာတောင်းဆိုလိုက်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
 ဦးဇော်ဝင်းထွေး (LL.B) ဒေါ်နုသန္တာအောင် (LL.B)
 တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၉၆၅၇) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၉၆၆၄)
 ဖုန်း-၀၉-၅၁၆၃၂၉၉ ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၅၅၅၀၀
 အမှတ်(၅၁) ပထမထပ်၊ အခန်း(D-၂)၊ ဘက်လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ် (၄) ရပ်ကွက်မြေပွဲတိုင်းရပ်ကွက် (၁-၁၃) မြေပွဲအမှတ်(၅၄)၊ သလင်းလမ်းပေးဆံ့ ၈၀ နှိုယိုမစ်မြေပွဲအဖွဲ့ အစားပြင်ကွက်နှင့် မြေပွဲအမှတ်(၅) ပိုင်ဆိုင်မှုအကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်တို့ကို တရားဝင်ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူများ ဖြစ်ကြသည့် (၁) ဒေါ်သန်းဝင်း (၁၂/ကတက(နိုင်)၀၁၀၉၆၀)၊ (၂) ဒေါ်ခင်ညွှန် (၁၂/ကတက(နိုင်)၀၁၀၉၂၈)၊ (၃) ဒေါ်အောင်ဆန်းစု (၁၂/ကတက(နိုင်)၀၁၀၉၆၁) တို့ထံမှ အပိုင်ဝယ်ယူမှုအတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက ရောင်းချပေးတောင်းဆိုလာသော သဘောတရားကိုဖြည့်ဆည်းပေးခြင်းအတွက် အသိပေးကြေညာခြင်းအရ အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဦးဇော်ဝင်းထွေး (စဉ်-၁၉၈၄၉) အထက်တန်းရှေ့နေ
 အမှတ် (၉)၊ နိုင်သစင်လမ်းပေါင်းကုသိုလ်ရပ်ကွက်ပုလဲမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းအများသိစေရန်ကြေညာခြင်း
 မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မိတ္ထီလာခရိုင်၊ မိတ္ထီလာမြို့၊ ပြည်သာယာ(ဝ/၁) ရပ်ကွက်၊ ကွင်းအမှတ်-(၁၉-အ) မြေပွဲအမှတ်-၁၄၄ ဟု ခေါ်တွင်သော အကျယ်အဝန်း(၀.၈၈၀) ဧကရှိ ငိုလ်ဖျားနောင်ကော်သန်း အမည်ပေါက် နှစ်(၃၀) ဧကရှိမြေပွဲနှင့် မြေပွဲရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို မိမိတို့သာလျှင် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်လက်ရှိစေ အကျိုးခံစားလျက်ရှိကြောင်းနှင့် တရားဝင်လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်၊ စီမံခန့်ခွဲပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုမှုများဖြစ်ကြသည့် ဦးမောင်မောင်လွင် [၁၂/အစန(နိုင်)၁၀၇၀၉၆] နှင့် ဒေါ်ဝင်းဝင်းသိန်း [၁၂/အစန(နိုင်)၁၀၇၀၉၆] တို့ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖူးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်အဖြစ် ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။
 သို့ဖြစ်ပါ၍ အဆိုပါမြေပွဲနှင့် မြေပွဲရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့နှင့် ပတ်သက်ပြီး ပိုင်ရေးဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ဤကြော်ငြာပါရှိသည့်နေ့မှစ၍ (၇) ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ တီကျွန်လုံးသော တရားဝင်စာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားများနှင့်တကွ လူကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ ဥပဒေနှင့်အညီ အခြားနည်းလမ်းဖြစ်ဖြစ်စေ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မည်သူမရှိပါက ဤအရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဒေါ်သင်းဆွေထက် (LL.B) ဦးရဲလင်းထွန်း (LL.B)
(စဉ်-၃၈၃၃၀) (စဉ်-၄၂၄၃၇)
 အထက်တန်းရှေ့နေများ
အမှတ်(၂၆)၊ အခန်း(၄/ဘီ) ဝန်းရိပ်(၈)လမ်း၊ သယ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်၊
ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၅၅၅၅၅၅၀၉၉၊ ၀၉-၉၆၄၆၆၆၉၉၀
Email: ye.thaw@yethawpartners.com

"အသံဆို - မှန်ဆိုရင်ဝင်တဲအနုပညာရှင်များလက်ခွဲ"
မှန်ဆို
 အသံဆိုရင်ဝင်တဲအနုပညာရှင်များလက်ခွဲ
 အကြွေးမရှိသော အမှတ် (၂) မှန်ဆိုရင်ဝင်တဲအနုပညာရှင်များလက်ခွဲ
 အကြွေးမရှိသော အမှတ် (၂) မှန်ဆိုရင်ဝင်တဲအနုပညာရှင်များလက်ခွဲ
 အကြွေးမရှိသော အမှတ် (၂) မှန်ဆိုရင်ဝင်တဲအနုပညာရှင်များလက်ခွဲ
 အကြွေးမရှိသော အမှတ် (၂) မှန်ဆိုရင်ဝင်တဲအနုပညာရှင်များလက်ခွဲ
 အကြွေးမရှိသော အမှတ် (၂) မှန်ဆိုရင်ဝင်တဲအနုပညာရှင်များလက်ခွဲ
အမှတ် (၂) မှန်ဆိုရင်ဝင်တဲအနုပညာရှင်များလက်ခွဲ
အမှတ် (၂) မှန်ဆိုရင်ဝင်တဲအနုပညာရှင်များလက်ခွဲ
 အမှတ် (၂) မှန်ဆိုရင်ဝင်တဲအနုပညာရှင်များလက်ခွဲ
 အမှတ် (၂) မှန်ဆိုရင်ဝင်တဲအနုပညာရှင်များလက်ခွဲ

သင့်သွေးဖြင့် အသက်ကယ်ပါ

GO BACK TO BAD



ILLUMINATION PRESENTS
DESPICABLE ME 3
 IN CINEMAS FROM JULY 7
 SCREENING IN 3D

ကုန်အမှတ်တံဆိပ်သတ်ပေးကြေညာချက်

ရန်ကုန်မြို့၊ ပုလဲကုန်ရုံ၊ Lotteria ဘုတ်ယထပ်၊ တိုက် - C၊ G1-09 တွင် သင်တန်းဖွင့်လှစ်ထားသော ဦးမင်းထက် (၉/အေ(နိုင်)၀၀၁၃၅၁) သည် ဆောက်တံဆိပ်ပေါ် ကုန်အမှတ်တံဆိပ်ကို ရန်ကုန်မြို့၊ စာချုပ်စာတမ်းများမှတ်ပုံတင်ရုံး၌ တံဆိပ်တည်းပုံပိုင်ကုန်အမှတ်တံဆိပ်အဖြစ် မှတ်ပုံတင်သွင်းပြီး ဖြစ်ပါသည်။



ဆောက်တံဆိပ်ပေါ် ကုန်အမှတ်တံဆိပ်ကို အရောင်းအသွေးအမျိုးမျိုး အလယ်အစားအမျိုးမျိုး စာလုံး(font) နှစ် အမျိုးမျိုးဖြင့် လိုအပ်သလို ပြုလုပ်ပြီး "Computer programming and robotics school; computer training school; technology school; STEM education school (Science, Technology, Engineering and Math); STEAM education school (Science, Technology, Engineering, Arts and Math); coding club; coding bootcamp; programming bootcamp; Tech-Toys and Smart-Toys Manufacturer, Distributor, and Retailer; Tech-Toys and Smart-Toys Trading; engineering and electronic circuit education; franchising business; educational book publisher; educational materials licensing" လုပ်ငန်းများအပါအဝင် ဆောက်တံဆိပ်ပေါ် အပြည့်ပြည့်ဆိုင်ရာကုန်ပစ္စည်းနှင့် ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းအမျိုးမျိုး သတ်မှတ်ချက်များပါ ကုန်ပစ္စည်းများနှင့် ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းများတွင် အသုံးပြုလျက်ရှိပါသည်။

- Int'l Class 16: "Paper, cardboard; printed matter, bookbinding material; photographs; stationery and office requisites, (except furniture); adhesives for stationery or household purposes; artists' and drawing materials; paintbrushes; instructional and teaching materials; plastic sheets, films and bags for wrapping and packaging; printer's type, printing blocks"
- Int'l Class 28: "Games, toys and playthings; video game apparatus; gymnastic and sporting articles; decorations for Christmas trees"
- Int'l Class 35: "Advertising; business management; business administration; office function"
- Int'l Class 41: "Education; providing of training; entertainment; sporting and cultural activities"
- Int'l Class 42: "Scientific and technological services and research and design relating thereto; industrial analysis and research services; design and development of computer hardware and software"

မည်သူမဆို အဆိုပါကုန်အမှတ်တံဆိပ်ကို ဦးမင်းထက်၏ တရားဝင်ဖွင့်ပြုချက် တစ်စုံတစ်ရာမရှိဘဲ အတုပြုလုပ်ခြင်း၊ ထင်ယောင်ထင်မှားပြုလုပ်ခြင်း၊ ဆင်တူယိုးမှားပြုလုပ်ခြင်း၊ တစ်နည်းနည်းဖြင့် တုပပြုလုပ်သုံးစွဲပါက တာဝန်ခံပေးရမည့် အခွင့်အလမ်းများနှင့်အညီ ထိရောက်စွာ အရေးယူမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် သတိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
 ဦးသိန်းအောင် B.Sc., R.L., D.B.L တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၆၇၀၄)
 အခန်း-၃၀၄၊ တတိယထပ်၊ အမှတ်-၅၆၇၊ ကုန်သည်လမ်း၊ ကော့ကုတ်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ မုန်း - ၃၇၆၃၁၈

ဖခင်အမည်မှန်

အထက(၁) လှိုင်သာယာ၊ နဝမ တန်းမှ မောင်ပြည့်ဖြိုးအောင်နှင့် ဒသတန်းမှ မောင်အောင်ဖြိုးဦးတို့၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးမင်းမိုး (၈/သရ(နိုင်)၀၆၂၅၈) ဖြစ်ပါသည်။

အပြန်ခရောင်းမည်: (547****)
 ငြိမ်းသန်း/လှိုင်စိုး
 သားစကားတစ်ကြိမ်အတွင်း
 Ph:09 973070661

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ရွှေပြည်သာမြို့နယ်၊ သာဓုကန်စက်မှုဇုန်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၅၁)၊ မြေကွက်အမှတ်(၄၇၊ ၄၈၊ ၄၉၊ ၆၄၊ ၆၅၊ ၆၆)၊ ဧရိယာ(၁၉.၂၉၇)ဧကရှိ ရောင်းချသူ ဦးလွန်းစိန်(ခ)ခိုယွန်းရန်[၁၃/တက(နိုင်)၀၃၀၈၆၈၂] အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)ရက်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အဆောက်အအုံများအပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား ၎င်းမှ ပိုင်ဆိုင်မှုအရပ်ရပ်အရောင်းအဝယ်အခြေအနေဖြင့် ပြန်လည်ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံတံတံပြုပြောကြားလာသဖြင့် ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေများမှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေအဖြစ်(ရောင်းဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို) ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ကန်ကွက်လိုသူများရှိပါက ခိုင်လုံသော စာချုပ်စာတမ်းမူရင်း အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့လက်ထောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန်ကွက်သူမရှိပါက ဤအရောင်းအဝယ်အားပေးခွင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
 ဒေါ်မွန်မွန်ချို (LLB)
 တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၂၆၈)
 မုန်း-၀၉-၂၅၀၆၈၅၅၁၇ ၀၉-၇၉၇၆၄၅၀၆၀၆

ကြော်ငြာစာ

(မြန်မာနိုင်ငံ ကုမ္ပဏီများအက်ဥပဒေပုဒ်မ - ၂၀၁၁)
 ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းခရိုင်တရားရုံးတော်
 ၂၀၁၇ - ခုနှစ်၊ တရားမအထွေထွေအမှတ် - ၃၃
 (မြန်မာနိုင်ငံကုမ္ပဏီများအက်ဥပဒေပုဒ်မ - ၂၀၁၁အရ လွတ်ငြိမ်းချမ်းသာခွင့်ပြုရန် လျှောက်ထားသည့်အမှု)
 ဝင်းမြင့်မိုးရဲ့ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီလီမိတက် လျှောက်ထားသူ (၎င်းကွယ်လွန်နေသူဦးမင်းထက်နှင့် သားတို့အဖြစ်) အမှတ်-၃၆၊ သိမ်ဖြူလမ်း၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး။
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ အမှတ်-၃၆၊ သိမ်ဖြူလမ်းနေ ဝင်းမြင့်မိုးရဲ့ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီလီမိတက် (ကုမ္ပဏီကိုယ်စား-မန်နေဂျာ ဦးစည်သူထွန်း)က ကုမ္ပဏီများအက်ဥပဒေအရ နှစ်ပတ်လည်အထွေထွေ အရပ်ရပ်အစည်းအဝေးကို သတ်မှတ်ရက်ထက်ကျော်လွန် ကျင်းပခဲ့သဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံကုမ္ပဏီများအက်ဥပဒေပုဒ်မ-၇၆(၁)ကို လိုက်နာရန်ပျက်ကွက်ခဲ့ခြင်းအတွက် မြန်မာနိုင်ငံကုမ္ပဏီများအက်ဥပဒေပုဒ်မ-၂၈အရ လွတ်ငြိမ်းချမ်းသာခွင့်ပြုပါရန် လျှောက်ထားချက်ရှိသဖြင့် အဆိုပါလျှောက်ထားချက်အပေါ် အကျိုးစီးပွားသက်ဝင်သည် အဆိုရှိသူခင်သိမ်းတို့အား အဆိုပါအမှုတွင် ၎င်းတို့(လာရောက် လျှောက်ထားဆိုင်ဆိုင်ရန် သင့်လျော်မည်ဟုအထင်ရှိလျှင်) ဆိုခဲ့သော ၂၀၁၇ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၂၀ရက်(၁၃၇၉ခုနှစ်၊ ဝါဆိုလပြည့်ကျော် ၁၂ရက်) နံနက် ၁၀နာရီ၌ မိမိတို့ကိုယ်တိုင်သော်လည်းကောင်း၊ မိမိတို့က နေရာတကျအမိန့်ပေးထားသူ ကိုယ်စားလှယ်တစ်ဦးအားဖြင့်လည်းကောင်း လာရောက်ဆိုင်ဆိုင်ရန်နှင့် မှုခင်းမှတ်တမ်းများကိုကြည့်ရှုရန် ယခုမိန့်ကြားဆင့် လိုက်သည်။ ၎င်းကဲ့သို့လာရောက် ခြင်းတစ်ခုခုရှိ ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် ဤရုံးတော်က ဆိုခဲ့သော ဝင်းမြင့်မိုးရဲ့ဆောက် လုပ်ရေးကုမ္ပဏီလီမိတက်၏ လျှောက်လွှာအပေါ်၌ စစ်ဆေးဆောင်ရွက်ပြီးလျှင် ၎င်းအမှုအကြောင်းအရာတွင် စီရင်ချက်ချမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြော်ငြာစာထုတ် ဆင့်လိုက်သည်။
 ၂၀၁၇ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ ၄ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။
 (ခင်မြင့်မြင့်)
 တွဲဖက်ခရိုင်တရားသူကြီး(၁)
 ရန်ကုန်အရှေ့ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်

အသိပေးကြေညာခြင်း
 ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်ရွှေဇင် [၁၂/သက(နိုင်)၀၂၉၆၈၂] ကိုင်ဆောင်သူ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။
 ရန်ကုန်မြို့၊ သာဓုကန်မြို့နယ်၊ ၁/ထုပါရပ်ကွက်၊ ထုပါရုံ (၁၃)လမ်းအနောက်၊ မြေကွက်အမှတ်(၈၇၁) မြေဧရိယာ ၁(၄၀x၆၀)ရှိ နှစ်(၆၀) မြေကွက်ရန် မြေကွက်သည် ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနတွင် (၁) ဦးအေးဇွဲ [၁၂/သက(နိုင်)၀၅၁၂၇၂]၊ (၂) ဒေါ်ထားထား [၁၂/သက(နိုင်)၀၉၅၁၆၆]နှင့် (၃) ဒေါ်သန်းရင် [၁၂/သက(နိုင်)၀၉၃၃၇၇] ၃ ဦးတို့က မြေငှားစာချုပ် အမှတ်၊ သကတ/၁ (ထု)/၀၉၆၄ နှင့် ၃၀-၁၀-၉၂ ရက်စွဲပါ အမှုတွဲအမှတ် ၁/၂၃၀၇/၉၂ဖြင့် တရားဝင်အမည်ပေါက်သော မြေကွက်ဖြစ်ပြီး ၎င်းမြေအမည်ပေါက် ၃ ဦးအနက် ဒေါ်သန်းရင် [၁၂/သက(နိုင်)၀၉၃၃၇၇] (ကျယ်လွန်း)၏ ပိုင်ဆိုင်မှုအစု (ယင်းမြေကွက်၏ မြေရင်းဘက်အစွန့်ဆုံးမြေကွက်) ကို ဒေါ်သန်းရင်၏ သမီးဖြစ်သူ ဒေါ်လှမြင့် [၁၂/သက(နိုင်)၀၉၃၀၈၆]ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ အပြီးအပိုင် လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန် စရန်ငွေပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။
 အထက်ပါ အကြောင်းအရာနှင့် ပတ်သက်၍ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို အထောက်အထားစာရွက်စာတမ်းများဖြင့် ဤကြေညာချက်ပါရှိသည့် နေ့ရက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့သို့ လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် အကယ်၍ ကန်ကွက်မည်သူမရှိပါက အဆိုပါ အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
 လွှဲအပ်ညွှန်ကြားသူ ဒေါ်ရွှေဇင် [၁၂/သက(နိုင်)၀၂၉၆၈၂]
 လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဦးအောင်နိုင်စိုး (LLB) ဒေါ်ဇင်ဇင်နိုင် (LLB, D.B.L) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၉၈၈၂) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၃၇၇၆၉) အမှတ်(၁၄၇၀/ခ) ထုပါရုံ (၁၃)လမ်းအရှေ့ ၁/ရပ်ကွက်၊ သာဓုကန်မြို့နယ်၊ မုန်း-၀၉-၇၃၀၉၃၃၄၄ ၀၉-၄၅၂၂၉၃၃၄၄ ၀၉-၇၉၀၉၃၂၉၉

သစ်ပင်စိုက်ပါနဲ့ ကမ္ဘာသာယာလှပစိမ်းမြေ